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1 

00:03:48.800 --> 00:03:52.300 

Szanowni Państwo bardzo proszę już o zajęcie 

miejsc. 

 

2 

00:03:52.300 --> 00:03:56.800 

Otwieram LXV zwyczajną sesję Rady Miejskiej 

w Sulechowie VIII 

 

3 

00:03:56.800 --> 00:04:00.700 

kadencji. Witam na dzisiejszej sesji zastępcę 

burmistrza pana Marcina Górznego. 

 

4 

00:04:00.700 --> 00:04:02.500 

- Dzień dobry. 

 

5 

00:04:02.500 --> 00:04:06.900 

- Zastępcę burmistrza i sekretarza Gminy 

Sulechów panią Magdalenę Klucznik. 

- Dzień dobry. 

 

6 

00:04:06.900 --> 00:04:11.000 

- Witam skarbnika Gminy Sulechów pana 

Marcina Fabułę. 

- Dzień dobry. 

 

7 

00:04:11.000 --> 00:04:14.600 

- Witam również panią Komendant Monikę 

Nowakowską. 

 

8 

00:04:16.100 --> 00:04:23.000 

Witam również pana Tomasza 

Sparyczewskiego przedstawiciela firmy CPT. 

 

9 

00:04:24.000 --> 00:04:26.800 

Witam również Sołtysów Sołectw Gminy 

Sulechów, 

 

10 

00:04:26.800 --> 00:04:30.200 

Kierowników Wydziałów Urzędu Miejskiego 

obsługę prawną i Kierowników 

 

11 

00:04:30.200 --> 00:04:32.800 

jednostek organizacyjnych. 

 

12 

00:04:32.800 --> 00:04:35.200 

Serdecznie witam mieszkańców gminy 

Sulechów oraz wszystkich państwa 

 

13 

00:04:35.200 --> 00:04:37.700 

obecnych na dzisiejszej sesji. 

 

14 

00:04:37.700 --> 00:04:39.900 

Szanowni państwo bardzo proszę o 

potwierdzenie kworum. 

 

15 

00:04:40.500 --> 00:04:44.400 

Informuję państwa, że sesja jest 

transmitowana, 

 

16 

00:04:44.400 --> 00:04:45.500 

nagrywana i publikowana. 

 

17 

00:04:46.100 --> 00:04:49.300 

Wysoka Rado stwierdzam na podstawie 

sprawdzenia w sposób 

 

18 

00:04:49.300 --> 00:04:53.000 

elektronicznych kworum, że na ustawowy stan 

wynoszący 21 radnych Rady 

 

19 

00:04:53.000 --> 00:04:58.000 

Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej sesji 

obecnych jest 17 radnych, 

 

20 

00:04:58.000 --> 00:05:01.700 
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w związku z tym stwierdzam, że obrady LXV 

sesji VIII kadencji Rady 

 

21 

00:05:01.700 --> 00:05:04.500 

Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do 

podejmowania uchwał. 

 

22 

00:05:04.500 --> 00:05:09.100 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali więc 

nie będę odczytywać 

 

23 

00:05:09.100 --> 00:05:11.400 

w porządku. Czy do porządku obrad sesji, 

 

24 

00:05:11.400 --> 00:05:14.000 

ktoś z państwa radnych lub pan burmistrz 

zgłasza jakieś propozycje? 

 

25 

00:05:18.300 --> 00:05:19.800 

Bardzo proszę pani burmistrz. 

 

26 

00:05:21.000 --> 00:05:25.400 

- Panie przewodniczący, szanowni państwo 

radni, 

 

27 

00:05:25.400 --> 00:05:31.000 

jeśli chodzi o tą dzisiejszą sesję rady miejskiej 

wnoszę o wycofanie 

 

28 

00:05:31.000 --> 00:05:34.900 

druku numer 671 w sprawie studium 

uwarunkowań i kierunków 

 

29 

00:05:34.900 --> 00:05:37.500 

zagospodarowania przestrzennego gminy 

Sulechów. 

 

30 

00:05:37.500 --> 00:05:46.000 

Jednocześnie też prosimy o wycofanie uchwały 

druk nr 664 w sprawie 

 

31 

00:05:46.000 --> 00:05:49.200 

przeprowadzenia konsultacji społecznych 

dotyczących budżetu 

 

32 

00:05:49.200 --> 00:05:54.700 

obywatelskiego Gminy Sulechów na 2024 rok i 

jedną chwałę prosimy 

 

33 

00:05:54.700 --> 00:05:58.900 

o wprowadzenie, jest to uchwała o zmianie 

regulaminu utrzymania 

 

34 

00:05:58.900 --> 00:06:02.300 

czystości i porządku na terenie gminy 

Sulechów. Dziękuję. 

 

35 

00:06:02.300 --> 00:06:08.200 

- Dziękuję ja również chciałbym zgłosić do 

porządku obrad zmiany 

 

36 

00:06:08.200 --> 00:06:11.600 

na wniosek przewodniczącej Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji. 

 

37 

00:06:11.600 --> 00:06:15.100 

Chciałbym do porządku obrad zaproponować 

wprowadzenie uchwały 

 

38 

00:06:15.100 --> 00:06:18.100 

w sprawie rozpatrzenia skargi na zaniechanie 

działania przez 

 

39 

00:06:18.100 --> 00:06:25.800 

Burmistrza zrób numer 673 i miejsce tego tej 

uchwały to jest ostatni 
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40 

00:06:25.800 --> 00:06:30.700 

punkt, punktu 8, czyli przy ewentualnie 

przegłosowaniach tych zmian. 

 

41 

00:06:30.700 --> 00:06:32.800 

Bardzo proszę pan radny Jan Rerus. 

 

42 

00:06:32.800 --> 00:06:39.500 

- Dziękuje bardzo. Panie przewodniczący, 

Panie burmistrzu, wysoka rado, szanowni 

goście. 

 

43 

00:06:39.500 --> 00:06:42.400 

Ja do wniosku pana Burmistrza o wycofanie 

studium 

 

44 

00:06:42.700 --> 00:06:44.500 

warunków i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego. 

 

45 

00:06:44.500 --> 00:06:49.800 

No długo żeśmy nad tym dyskutowali, 

przedstawiliśmy jakieś wioski 

 

46 

00:06:49.800 --> 00:06:57.400 

teraz ostatnio radni, bo nie tylko klub radnych 

chcieli złożyć 

 

47 

00:06:57.400 --> 00:06:59.600 

dzisiaj wnioski dodatkowe do studium, 

 

48 

00:06:59.600 --> 00:07:05.300 

żeby była jasność uważam, że radni mają 

prawo składać wnioski 

 

49 

00:07:05.300 --> 00:07:06.500 

do studium. 

 

50 

00:07:06.500 --> 00:07:11.900 

Natomiast jeżeli byłoby to z korzyścią dla tych 

wniosków, 

 

51 

00:07:11.900 --> 00:07:16.900 

dla studium, dla mieszkańców, którzy złożyli te 

wnioski i w ciągu jak 

 

52 

00:07:16.900 --> 00:07:21.200 

było dzisiaj mowa do końca marca będzie sesja 

nadzwyczajna i będzie 

 

53 

00:07:21.200 --> 00:07:25.000 

szansa, żeby jeszcze przedyskutować parę 

tematów z tym związanych. 

 

54 

00:07:25.000 --> 00:07:27.900 

Być może uda się to zrobić bez wniosków. 

 

55 

00:07:27.900 --> 00:07:34.100 

To oczywiście klub radnych forum zagłosuję za 

wycofaniem tego 

 

56 

00:07:34.100 --> 00:07:37.200 

projektu. 

 

57 

00:07:37.200 --> 00:07:39.600 

Aczkolwiek chciałem to jasno powiedzieć 

dlatego, 

 

58 

00:07:39.600 --> 00:07:44.200 

że wnioski, które dzisiaj chciałem 

zaproponować wysłałem 

 

59 

00:07:44.200 --> 00:07:48.000 

do wszystkich Radnych i te wnioski są 

przedyskutowane zarówno 
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60 

00:07:48.000 --> 00:07:49.900 

z niektórymi radnymi jakich osobami, 

 

61 

00:07:49.900 --> 00:07:51.900 

których dotyczy. 

 

62 

00:07:51.900 --> 00:07:57.500 

I tym, że zagłosujemy o wycofanie dzisiaj tego 

projektu nie oznacza, 

 

63 

00:07:57.500 --> 00:08:02.100 

że wycofujemy się z tych wniosków te wnioski 

oczywiście pozostają 

 

64 

00:08:02.100 --> 00:08:05.300 

dalej w mocy jakby to tutaj bo wiem, 

 

65 

00:08:05.300 --> 00:08:08.200 

że studio to jest ogromny materiał i bardzo 

istotny materiał 

 

66 

00:08:08.200 --> 00:08:13.000 

w zakresie zagospodarowania terenu, no 

trzeba potraktować taki jak to 

 

67 

00:08:13.000 --> 00:08:16.500 

ukłon z naszej strony radnych, że jeszcze 

dajemy szansę 

 

68 

00:08:16.500 --> 00:08:22.700 

do przemyślenia, przedyskutowania, 

przegłosowania studium w takim 

 

69 

00:08:22.700 --> 00:08:26.900 

w takim wydaniu jakbyśmy sobie tego życzyli i 

nasi mieszkańcy, 

 

70 

00:08:26.900 --> 00:08:29.800 

inwestorzy również dziękuję bardzo. 

 

71 

00:08:29.800 --> 00:08:31.600 

- Dziękuję. Proszę panie burmistrzu. 

 

72 

00:08:33.000 --> 00:08:38.600 

- Panie przewodniczący, Wysoka Rado ja mogę 

tylko potwierdzić słowa, 

 

73 

00:08:38.600 --> 00:08:41.100 

które padły z ust przedmówcy. 

 

74 

00:08:41.100 --> 00:08:51.800 

Z burmistrzem stoimy na stanowisku, że tak 

istotne dokumenty z punktu 

 

75 

00:08:51.800 --> 00:08:57.700 

widzenia Gminy strategiczne, planistyczne 

powinny być dyskutowane. 

 

76 

00:08:57.700 --> 00:09:02.600 

Chylę czoła przed jaką państwo jako rada 

wykonaliście, 

 

77 

00:09:02.900 --> 00:09:06.900 

w tym zakresie wszyscy pamiętamy, że to jest 

dokument, 

 

78 

00:09:06.900 --> 00:09:13.100 

nad którym za miesiąc minie równo 2,5 roku ja 

jak debatuje my to 

 

79 

00:09:13.100 --> 00:09:18.900 

świadczy o tym, że jako rada bardzo poważnie 

traktujecie te rzeczy 

 

80 

00:09:18.900 --> 00:09:23.100 
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i ogrom pracy, który włożyliście włączenie się 

tak naprawdę, 

 

81 

00:09:23.100 --> 00:09:26.600 

przygotowanie nie tej uchwały. 

 

82 

00:09:26.600 --> 00:09:31.200 

Daje podstawę do tego, że osiągniemy 

kompromis, 

 

83 

00:09:31.200 --> 00:09:34.300 

zdecydowanie to co powiedział radny Rerus, 

 

84 

00:09:34.300 --> 00:09:37.600 

dajmy są kilka dni, żeby te wnioski, 

 

85 

00:09:37.600 --> 00:09:47.100 

które się pojawiły przedyskutować i spróbować 

jakoś ubrać w ramy tej uchwały. 

 

86 

00:09:47.200 --> 00:09:52.700 

Jesteśmy do państwa dyspozycji na pewno 

wydyskutujemy termin 

 

87 

00:09:52.700 --> 00:09:54.800 

spotkania roboczego w tej sprawie. Bardzo 

dziękuję. 

 

88 

00:09:54.800 --> 00:09:58.300 

- Dziękuję panie burmistrzu jeszcze pojawił się 

z pana strony wniosek, 

 

89 

00:09:58.300 --> 00:10:00.600 

żeby przedstawiciel firmy CPT zabrał głos. 

 

90 

00:10:00.600 --> 00:10:02.100 

Czy pan burmistrz to podtrzymuje? 

 

91 

00:10:02.100 --> 00:10:08.100 

- Zdecydowanie podtrzymuje skontaktował się 

z nami zarząd spółki, 

 

92 

00:10:08.100 --> 00:10:13.500 

która chciałaby zainwestować już niebawem na 

terenie Sulechowa jest 

 

93 

00:10:13.500 --> 00:10:18.100 

przedstawiciel osoba, która tak naprawdę 

odpowiada za realizację 

 

94 

00:10:18.100 --> 00:10:21.800 

obiektu tej firmy na terenie naszej gminy. 

 

95 

00:10:24.100 --> 00:10:27.600 

Nie wiem tylko Panie Bartku czy ewentualnie 

będziemy w stanie służyć 

 

96 

00:10:27.600 --> 00:10:29.400 

tak okej? 

 

97 

00:10:34.100 --> 00:10:35.600 

- Witam wszystkich państwa. 

 

98 

00:10:35.600 --> 00:10:38.500 

Jestem przedstawicielem firmy CTP na ten 

teren. 

 

99 

00:10:38.500 --> 00:10:41.400 

Zostałem przez firmę delegowany do tego, 

 

100 

00:10:41.400 --> 00:10:44.800 

żeby przygotować inwestycje tutaj na tym 

terenie. 

 

101 

00:10:44.800 --> 00:10:50.700 
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Gmina Sulechów została wybrana spośród 

wielu innych lokalizacji 

 

102 

00:10:50.700 --> 00:10:55.400 

do tego, żeby tutaj wybudować taki park 

logistyczny produkcyjny, 

 

103 

00:10:55.400 --> 00:11:01.000 

który myślę, że z korzyścią będzie wpływał na 

lokalną społeczność. 

 

104 

00:11:01.000 --> 00:11:06.800 

Myślę, że jeżeli wchodzimy w ten teren to 

chcemy być też częścią tej 

 

105 

00:11:06.800 --> 00:11:09.000 

lokalnej społeczności. 

 

106 

00:11:09.000 --> 00:11:13.400 

Chcemy jej pomagać, chcemy angażować się w 

związane z tutejszą 

 

107 

00:11:13.400 --> 00:11:18.800 

społecznością i chcemy być częścią tego 

społeczeństwa. 

 

108 

00:11:18.800 --> 00:11:24.600 

I tak tych ludzi i pomagać im we wszystkich 

możliwych pracach 

 

109 

00:11:24.600 --> 00:11:27.800 

nie tylko przy realizacji tej tych budowli, 

 

110 

00:11:27.800 --> 00:11:32.100 

ale też innych rzeczy związanych z Radą Gminy, 

 

111 

00:11:32.100 --> 00:11:34.500 

z panem burmistrzem. 

 

112 

00:11:34.500 --> 00:11:38.300 

Pan burmistrz w wielokrotnych rozmowach z 

przedstawicielami firmy 

 

113 

00:11:38.300 --> 00:11:41.400 

mówił, że członkowie rady są ludźmi, 

 

114 

00:11:41.400 --> 00:11:46.800 

którzy którym leży na sercu dobro tej gminy i 

dlatego jestem tu, 

 

115 

00:11:46.800 --> 00:11:48.900 

żeby kilka słów powiedzieć. 

 

116 

00:11:48.900 --> 00:11:52.000 

Jesteśmy jestem przedstawicielem firmy, 

 

117 

00:11:52.000 --> 00:11:57.600 

która specjalizuje się w budowie parków 

logistycznych i taki też park 

 

118 

00:11:57.600 --> 00:11:59.200 

chcemy tutaj wybudować. 

 

119 

00:11:59.200 --> 00:12:02.900 

Jak wiecie państwo zaczęliśmy pracę z tym 

związane i już jedna hala 

 

120 

00:12:02.900 --> 00:12:06.400 

z tego naszego parku jest praktycznie 

wybudowana. 

 

121 

00:12:06.400 --> 00:12:10.700 

Czekamy teraz na dokumenty, żeby 

przygotować to do odbioru 

 

122 
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00:12:10.700 --> 00:12:13.300 

i pozwolenie na użytkowanie. 

 

123 

00:12:13.300 --> 00:12:17.400 

Nasze hale są budowane w systemie również 

Brim, 

 

124 

00:12:17.400 --> 00:12:25.500 

które pozwalają na ocenę i zminimalizowanie 

w oddziaływania 

 

125 

00:12:25.500 --> 00:12:26.900 

na środowisko. 

 

126 

00:12:26.900 --> 00:12:29.900 

Dlatego też uważam, że to są fajne obiekty, 

 

127 

00:12:29.900 --> 00:12:36.300 

które pozwolą nam spokojnie w tym terenie 

działać i będą to rzeczy, 

 

128 

00:12:36.300 --> 00:12:38.500 

które nie będą prawdziwe wpływały na 

środowisko. 

 

129 

00:12:39.100 --> 00:12:43.600 

Staramy się też o rozbudowę tego naszego 

parku. 

 

130 

00:12:43.600 --> 00:12:46.900 

Dlatego studium jest tak dla nas ważne, 

 

131 

00:12:46.900 --> 00:12:52.000 

wiem, że mamy bardzo mało czasu na tej 

inwestycji. 

 

132 

00:12:53.000 --> 00:12:58.100 

Dlatego chcielibyśmy w połowie przyszłego 

roku rozpocząć prace 

 

133 

00:12:58.100 --> 00:13:02.900 

projektowe związane z rozbudową tego parku i 

tutaj właśnie te studium 

 

134 

00:13:02.900 --> 00:13:08.000 

jest taką integralną częścią, którą pozwoli nam 

dotrzymać założonych 

 

135 

00:13:08.000 --> 00:13:08.400 

terminów. 

 

WEBVTT 

 

1 

00:00:19.900 --> 00:00:22.200 

Szanowni Państwo już mamy transmisję, 

 

2 

00:00:22.200 --> 00:00:24.600 

więc chyba nie będziemy marnować czasu. 

 

3 

00:00:24.800 --> 00:00:28.600 

Wznawiam obrady LXV Sesji Rady Miejskiej, 

 

4 

00:00:28.600 --> 00:00:30.200 

bardzo proszę Państwa Radnych. 

 

5 

00:00:30.200 --> 00:00:36.000 

Transmisja już wróciła, tak że proszę już nie 

rozmawiać, 

 

6 

00:00:36.000 --> 00:00:37.600 

bo to wszystko słychać w Internecie, tak. 

 

7 

00:00:37.600 --> 00:00:40.700 

Panie Burmistrzu bardzo proszę. 
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8 

00:00:40.700 --> 00:00:46.600 

Panie Przewodniczący nawiązując słów Pana 

Tomasza ja mogę tylko 

 

9 

00:00:48.600 --> 00:00:50.400 

dopowiedzieć, że bardzo się cieszymy, 

 

10 

00:00:50.400 --> 00:00:55.700 

że tak poważne podmioty pojawiają się i udaje 

nam się nawiązać 

 

11 

00:00:55.700 --> 00:00:58.000 

współpracę z tak poważnymi podmiotami. 

 

12 

00:00:58.000 --> 00:01:07.300 

Jeśli chodzi o ten plan na przyszłość firmy CTP 

to jest coś co 

 

13 

00:01:07.400 --> 00:01:09.500 

spowodowało, że fajnie by było, 

 

14 

00:01:09.500 --> 00:01:13.600 

żeby taki podmiot u nas się pojawił oprócz 

oczywiście tych względów 

 

15 

00:01:13.600 --> 00:01:16.700 

takich typowo gospodarczych, o których 

wszyscy wiemy. 

 

16 

00:01:17.700 --> 00:01:21.400 

Dla nas bardzo istotne jest ekologia tak, 

 

17 

00:01:21.400 --> 00:01:26.700 

dbanie o środowisko, to firma CTP nam 

gwarantuje jako poważny partner. 

 

18 

00:01:26.700 --> 00:01:30.500 

Natomiast to, że ona chce po wystartowaniu 

być również częścią 

 

19 

00:01:30.500 --> 00:01:32.500 

naszego społeczeństwa, angażować się, 

 

20 

00:01:32.500 --> 00:01:37.300 

również pewnie finansowo w wspieranie tutaj 

lokalnych inicjatyw, 

 

21 

00:01:37.300 --> 00:01:40.800 

dobrze Państwo wiecie, że cechą, 

 

22 

00:01:40.800 --> 00:01:50.500 

którą dają nam tacy inwestorzy to jest wspólne 

lobby i walka o nowy 

 

23 

00:01:50.500 --> 00:01:54.200 

węzeł na drodze ekspresowej i tutaj wsparcie 

tych podmiotów będzie 

 

24 

00:01:54.200 --> 00:01:55.500 

dla nas szczególnie istotne. 

 

25 

00:01:55.500 --> 00:02:02.000 

Natomiast w rozmowie z Panem Tomaszem i to 

dzisiaj padło, 

 

26 

00:02:02.000 --> 00:02:05.500 

zawsze pojawia się ten aspekt Państwa jako 

organy uchwałodawczego. 

 

27 

00:02:07.600 --> 00:02:11.900 

Firma CTP podobnie jak pozostali deweloperzy 

powierzchni 

 

28 

00:02:11.900 --> 00:02:15.300 
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logistycznych, którzy, kubaturowych, którzy 

działają na naszej Gminie 

 

29 

00:02:15.300 --> 00:02:21.100 

wiedzą, że jeśli będzie sytuacja podbramkowa 

to Rada stanie 

 

30 

00:02:21.100 --> 00:02:23.700 

na wysokości zadania, bo Państwo jako Rada 

wielokrotnie to 

 

31 

00:02:23.700 --> 00:02:25.700 

udowadnialiście. 

 

32 

00:02:25.700 --> 00:02:29.500 

Zmiany planu, które były potrzebne, były przez 

Was bardzo sprawnie 

 

33 

00:02:29.500 --> 00:02:34.600 

przeprocedowywane i to jest też na pewno 

duży plus naszej Gminy 

 

34 

00:02:34.600 --> 00:02:36.900 

w kontekście rozmowy z takimi podmiotami 

tak, 

 

35 

00:02:36.900 --> 00:02:41.300 

bo oni wiedzą, że oprócz Burmistrza, który jest 

za jest również 21 Radnych 

 

36 

00:02:41.300 --> 00:02:46.800 

i Państwo jako organ no razem z Burmistrzem 

gracie w jednej drużynie, 

 

37 

00:02:46.800 --> 00:02:51.800 

więc tutaj ja mogę tylko podziękować za to, 

 

38 

00:02:51.800 --> 00:02:57.200 

że Pan Tomasz się pofatygował, żeby no też 

Państwu powiedzieć co 

 

39 

00:02:57.200 --> 00:03:01.900 

będzie na końcu tej historii i oczywiście 

podtrzymuję deklaracje 

 

40 

00:03:01.900 --> 00:03:05.300 

dalszych rozmów w zakresie doprowadzenia 

tego studium 

 

41 

00:03:05.300 --> 00:03:08.900 

do stanu takiego, żeby wszyscy byli 

zadowoleni. 

 

42 

00:03:08.900 --> 00:03:10.100 

Dziękuję bardzo. 

 

43 

00:03:14.900 --> 00:03:18.000 

Szanowni Państwo nie widzę już więcej głosów 

w tym punkcie. 

 

44 

00:03:18.000 --> 00:03:19.700 

Przechodzimy do głosowania. 

 

45 

00:03:19.700 --> 00:03:22.900 

Na początek wniosek Burmistrza Sulechowa o 

wycofanie z porządku obrad 

 

46 

00:03:22.900 --> 00:03:26.900 

Druku nr 664 w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych 

 

47 

00:03:26.900 --> 00:03:32.000 

dotyczących budżetu obywatelskiego w Gminie 

Sulechów na 2024 rok. 

 

48 

00:03:32.000 --> 00:03:48.900 
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Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach. Iza. 

 

49 

00:03:48.900 --> 00:03:51.400 

Za 16 Radnych, 1 Radny był przeciw. 

 

50 

00:03:51.400 --> 00:03:53.500 

Stwierdzam, że zmiana została uwzględniona. 

 

51 

00:03:53.500 --> 00:03:58.000 

Kolejny wniosek Burmistrza Sulechowa o 

wprowadzenie do porządku sesji 

 

52 

00:03:58.000 --> 00:04:02.800 

w punkcie 8, podpunktu, Druk numer 672 o 

zmianie regulaminu 

 

53 

00:04:02.800 --> 00:04:05.900 

utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Sulechów. 

 

54 

00:04:05.900 --> 00:04:08.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

55 

00:04:20.500 --> 00:04:23.000 

Za 17 Radnych. 

 

56 

00:04:23.000 --> 00:04:24.900 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad 

została przyjęta 

 

57 

00:04:24.900 --> 00:04:26.700 

jednogłośnie. 

 

58 

00:04:26.700 --> 00:04:30.200 

Kolejna zmiana, wniosek o zmianę porządku 

obrad przez wprowadzenie 

 

59 

00:04:30.200 --> 00:04:34.600 

w punkcie 8 podpunktu 9, Druk numer 673 w 

sprawie rozpatrzenia skargi 

 

60 

00:04:34.600 --> 00:04:37.500 

na zaniechanie działania przez Burmistrza 

Sulechowa. 

 

61 

00:04:37.500 --> 00:04:40.300 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

62 

00:04:48.200 --> 00:04:50.600 

Za 17 Radnych. 

 

63 

00:04:50.600 --> 00:04:52.500 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad 

została przyjęta jednogłośnie 

 

64 

00:04:52.500 --> 00:04:56.400 

i ostatni wniosek, wniosek Burmistrza 

Sulechowa o wycofanie 

 

65 

00:04:56.400 --> 00:05:00.000 

z porządku obrad Druku nr 671 w sprawie 

studium uwarunkowań 

 

66 

00:05:00.000 --> 00:05:03.300 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

gminy Sulechów. 

 

67 

00:05:03.300 --> 00:05:05.700 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

68 

00:05:13.000 --> 00:05:14.800 

Bardzo proszę Panie Wiesiu. 
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69 

00:05:15.800 --> 00:05:19.500 

Za 15 Radnych, 2 Radnych było, się 

wstrzymało. 

 

70 

00:05:19.500 --> 00:05:21.500 

Stwierdzam, że zmiana do porządku obrad 

została przyjęta. 

 

71 

00:05:21.500 --> 00:05:23.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

72 

00:05:23.300 --> 00:05:27.000 

Punkt 3 - informacja Przewodniczącego Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

73 

00:05:27.000 --> 00:05:28.700 

o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

74 

00:05:28.700 --> 00:05:31.800 

Taką informację Państwo dostaliście w sposób 

elektroniczny, 

 

75 

00:05:31.800 --> 00:05:35.500 

również została ona udostępniona w portalach 

społecznościowych, 

 

76 

00:05:35.500 --> 00:05:38.500 

dlatego nie będę jej tutaj Państwu odczytywać. 

 

77 

00:05:38.500 --> 00:05:41.700 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

78 

00:05:41.700 --> 00:05:43.700 

w tym punkcie lub zadać pytanie do 

sprawozdania? 

 

79 

00:05:44.600 --> 00:05:47.100 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego 

punktu. 

 

80 

00:05:47.100 --> 00:05:50.300 

Punkt 4 - informacja przewodniczących Komisji 

Rady Miejskiej 

 

81 

00:05:50.300 --> 00:05:52.000 

w Sulechowie z prac komisji w okresie 

międzysesyjnym. 

 

82 

00:05:52.000 --> 00:05:56.600 

Na początek poproszę Radnego Pana Miłosza 

Brodzikowskiego, 

 

83 

00:05:57.200 --> 00:06:00.600 

Przewodniczącego Komisji Spraw, nazwa mi 

uciekła, 

 

84 

00:06:00.600 --> 00:06:04.700 

Pan Miłosz mi zaraz, Oświaty, Kultury i Spraw 

Społecznych, 

 

85 

00:06:04.700 --> 00:06:07.900 

te zmiany... 

 

86 

00:06:07.900 --> 00:06:11.400 

Bardzo proszę Panie Radny o przedstawienie 

sprawozdania z prac Komisji. 

 

87 

00:06:11.400 --> 00:06:14.600 

Dziękuję bardzo. Panie Przewodniczący, Panie i 

Pani Burmistrz, 

 

88 

00:06:14.600 --> 00:06:18.500 
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Wysoko Rado, szanowni goście, Komisja 

Oświaty, 

 

89 

00:06:18.500 --> 00:06:22.900 

Kultury i Spraw Społecznych w okresie 

międzysesyjnym spotykała się 

 

90 

00:06:22.900 --> 00:06:29.000 

dwukrotnie, po raz pierwszy 10 marca 

spotkaliśmy się wspólnie 

 

91 

00:06:29.000 --> 00:06:32.200 

i odbyliśmy dyskusję na temat współpracy 

Gminy Sulechów 

 

92 

00:06:32.200 --> 00:06:36.700 

z organizacjami realizującymi zadania z zakresu 

sportu w Gminie 

 

93 

00:06:36.700 --> 00:06:38.100 

Sulechów. 

 

94 

00:06:38.100 --> 00:06:42.800 

Była to bardzo owocna dyskusja, czekamy na 

następne i liczymy, 

 

95 

00:06:42.800 --> 00:06:45.400 

że będziemy tą dyskusję dalej kontynuować. 

 

96 

00:06:45.400 --> 00:06:50.200 

Kolejny raz spotkaliśmy się 14 marca. 

 

97 

00:06:50.200 --> 00:06:55.000 

Miałem przyjemność i zaszczyt poprowadzić 

wspólne posiedzenie Komisji 

 

98 

00:06:55.000 --> 00:06:56.200 

Gminy Sulechów. 

 

99 

00:06:57.000 --> 00:07:02.100 

W czasie tego spotkania omówiliśmy 

następujące punkty, 

 

100 

00:07:02.900 --> 00:07:09.200 

przyjęliśmy sprawozdanie z realizacji programu 

Sulechowska Karta 

 

101 

00:07:09.200 --> 00:07:14.000 

Seniora za 2022 rok, przyjęliśmy również 

sprawozdanie z realizacji 

 

102 

00:07:14.000 --> 00:07:16.100 

programu Sulechowska Rodzina 3+, 

 

103 

00:07:16.200 --> 00:07:23.400 

również w 2022 roku oraz sprawozdanie z 

działań podjętych w 2022 roku 

 

104 

00:07:23.400 --> 00:07:27.700 

w oparciu o strategię rozwiązywania 

problemów społecznych 

 

105 

00:07:27.700 --> 00:07:33.800 

na lata, przepraszam bardzo, 2018-2022. 

 

106 

00:07:36.700 --> 00:07:39.800 

Rozpatrzenie protokołów Komisji Rewizyjnej, 

 

107 

00:07:39.800 --> 00:07:44.900 

a były to dwa protokoły, jedno z tych, 

 

108 

00:07:44.900 --> 00:07:49.100 

z nich to protokół Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

109 
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00:07:49.100 --> 00:07:55.900 

z analizy wydatków Gminy na Oświatę za lata 

2019-2021 wraz z subwencjami. 

 

110 

00:07:56.800 --> 00:08:03.300 

Protokół został przyjęty przez wszystkie 

komisje oraz drugi protokół 

 

111 

00:08:03.300 --> 00:08:08.100 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 

Sulechowie z analizy działań 

 

112 

00:08:08.100 --> 00:08:11.600 

podjętych przez Gminę i Radę Miejską w 

zakresie uregulowania zasad 

 

113 

00:08:11.600 --> 00:08:15.100 

najmu nieruchomości prywatnym 

przedsiębiorcom, 

 

114 

00:08:15.100 --> 00:08:23.200 

stowarzyszeniom po kontroli Komisji 

Rewizyjnej w 2020 roku 

 

115 

00:08:23.200 --> 00:08:28.400 

oraz przyjęliśmy i zaopiniowaliśmy projekty 

uchwał na dzisiejszą 

 

116 

00:08:28.400 --> 00:08:29.600 

sesję i tak: 

 

117 

00:08:29.600 --> 00:08:36.300 

Druk numer 665 Komisja Oświaty, Kultury i 

Spraw Społecznych przyjęła 

 

118 

00:08:36.300 --> 00:08:39.400 

jednogłośnie w stosunku głosów 5 głosów za, 

 

119 

00:08:39.400 --> 00:08:44.400 

0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących. 

 

120 

00:08:44.400 --> 00:08:50.000 

Druk numer 666 o zmianie uchwały 

budżetowej Gminy Sulechów na 2023 rok 

 

121 

00:08:50.000 --> 00:08:54.200 

Komisja Oświaty również przyjęła jednogłośnie 

w stosunku głosów 5 głosów 

 

122 

00:08:54.200 --> 00:08:58.600 

za, 0 sprzeciwów i 0 wstrzymujących. 

 

123 

00:08:58.600 --> 00:09:01.800 

Druk numer 667 o zmianie uchwały w sprawie 

udzielenia, 

 

124 

00:09:01.800 --> 00:09:05.300 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sulechów na lata 

 

125 

00:09:05.300 --> 00:09:10.700 

2023-2035 również przyjęliśmy jednomyślnie. 

 

126 

00:09:11.500 --> 00:09:16.200 

Druk numer 668 w sprawie programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi 

 

127 

00:09:16.200 --> 00:09:22.200 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Sulechów to 

 

128 

00:09:22.200 --> 00:09:25.700 

również nie będzie zaskoczenie przyjęliśmy 

jednomyślnie, 

 

129 

00:09:25.700 --> 00:09:30.700 
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5 głosów za, 0 sprzeciwów i 0 wstrzymujących. 

 

130 

00:09:30.700 --> 00:09:35.500 

Druk numer 669, tutaj już takiej 

jednomyślności nie było, 

 

131 

00:09:35.500 --> 00:09:40.900 

a był to druk w sprawie zajęcia stanowiska 

dotyczącego kontroli 

 

132 

00:09:40.900 --> 00:09:44.900 

problemowej, planowanej przez Komisję 

Rewizyjną Rady Miejskiej 

 

133 

00:09:44.900 --> 00:09:51.200 

w Sulechowie i tutaj i tak zaopiniowaliśmy go 

pozytywnie, 

 

134 

00:09:51.200 --> 00:09:56.400 

4 głosy za, 0 sprzeciwów i 1 wstrzymujący. 

 

135 

00:09:56.400 --> 00:10:00.600 

Natomiast Druk nr 400, przepraszam, 670 w 

sprawie projektu uchwały 

 

136 

00:10:00.600 --> 00:10:04.300 

o zmianie uchwały w sprawie regulaminu 

przyznawania dodatków i innych 

 

137 

00:10:04.300 --> 00:10:07.100 

elementów wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w placówkach 

 

138 

00:10:07.100 --> 00:10:11.100 

oświatowych prowadzonych przez Gminę 

Sulechów przyjęliśmy 

 

139 

00:10:11.100 --> 00:10:18.300 

jednomyślnie w stosunku głosów 5 za, 0 

sprzeciwów i 0 wstrzymujących. 

 

140 

00:10:21.100 --> 00:10:31.600 

I Druk numer 671, ale tutaj już nie będę 

omawiał tego projektu, 

 

141 

00:10:32.000 --> 00:10:34.800 

ponieważ został wycofany z dzisiejszych obrad, 

 

142 

00:10:34.800 --> 00:10:38.400 

zatem na tym zakończę moje sprawozdanie. 

 

143 

00:10:38.400 --> 00:10:39.700 

Dziękuję uprzejmie. 

 

144 

00:10:39.700 --> 00:10:42.500 

Dziękuję bardzo. Proszę Przewodniczącego 

Komisji do spraw wsi Pana 

 

145 

00:10:42.500 --> 00:10:44.600 

Piotra Bodnara o przedstawienie sprawozdania 

z prac Komisji. 

 

146 

00:10:44.600 --> 00:10:48.100 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

147 

00:10:48.100 --> 00:10:51.400 

Wysoka Rado, szanowni Państwo, Komisja do 

spraw wsi obradowała 

 

148 

00:10:51.400 --> 00:10:55.000 

wspólnie wraz z innymi komisjami w dniu 14 

marca, ja już postaram się 

 

149 

00:10:55.000 --> 00:10:59.000 

krócej, żeby nie trzeba było, już mój szanowny 

przedmówca tutaj 
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150 

00:10:59.000 --> 00:11:03.800 

omówił te sprawy, sprawy różne, ja się 

ograniczę do podawania numerów 

 

151 

00:11:03.800 --> 00:11:06.600 

uchwał i jak głosowała Komisja do spraw wsi. 

 

152 

00:11:06.600 --> 00:11:12.100 

Rozpatrzono protokoły Komisji Rewizyjnej, 

zarówno w jednym protokole, 

 

153 

00:11:12.100 --> 00:11:17.500 

czyli tym z kwietnia 2022 za, w sprawie analizy 

wydatków Gminy 

 

154 

00:11:17.500 --> 00:11:21.900 

za oświatę w latach 2019-2021 jednogłośnie 

za, 

 

155 

00:11:22.600 --> 00:11:28.300 

również protokół z maja 2022 z analizy działań 

podjętych przez Gminę 

 

156 

00:11:28.300 --> 00:11:30.900 

i Radę Miejską w zakresie uregulowania zasad 

najmu nieruchomości 

 

157 

00:11:30.900 --> 00:11:32.900 

również jednogłośnie za. 

 

158 

00:11:36.000 --> 00:11:41.300 

Druk nr 664 w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych nie był 

 

159 

00:11:41.300 --> 00:11:42.600 

procedowany. 

 

160 

00:11:42.600 --> 00:11:47.400 

Druk numer 665 w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne nabycie 

 

161 

00:11:47.400 --> 00:11:51.400 

w drodze komunalizacji na rzecz Gminy 

Sulechów nieruchomości, 

 

162 

00:11:51.400 --> 00:11:55.500 

wynik głosowania 8 osób za, 1 osoba się 

wstrzymała. 

 

163 

00:11:55.500 --> 00:12:03.700 

Druk numer 666 o zmianie uchwały 

budżetowej Gminy na rok 2023 Komisja 

 

164 

00:12:03.700 --> 00:12:06.300 

do spraw wsi 7 osób za, 2 osoby się 

wstrzymały. 

 

165 

00:12:07.600 --> 00:12:12.800 

Teraz Druk numer 667 o zmianie uchwały w 

sprawie uchwalenia 

 

166 

00:12:12.800 --> 00:12:19.400 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sulechów na lata 2023-2035 Komisja 

 

167 

00:12:19.400 --> 00:12:22.600 

do spraw wsi 7 głosów za, 2 osoby się 

wstrzymały. 

 

168 

00:12:23.700 --> 00:12:27.500 

Druk numer 668 w sprawie programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi 

 

169 

00:12:28.600 --> 00:12:31.200 

Komisja do spraw wsi 8 osób za, 
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170 

00:12:31.200 --> 00:12:32.400 

1 osoba się wstrzymała. 

 

171 

00:12:32.400 --> 00:12:36.700 

Druk numer 669 sprawie zajęcia stanowiska 

dotyczącego kontroli 

 

172 

00:12:36.700 --> 00:12:38.600 

problemowej planowanej przez Komisję 

Rewizyjną 

 

173 

00:12:38.600 --> 00:12:41.800 

jednogłośnie za Komisja do spraw wsi. 

 

174 

00:12:41.800 --> 00:12:45.500 

Druk numer 670 w sprawie projektu uchwały o 

zmianie uchwały w sprawie 

 

175 

00:12:45.500 --> 00:12:50.100 

regulaminu przyznawania dodatków i innych 

elementów wynagrodzenia 

 

176 

00:12:50.100 --> 00:12:53.400 

nauczycieli jednogłośnie za. 

 

177 

00:12:54.600 --> 00:13:01.400 

Druk nr 671 w sprawie studium uwarunkowań 

Komisja do spraw wsi 1 osoba 

 

178 

00:13:01.400 --> 00:13:05.000 

za, 7 osób się wstrzymało i to wszystko. 

 

179 

00:13:05.000 --> 00:13:08.300 

Sprawy różne już tutaj były przez mojego 

szanownego przedmówcę 

 

180 

00:13:08.300 --> 00:13:17.500 

poruszone. Dziękuję bardzo. 

 

181 

00:13:17.500 --> 00:13:18.700 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

182 

00:13:18.700 --> 00:13:20.300 

Pani i Panie Burmistrzu, szanowni goście, 

 

183 

00:13:20.300 --> 00:13:24.800 

ja podobnie jak kolega Radny Piotr Bodnar 

przedstawię skrótowo, 

 

184 

00:13:24.800 --> 00:13:27.400 

żeby nie powielać tych samych treści. 

 

185 

00:13:27.400 --> 00:13:31.800 

Komisja Budżetu, Gospodarki obradowała w 

dniu 14 marca bieżącego 

 

186 

00:13:31.800 --> 00:13:36.100 

roku, wszystkie sprawozdania Komisja przyjęła, 

 

187 

00:13:36.100 --> 00:13:38.000 

członkowie Komisji Budżetu i Gospodarki, 

 

188 

00:13:38.000 --> 00:13:41.900 

zarówno te sprawozdania jak i dwa protokoły 

przedstawione przez 

 

189 

00:13:41.900 --> 00:13:43.500 

Komisję Rewizyjną. 

 

190 

00:13:43.500 --> 00:13:47.000 

Oba protokoły zostały przyjęte przez członków 

Komisji 8 głosów za, 

 

191 
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00:13:47.000 --> 00:13:49.800 

0 przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 

192 

00:13:49.800 --> 00:13:53.400 

Druk nr 664 nie był opiniowany, podobnie jak 

w innych komisjach. 

 

193 

00:13:53.500 --> 00:13:57.700 

Druk numer 665, 8 głosów za, 0 głosów 

przeciwnych, 

 

194 

00:13:57.700 --> 00:13:59.100 

0 głosów wstrzymujących się. 

 

195 

00:13:59.100 --> 00:14:05.900 

Druk numer 666 w sprawie uchwały 

budżetowej Gminy Sulechów na 2023 rok 

 

196 

00:14:05.900 --> 00:14:10.100 

6 głosów za, 0 przeciwnych, 1 głos 

wstrzymujący się. 

 

197 

00:14:10.100 --> 00:14:14.700 

Druk numer 667, 6 głosów za, 0 przeciwnych, 1 

głos wstrzymujący się. 

 

198 

00:14:14.700 --> 00:14:20.400 

Druk numer 668 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 

głosów wstrzymujących 

 

199 

00:14:20.400 --> 00:14:25.900 

się. Druk numer 669, 6 głosów za, 0 

przeciwnych, 1 głos wstrzymujący 

 

200 

00:14:25.900 --> 00:14:30.900 

się. Druk numer 670, 7 głosów za, 0 

przeciwnych, 0 wstrzymujących. 

 

201 

00:14:30.900 --> 00:14:39.700 

Druk nr 671 nie było opinii, Komisja się 

wstrzymała i to samo co mamy 

 

202 

00:14:39.700 --> 00:14:43.900 

dzisiaj powtórkę, czyli wycofany z porządku 

obrad ten druk. 

 

203 

00:14:43.900 --> 00:14:46.600 

W sprawach różnych kilka kwestii było 

poruszanych, 

 

204 

00:14:46.600 --> 00:14:49.000 

są szczegółowo omówione w protokole do 

wglądu. 

 

205 

00:14:49.000 --> 00:14:50.400 

Dziękuję bardzo. 

 

206 

00:14:50.400 --> 00:14:53.900 

Dziękuję bardzo. Proszę Przewodniczącego 

Komisji Przestrzegania Prawa 

 

207 

00:14:53.900 --> 00:14:56.700 

i Ochrony Środowiska Pana Przemysława 

Pokłada o przedstawienie 

 

208 

00:14:56.700 --> 00:14:58.700 

sprawozdania z prac Komisji. 

 

209 

00:14:58.700 --> 00:15:01.900 

Witam, Panie Przewodniczący, Panie i Panowie 

Radni, 

 

210 

00:15:01.900 --> 00:15:06.200 

Pani Burmistrz, Panie Burmistrzu, szanowni 

Państwo, 

 

211 
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00:15:06.200 --> 00:15:10.900 

Komisja Przestrzegania Prawa i Ochrony 

Środowiska w okresie 

 

212 

00:15:10.900 --> 00:15:12.600 

międzysesyjnym spotkała się dwukrotnie. 

 

213 

00:15:12.600 --> 00:15:16.000 

Pierwsze spotkanie to było 14 marca bieżącego 

roku, 

 

214 

00:15:16.800 --> 00:15:20.000 

było to spotkanie, jak tutaj koledzy wspomnieli, 

 

215 

00:15:20.000 --> 00:15:26.300 

wspólne, tak że tylko najważniejsze rzeczy i jak 

głosowała Komisja 

 

216 

00:15:26.300 --> 00:15:28.000 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska to 

przedstawię. 

 

217 

00:15:28.000 --> 00:15:33.200 

Wszystkie sprawozdania Komisja przyjęła przez 

aklamację, była za. 

 

218 

00:15:34.400 --> 00:15:41.400 

Teraz tak, protokoły Komisji Rewizyjnej też 

Komisja zaopiniowała 

 

219 

00:15:41.400 --> 00:15:43.900 

pozytywnie. 

 

220 

00:15:43.900 --> 00:15:45.800 

Nie było żadnego tutaj sprzeciwu. 

 

221 

00:15:45.800 --> 00:15:54.500 

Później żeśmy opiniowali uchwały na dzisiejszą 

sesję i tak Druk 664 no 

 

222 

00:15:54.500 --> 00:16:01.000 

to został wycofany, Druk 665, 7 głosów było za, 

 

223 

00:16:01.000 --> 00:16:03.000 

0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. 

 

224 

00:16:03.000 --> 00:16:06.500 

Druk 666 Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

 

225 

00:16:06.500 --> 00:16:10.400 

6 za, 0 sprzeciwów, 1 głos wstrzymujący się. 

 

226 

00:16:10.400 --> 00:16:15.900 

Druk 667 Komisja Przestrzegania Prawa i 

Ochrony Środowiska 

 

227 

00:16:16.000 --> 00:16:21.700 

zaopiniowała pozytywnie, 6 za, 0 sprzeciwów i 

1 głos wstrzymujący się. 

 

228 

00:16:21.700 --> 00:16:25.700 

Druk 668 Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

 

229 

00:16:25.700 --> 00:16:27.900 

jednogłośnie, 7 głosów było za. 

 

230 

00:16:27.900 --> 00:16:33.000 

Druk 669 Komisja zaopiniowała pozytywnie, 

 

231 

00:16:33.000 --> 00:16:37.100 

6 za, 0 sprzeciwów, 1 głos wstrzymujący się. 

 

232 

00:16:37.100 --> 00:16:42.500 
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Druk 670 Komisja Przestrzegania Praw i 

Ochrony, 

 

233 

00:16:42.500 --> 00:16:45.700 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała pozytywnie, 

 

234 

00:16:45.700 --> 00:16:48.800 

6 za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. 

 

235 

00:16:48.800 --> 00:17:01.000 

Druk 671 Komisja zaopiniowała tutaj 

pozytywnie 1 za, 0 sprzeciwów, 5 głosów 

 

236 

00:17:01.000 --> 00:17:07.700 

było akurat wstrzymujących się i odbyliśmy też 

16 marca bieżącego 

 

237 

00:17:07.700 --> 00:17:12.300 

roku tak zwaną komisję objazdową, 

wyjazdową, 

 

238 

00:17:12.300 --> 00:17:17.000 

skupiliśmy się tutaj na tematach, wnioskach 

mieszkańców, 

 

239 

00:17:17.000 --> 00:17:20.600 

interpelacjach Radnego Sebastiana Różyckiego. 

 

240 

00:17:20.600 --> 00:17:24.700 

Nad wnioskiem pochyliliśmy się Pana Romana 

Rakowskiego, 

 

241 

00:17:24.700 --> 00:17:32.600 

szczegółowy protokół został sporządzony w 

sposób pisemny i złożony 

 

242 

00:17:32.600 --> 00:17:34.300 

na ręce Pana Przewodniczącego. 

 

243 

00:17:34.300 --> 00:17:36.300 

Dziękuję bardzo. Dziękuję. 

 

244 

00:17:36.300 --> 00:17:40.300 

Bardzo proszę Panią Elżbietę Musiałek 

Przewodniczącą Komisji Skarg, 

 

245 

00:17:40.300 --> 00:17:42.700 

Wniosków i Petycji o przedstawienie 

sprawozdania z prac Komisji, 

 

246 

00:17:42.700 --> 00:17:44.800 

bardzo proszę. 

 

247 

00:17:44.800 --> 00:17:46.300 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

248 

00:17:46.300 --> 00:17:48.100 

Panie Burmistrzu, zaproszeni goście, 

 

249 

00:17:48.100 --> 00:17:54.200 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji obradowała 

kilka razy, 

 

250 

00:17:54.200 --> 00:17:56.600 

nie będę mówić o datach. 

 

251 

00:17:57.300 --> 00:18:02.900 

Na posiedzeniu w dniu 21, z tego co pamiętam, 

 

252 

00:18:02.900 --> 00:18:07.900 

lutego w dokumentach zapisane Komisja 

zapoznała się z treścią skargi, 

 

253 

00:18:07.900 --> 00:18:12.300 
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w której skarżący zarzucił Burmistrzowi 

Sulechowa zaniechanie 

 

254 

00:18:12.300 --> 00:18:14.200 

działania. 

 

255 

00:18:14.200 --> 00:18:19.300 

Skarżący twierdzi, iż od kilku lat droga gminna 

w Górkach nie była 

 

256 

00:18:19.300 --> 00:18:20.800 

naprawiana. 

 

257 

00:18:20.800 --> 00:18:31.200 

W dniu 28 Komisja przeprowadziła wizję na 

terenie Górek Małych 

 

258 

00:18:31.200 --> 00:18:35.800 

i na drodze gminnej położonej w Górkach 

Małych i nie dopatrzyła się, 

 

259 

00:18:35.800 --> 00:18:38.200 

że tak powiem, zaniechania Burmistrza. 

 

260 

00:18:42.600 --> 00:18:48.900 

Komisja stoi na stanowisku, iż roszczenie o 

uregulowaniu odpływu dróg 

 

261 

00:18:48.900 --> 00:18:53.400 

opadowych, które według skarżącego zalewają 

jego posesję nie znajduje 

 

262 

00:18:53.400 --> 00:18:56.300 

odzwierciedlenia w stanie faktycznym. 

 

263 

00:18:56.300 --> 00:18:59.500 

Ukształtowanie terenu, pochylenie nawierzchni 

oraz ukształtowanie 

 

264 

00:18:59.500 --> 00:19:04.200 

poboczy sprzyjają naturalnemu spływowi wód 

opadowych. 

 

265 

00:19:04.200 --> 00:19:12.700 

Po przeanalizowaniu i zebraniu dokumentów i 

wypowiedzi, 

 

266 

00:19:12.700 --> 00:19:19.900 

wyjaśnienia Pana Burmistrza wynika, 

 

267 

00:19:19.900 --> 00:19:26.200 

że w przedmiotowej drodze w okresie od 

stycznia 2021 roku do grudnia 

 

268 

00:19:26.200 --> 00:19:30.700 

2022 roku wykonano równanie sprzętem, 

 

269 

00:19:30.700 --> 00:19:37.700 

we wrześniu 2021 oraz w marcu 2022 roku. 

 

270 

00:19:37.700 --> 00:19:44.000 

Również zrobiono oznakowanie ograniczające 

prędkość do 20 km i ono 

 

271 

00:19:44.000 --> 00:19:48.300 

zostało wprowadzone w grudniu 2021 roku. 

 

272 

00:19:48.300 --> 00:19:54.700 

Komisja stoi na stanowisku, iż roszczenie jest 

niezasadne, 

 

273 

00:19:54.700 --> 00:19:58.800 

więc skargę uznajemy jako bezzasadną. 

 

274 

00:19:58.800 --> 00:20:00.300 
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Dziękuję bardzo. 

 

275 

00:20:00.300 --> 00:20:03.500 

Dziękuję. Bardzo proszę Pana Sebastiana 

Różyckiego o przedstawienie 

 

276 

00:20:03.500 --> 00:20:05.200 

sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej. 

 

277 

00:20:05.200 --> 00:20:11.400 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

szanowni Radni oraz goście 28 lutego 

 

278 

00:20:11.400 --> 00:20:13.400 

odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

 

279 

00:20:13.400 --> 00:20:17.500 

podczas której omawiane były 4 tematy. 

 

280 

00:20:17.500 --> 00:20:24.600 

Pierwsze związane z analizą obiegu 

dokumentów w Urzędzie Gminy 

 

281 

00:20:24.600 --> 00:20:28.200 

i Radni przedstawili stosowny projekt uchwały 

[niesłyszalne] będzie 

 

282 

00:20:28.200 --> 00:20:29.700 

głosowany. 

 

283 

00:20:29.700 --> 00:20:31.600 

Kontrola ma się rozpocząć w lipcu tego roku, 

 

284 

00:20:31.600 --> 00:20:37.400 

w skład osób kontrolujących została 

wyznaczona osoba Pana Jana Rerusa 

 

285 

00:20:37.400 --> 00:20:39.400 

jako kierownika odpowiedzialnego za kontrolę, 

 

286 

00:20:39.400 --> 00:20:44.100 

zaś Pani Izabela Wojewoda i ja Sebastian 

Różycki będziemy członkami 

 

287 

00:20:44.100 --> 00:20:46.000 

tej Komisji. 

 

288 

00:20:46.000 --> 00:20:51.300 

Ponadto podjęto prace nad przyjęciem 

protokołów, 

 

289 

00:20:51.500 --> 00:20:57.700 

2 z nich są dzisiaj w porządku obrad zaś 3 

związany z kontrolą 

 

290 

00:20:59.200 --> 00:21:03.200 

zaleceń, które były w protokole dotyczącego 

CUW-u są w końcowym 

 

291 

00:21:03.200 --> 00:21:04.800 

opracowaniu. 

 

292 

00:21:04.800 --> 00:21:06.900 

Dziękuję bardzo. 

 

293 

00:21:06.900 --> 00:21:09.600 

Dziękuję. Czy ktoś z Państwa Radnych 

chciałbym zadać pytania? 

 

294 

00:21:09.600 --> 00:21:12.600 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz też 

sprawozdanie, 

 

295 

00:21:12.600 --> 00:21:13.900 

tak, czy... 
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296 

00:21:13.900 --> 00:21:15.800 

Pytania, dobrze, bardzo proszę. 

 

297 

00:21:15.800 --> 00:21:16.900 

Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

298 

00:21:16.900 --> 00:21:18.700 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

299 

00:21:18.700 --> 00:21:23.100 

Pani Sekretarz, szanowni goście, króciutko 

może uzupełniając to co 

 

300 

00:21:23.100 --> 00:21:27.100 

Pan Przewodniczący Miłosz, ponieważ 

spotkanie z całym środowiskiem 

 

301 

00:21:27.100 --> 00:21:32.400 

sportowym oraz dyrektorami odbyło się bardzo 

merytoryczna dyskusja, 

 

302 

00:21:32.400 --> 00:21:35.500 

ale zabrakło mi Panie Przewodniczący 

najważniejszego, 

 

303 

00:21:35.500 --> 00:21:41.100 

tego co środowisko sportowe jednogłośnie 

wręcz wyartykułowało nam, 

 

304 

00:21:41.600 --> 00:21:46.000 

że nasza Gmina, mimo że rozwija się 

gospodarczo zdecydowanie cofa się 

 

305 

00:21:46.000 --> 00:21:47.900 

sportowo. 

 

306 

00:21:47.900 --> 00:21:52.200 

Zatem liczę Panie Przewodniczący na kolejne 

spotkania w najbliższym 

 

307 

00:21:52.200 --> 00:21:55.100 

czasie. Dziękuję. 

 

308 

00:21:55.100 --> 00:21:57.400 

Dziękuję bardzo. Proszę Pan Radny Miłosz 

Brodzikowski. 

 

309 

00:21:57.400 --> 00:22:04.300 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado ja 

chciałem przypomnieć, 

 

310 

00:22:04.300 --> 00:22:08.100 

że tak zakończyło się nasze spotkanie, czyli 

nawet pamiętam słowa, 

 

311 

00:22:08.100 --> 00:22:10.100 

tak zacytuję siebie troszeczkę, może nie 

powinienem, 

 

312 

00:22:10.100 --> 00:22:13.900 

ale że mówimy sobie nie żegnaj, lecz do 

zobaczenia i była to 

 

313 

00:22:13.900 --> 00:22:17.500 

zapowiedź kolejnych spotkań tak że 

podtrzymuję to co powiedziałem 

 

314 

00:22:17.500 --> 00:22:20.700 

na spotkaniu, że było to pierwsze ze spotkań, 

 

315 

00:22:20.700 --> 00:22:23.000 

które zaplanujemy w najbliższym czasie. 

 

316 

00:22:23.000 --> 00:22:25.000 



Strona 23 z 91 

 

 
Załącznik do protokołu nr BR.0002.3.2023 z obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 21 marca 2023 r. 

Dziękuję bardzo. 

 

317 

00:22:25.000 --> 00:22:26.900 

Dziękuję. Nie widzę więcej głosów w tym 

punkcie, 

 

318 

00:22:26.900 --> 00:22:28.200 

przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

319 

00:22:28.200 --> 00:22:32.600 

Punkt 5 - sprawozdanie z działalności 

Burmistrza Sulechowa w okresie 

 

320 

00:22:32.600 --> 00:22:34.100 

międzysesyjnym. Bardzo proszę Panie 

Burmistrzu. 

 

321 

00:22:34.100 --> 00:22:39.900 

Panie Przewodniczący, szanowni Radni, jeśli są 

pytania 

 

322 

00:22:39.900 --> 00:22:43.100 

do sprawozdania złożonego przez Burmistrza 

Sulechowa to jesteśmy 

 

323 

00:22:43.100 --> 00:22:47.600 

do dyspozycji. Dziękuję. 

 

324 

00:22:47.600 --> 00:22:50.500 

A pytań nie widać, zatem przechodzimy do 

kolejnego punktu. 

 

325 

00:22:50.500 --> 00:22:56.700 

Punkt 6 - rozpatrzenie sprawozdań 

przedłożonych pod obrady LXV Sesji 

 

326 

00:22:56.700 --> 00:22:58.000 

Rady Miejskiej w Sulechowie. 

 

327 

00:22:58.000 --> 00:23:01.000 

Na początek sprawozdanie z realizacji 

programu Sulechowska Karta 

 

328 

00:23:01.000 --> 00:23:03.700 

Seniora w 2022 roku. 

 

329 

00:23:03.700 --> 00:23:06.800 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

330 

00:23:06.800 --> 00:23:08.600 

w tym punkcie? 

 

331 

00:23:08.600 --> 00:23:10.000 

Nie widzę, przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

332 

00:23:10.000 --> 00:23:13.300 

Kolejne sprawozdanie, sprawozdanie z 

realizacji programu Sulechowska 

 

333 

00:23:13.300 --> 00:23:16.700 

Rodzina 3+ w 2022 roku. 

 

334 

00:23:16.700 --> 00:23:20.600 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos tym punkcie? 

 

335 

00:23:20.600 --> 00:23:23.400 

Nie widzę. Kolejne sprawozdanie, 

sprawozdanie z działań podjętych 

 

336 

00:23:23.400 --> 00:23:27.000 

w 2022 roku w oparciu o strategię 

rozwiązywania problemów społecznych 

 

337 
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00:23:27.000 --> 00:23:31.000 

na lata 2018-2022. 

 

338 

00:23:31.000 --> 00:23:33.400 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

339 

00:23:33.400 --> 00:23:36.100 

z tym punkcie? Bardzo proszę, Pan Radny Piotr 

Miszkiewicz. 

 

340 

00:23:36.100 --> 00:23:40.500 

Dziękuję Panie Przewodniczący, każdy z 

Radnych, 

 

341 

00:23:40.500 --> 00:23:45.700 

jeśli zapoznał się ze sprawozdaniem, jest ono 

bardzo szczegółowe 

 

342 

00:23:45.700 --> 00:23:47.800 

i pokazuje bardzo wiele problemów w naszej 

Gminie, 

 

343 

00:23:47.800 --> 00:23:50.400 

które występują, ale które one są obecne od 

wielu lat, 

 

344 

00:23:51.300 --> 00:23:55.700 

chciałbym rozpocząć od kwestii Komisji 

Alkoholowej. 

 

345 

00:23:55.700 --> 00:24:02.300 

W sprawozdaniu Komisja Alkoholowa 

skontrolowała w ciągu całego roku 1 sklep. 

 

346 

00:24:03.300 --> 00:24:05.900 

Proszę Państwa jeden sklep w ciągu całego 

roku, 

 

347 

00:24:05.900 --> 00:24:12.900 

kontrola Komisji Alkoholowej, no z mojego 

punktu widzenia nie wiem 

 

348 

00:24:12.900 --> 00:24:19.700 

czy ta Komisja nie powinna nieco inaczej 

przeprowadzać swoją pracę 

 

349 

00:24:19.700 --> 00:24:22.400 

i plan swoich prac na cały rok, 

 

350 

00:24:22.400 --> 00:24:26.600 

bo jeden sklep, no mam duże wątpliwości czy 

to jest nienadwyrężenie 

 

351 

00:24:26.600 --> 00:24:28.700 

się nadto. 

 

352 

00:24:28.700 --> 00:24:34.900 

Kolejna kwestia, kwestia tematyki, a głównie 

problemów alkoholowych 

 

353 

00:24:34.900 --> 00:24:36.500 

w naszej Gminie. 

 

354 

00:24:36.500 --> 00:24:38.200 

To co kiedyś Pan Radny Kaczmar mówił, 

 

355 

00:24:38.200 --> 00:24:42.200 

warto wrócić do tematyki ilości wydawanych 

koncesji na sprzedaż 

 

356 

00:24:42.200 --> 00:24:47.600 

alkoholu w Gminie w stosunku do wydawanych 

środków na niestety 

 

357 

00:24:47.600 --> 00:24:51.300 
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nie skuteczną profilaktykę walki z 

alkoholizmem w naszym samorządzie. 

 

358 

00:24:51.300 --> 00:24:59.200 

64% badanych, czyli ankietowanych wskazuje i 

dostrzega najważniejszy 

 

359 

00:24:59.200 --> 00:25:00.900 

problem w naszej Gminie jakim jest alkoholizm. 

 

360 

00:25:00.900 --> 00:25:05.100 

Chciałbym podziękować Panu Burmistrzowi, że 

w ciągu całej tej 

 

361 

00:25:05.100 --> 00:25:10.900 

kadencji poczyniliśmy jako Rada pewne 

działania w zakresie izby 

 

362 

00:25:10.900 --> 00:25:15.300 

wytrzeźwień, monitoringu czy też ograniczenia 

sprzedaży alkoholu, 

 

363 

00:25:15.300 --> 00:25:22.300 

ale uważam, że to nie są wszystkie narzędzia 

jakie mamy w ręku jeszcze. 

 

364 

00:25:22.300 --> 00:25:24.900 

Chciałbym podziękować przede wszystkim 

autorowi sprawozdania Pani 

 

365 

00:25:24.900 --> 00:25:28.700 

Elżbiecie Colle za podkreślenie faktu podjęcia 

przez Radę Miejską 

 

366 

00:25:28.700 --> 00:25:32.100 

uchwały właśnie ograniczającą sprzedaż 

alkoholu w godzinach nocnych. 

 

367 

00:25:32.100 --> 00:25:36.900 

Pozwoliło to nie tylko zmniejszyć ilość 

interwencji, 

 

368 

00:25:36.900 --> 00:25:40.900 

ale i wydaje mi się, zresztą tak też wskazują 

ankietowani, 

 

369 

00:25:40.900 --> 00:25:44.800 

poczucie takiego społecznego spokoju dzięki 

temu. 

 

370 

00:25:44.800 --> 00:25:51.700 

Najbardziej mnie zasmucił fakt w sprawozdaniu 

problematyki dotyczącej 

 

371 

00:25:51.700 --> 00:25:55.000 

dostępności narkotyków w szkołach 

podstawowych. 

 

372 

00:25:56.900 --> 00:26:00.800 

Czy nasza profilaktyka, która jest prowadzona 

od wielu lat w bardzo 

 

373 

00:26:00.800 --> 00:26:03.900 

podobny sposób nie jest nieskuteczna. 

 

374 

00:26:05.100 --> 00:26:08.800 

W oparciu o to sprawozdanie Panie Burmistrzu 

uważam, 

 

375 

00:26:08.800 --> 00:26:10.400 

że powinniśmy podjąć pewne kroki, 

 

376 

00:26:10.400 --> 00:26:12.600 

jeśli chodzi o bezpieczeństwo w szkołach 

podstawowych, 

 

377 
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00:26:12.600 --> 00:26:16.000 

bo są to nasze placówki, placówki gminne. 

 

378 

00:26:16.000 --> 00:26:20.600 

Czy nie powinniśmy pochylić się nad kwestią na 

przykład monitoringu 

 

379 

00:26:20.600 --> 00:26:22.200 

w szkołach, kto wchodzi do szkół, 

 

380 

00:26:22.200 --> 00:26:27.300 

bowiem 7%, może i mało, aczkolwiek niewiele 

też brało udział w tym 

 

381 

00:26:27.300 --> 00:26:32.800 

głosowaniu, 7% uczniów w ankiecie szkół 

wskazało szkołę jako miejsce 

 

382 

00:26:32.800 --> 00:26:35.300 

sprzedaży narkotyków. 

 

383 

00:26:35.300 --> 00:26:38.800 

No mnie osobiście to smuci, a wręcz przeraża. 

 

384 

00:26:38.800 --> 00:26:42.000 

W szkole podstawowej można nabyć narkotyki. 

 

385 

00:26:42.000 --> 00:26:48.200 

Uważam, że powinniśmy w tej materii Panie 

Burmistrzu jednak pochylić 

 

386 

00:26:48.200 --> 00:26:52.400 

się i coś zrobić w dobie tego co widzimy w skali 

całego kraju jaka 

 

387 

00:26:52.400 --> 00:26:56.200 

jest fala przemocy wśród dzieci to nie jest 

temat, 

 

388 

00:26:56.200 --> 00:27:00.200 

który powinniśmy dzisiaj w ramach punktu 

porządku obrad przejść, 

 

389 

00:27:00.200 --> 00:27:01.800 

minąć i zapomnieć. 

 

390 

00:27:01.800 --> 00:27:04.900 

Dziękuję. 

 

391 

00:27:05.000 --> 00:27:07.700 

Dziękuję, tak uzupełniając już jak Pan Radny 

wywołał tą dyskusję to 

 

392 

00:27:07.700 --> 00:27:13.800 

jakieś pół roku temu w szkołach 

przeprowadzono ankietę i my 

 

393 

00:27:13.800 --> 00:27:16.500 

na komisji gdzieś tam dyskutowaliśmy sobie o 

tych wynikach, 

 

394 

00:27:16.500 --> 00:27:20.600 

ja te wyniki mam fizycznie dla każdej ze szkół i 

tak naprawdę 

 

395 

00:27:20.600 --> 00:27:22.700 

zastanawiałem się nad tymi wynikami, 

 

396 

00:27:22.700 --> 00:27:25.500 

to znaczy one były zaskakujące dla dwóch 

szkół, 

 

397 

00:27:25.500 --> 00:27:27.200 

Szkoły Podstawowej nr 1 i 3. 

 

398 
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00:27:27.200 --> 00:27:30.000 

Pozostałe szkoły, tam dzieci nie odpowiadały, 

 

399 

00:27:30.000 --> 00:27:33.800 

że są jakieś tam problemy z narkotykami i ja się 

zastanawiałem czy to 

 

400 

00:27:33.800 --> 00:27:35.900 

w ogóle jest możliwe, żeby było, 

 

401 

00:27:35.900 --> 00:27:40.200 

analizowałem te wyniki pod kątem takich 

korelacji czy odpowiadam, 

 

402 

00:27:40.200 --> 00:27:44.000 

że piję alkohol i jednocześnie na przykład jakieś 

tam miękkie 

 

403 

00:27:44.000 --> 00:27:48.700 

narkotyki i twarde, aż normalnie ja bym w nie 

nie wierzył i wychodzę 

 

404 

00:27:48.700 --> 00:27:50.500 

z założenia, że dzieci głupoty odpowiadały, 

 

405 

00:27:50.500 --> 00:27:54.200 

ale jeżeli Pan Radny to porusza to może 

rzeczywiście tak nie jest. 

 

406 

00:27:57.900 --> 00:28:01.100 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

407 

00:28:01.100 --> 00:28:06.200 

Panie Przewodniczący, to nie jest moje zdanie 

tylko to jest wykazane 

 

408 

00:28:06.200 --> 00:28:07.900 

w sprawozdaniu poprzez rozmowy z uczniami. 

 

409 

00:28:07.900 --> 00:28:11.700 

To, ja tylko jakby niejako z mojej branży wiem, 

 

410 

00:28:11.700 --> 00:28:15.300 

że to polega na prawdzie, dlatego apeluję do 

Rady Miejskiej, 

 

411 

00:28:15.300 --> 00:28:18.800 

żeby to sprawozdanie nie było zwykłym 

dokumentem, 

 

412 

00:28:18.800 --> 00:28:21.900 

o którym rozmawiamy i jutro zapominamy, 

 

413 

00:28:21.900 --> 00:28:24.400 

ponieważ jest to problem, który się nasila, 

 

414 

00:28:24.400 --> 00:28:29.700 

który powinien zostać rozwiązany myślę w 

oparciu o dyskusję przede 

 

415 

00:28:29.700 --> 00:28:31.300 

wszystkim z dyrektorami naszych placówek. 

 

416 

00:28:31.300 --> 00:28:35.800 

Ja bardzo proszę o kworum, ponieważ 

zgłaszam, 

 

417 

00:28:35.800 --> 00:28:37.100 

a mnie system nie widzi. 

 

418 

00:28:37.100 --> 00:28:40.400 

Dziękuję, Pan Radny Stanisław Kaczmar, 

 

419 

00:28:40.400 --> 00:28:41.700 

bardzo proszę. 
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420 

00:28:41.700 --> 00:28:44.000 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

421 

00:28:44.000 --> 00:28:53.400 

Wysoka Rado chciałbym tutaj wzmocnić jakby 

głos Pana Radnego Piotra 

 

422 

00:28:53.400 --> 00:29:01.500 

z tego względu, że dotychczas mój głos był 

wołaniem na pustkowiu. 

 

423 

00:29:01.500 --> 00:29:08.000 

Nikt nie, jakby nie patrzył na to co się dzieje 

wokół nas, 

 

424 

00:29:08.000 --> 00:29:09.700 

a przede wszystkim w szkołach, w rodzinach. 

 

425 

00:29:09.800 --> 00:29:16.000 

Mamy, proszę Państwa, narzędzia, mamy 

narzędzia do tego tylko po 

 

426 

00:29:16.000 --> 00:29:21.300 

prostu z nich nie chcemy korzystać, albo 

interes własny albo po 

 

427 

00:29:21.300 --> 00:29:27.200 

prostu interes naszych rodzin nie pozwala na 

to, 

 

428 

00:29:27.200 --> 00:29:28.900 

żebyśmy to rozstrzygnęli. 

 

429 

00:29:28.900 --> 00:29:32.900 

Ja tutaj jeszcze chciałbym powiedzieć, 

 

430 

00:29:32.900 --> 00:29:36.500 

że wzrasta też według statystyk krajowych, 

 

431 

00:29:36.500 --> 00:29:39.800 

my tutaj chyba żeśmy nie badali w tych tego, 

 

432 

00:29:39.800 --> 00:29:46.700 

prostytucja wśród młodzieży szkół 

podstawowych i ponadpodstawowych 

 

433 

00:29:46.700 --> 00:29:48.800 

i to też jest problem dla mnie osobiście, 

 

434 

00:29:48.800 --> 00:29:53.400 

dla naszych rodzin i przyszłości społeczeństw, 

 

435 

00:29:53.400 --> 00:29:57.800 

bo niestety, ale wielkie społeczeństwa przez to, 

 

436 

00:29:57.800 --> 00:30:02.400 

przez alkoholizm, przez narkotyki, przez 

prostytucję po prostu 

 

437 

00:30:02.400 --> 00:30:08.400 

upadały i tak samo jeżeli mamy narzędzia to 

należy z nich korzystać, 

 

438 

00:30:08.400 --> 00:30:15.800 

nie tylko przeczytać sprawozdanie, które co 

roku jak Pani Dyrektor 

 

439 

00:30:15.800 --> 00:30:18.800 

Colle sprawdzała, co roku były gorsze 

sprawozdania, 

 

440 

00:30:18.800 --> 00:30:25.100 

statystyki były gorsze, a my po prostu tego nie 

widzieliśmy i to jest 
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441 

00:30:25.100 --> 00:30:29.600 

zaniechanie nas jako Radnych i włodarzy 

miasta. 

 

442 

00:30:30.000 --> 00:30:32.400 

To jest zaniechanie, proszę Państwa, 

 

443 

00:30:32.400 --> 00:30:36.800 

bo społeczeństwo może tego nie widzieć, 

 

444 

00:30:36.800 --> 00:30:41.300 

ale jeżeli my mamy takie dane to my 

powinniśmy widzieć i wyciągać 

 

445 

00:30:41.300 --> 00:30:42.700 

z tego konsekwencje. 

 

446 

00:30:42.700 --> 00:30:49.100 

Dziękuję bardzo. 

 

447 

00:30:49.900 --> 00:30:52.900 

Dziękuję. I mamy dalej Pan Radny Przemysław 

Mikołajczyk. 

 

448 

00:30:52.900 --> 00:30:55.600 

Panie Przewodniczący, Państwo Burmistrzowie, 

 

449 

00:30:55.600 --> 00:31:00.700 

Wysoka Rado, szanowni zebrani, ja ad vocem 

do kolegi Piotra 

 

450 

00:31:00.700 --> 00:31:06.300 

Miszkiewicza, jest tutaj były dyrektor SP 3, 

 

451 

00:31:06.300 --> 00:31:09.500 

na sali jest obecny dyrektor, były monitoringi, 

 

452 

00:31:09.500 --> 00:31:14.400 

pan Roman Rakowski powie, że chyba 

najlepszym, skutecznym środkiem 

 

453 

00:31:14.400 --> 00:31:18.600 

zwalczania narkotyków na terenie placówki 

były wizyty policji 

 

454 

00:31:18.600 --> 00:31:21.000 

z przeszkolonym psem. 

 

455 

00:31:21.000 --> 00:31:22.600 

Prawdopodobnie nie handluje nikt z zewnątrz. 

 

456 

00:31:22.600 --> 00:31:25.100 

To sami uczniowie, jeżeli już, 

 

457 

00:31:25.100 --> 00:31:27.600 

wnoszą narkotyki, więc monitoring nic nie da, 

 

458 

00:31:27.600 --> 00:31:32.700 

ale wizyty wyspecjalizowanego oddziału jak 

najbardziej. 

 

459 

00:31:32.700 --> 00:31:36.800 

Były, wąchały pieski, plecaki wąchały 

wszystkim, 

 

460 

00:31:36.800 --> 00:31:40.100 

nauczycielom również i niektórzy uczniowie 

mieli dziwne miny. 

 

461 

00:31:40.100 --> 00:31:43.500 

Nie wiem co tam wykryły, ale to chyba jest 

jeden 

 

462 
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00:31:43.500 --> 00:31:46.900 

z najskuteczniejszych środków, bo o ile na 

dyskotekach, 

 

463 

00:31:46.900 --> 00:31:49.300 

w różnych klubach takie narkotyki, 

przepraszam, 

 

464 

00:31:49.300 --> 00:31:52.000 

bywają, ale dzieci nie muszą chodzić na 

dyskoteki, 

 

465 

00:31:52.000 --> 00:31:56.000 

no więc do szkoły muszą chodzić i szkoła musi 

być od narkotyków wolna 

 

466 

00:31:56.000 --> 00:31:57.100 

co popieram. 

 

467 

00:31:57.100 --> 00:31:59.900 

No to teraz byśmy musieli jako samorząd 

wystąpić do policji, 

 

468 

00:31:59.900 --> 00:32:04.200 

ale policja wiem, że od kilkunastu lat rękoma i 

nogami się 

 

469 

00:32:04.200 --> 00:32:08.500 

przed takimi wizytami, no były starania, 

 

470 

00:32:08.500 --> 00:32:10.600 

byłem w poprzednich kadencjach radnym, 

 

471 

00:32:10.600 --> 00:32:13.400 

były odpowiedzi, że nie za bardzo. 

 

472 

00:32:13.400 --> 00:32:17.300 

Zgłaszałem, że rodzice się buntują, 

 

473 

00:32:17.300 --> 00:32:19.100 

no co ma rodzic do buntowania się, 

 

474 

00:32:19.100 --> 00:32:22.500 

dyrektor jest odpowiedzialny za 

bezpieczeństwo na terenie placówki 

 

475 

00:32:22.500 --> 00:32:24.200 

i rodzic nie może mu w tym przeszkadzać. 

 

476 

00:32:24.200 --> 00:32:28.600 

Jak się rodzicowi nie podoba, że policja 

antynarkotykowa, 

 

477 

00:32:28.600 --> 00:32:32.200 

ją tak określę, bywa w szkole no to niech 

zabierze dziecko do innej 

 

478 

00:32:32.200 --> 00:32:34.400 

szkoły tak. 

 

479 

00:32:34.400 --> 00:32:35.500 

Dziękuję. 

 

480 

00:32:35.500 --> 00:32:39.400 

Dziękuję, zawsze możemy tak jak 

dofinansujemy radiowozy, 

 

481 

00:32:39.400 --> 00:32:41.600 

zawsze możemy jeszcze takiego psa 

utrzymywać nie. 

 

482 

00:32:41.600 --> 00:32:44.500 

Bardzo proszę Pan Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

483 

00:32:47.700 --> 00:32:52.900 
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Dziękuję Panie Przewodniczący, w części 

mojego przedmówcy jak 

 

484 

00:32:52.900 --> 00:32:57.500 

najbardziej się zgadzam, pomysł, jeśli chodzi o 

przewodnika z psem 

 

485 

00:32:57.500 --> 00:33:00.500 

jest ciekawy, ale to jest kwestia zaproszenia, 

 

486 

00:33:00.500 --> 00:33:02.500 

to nie jest kwestia dzisiaj mówienia, 

 

487 

00:33:02.500 --> 00:33:04.700 

że policja tego nie chce Panie Radny. 

 

488 

00:33:04.700 --> 00:33:10.200 

Monitoring, też się nie zgodzę, że jest 

nieskuteczny bowiem do szkół 

 

489 

00:33:10.200 --> 00:33:15.700 

wchodzą uczniowie ze szkół starszych, innych 

szkół i uważam, 

 

490 

00:33:15.700 --> 00:33:21.500 

że poprzez monitoring możemy sprawdzić kto 

tą szkołę odwiedził i pies 

 

491 

00:33:21.500 --> 00:33:25.700 

jest skuteczny, ale my jako Radni to nie jest 

absolutnie, 

 

492 

00:33:25.700 --> 00:33:27.600 

Panie Przewodniczący, szanowna Rado, 

 

493 

00:33:27.600 --> 00:33:29.700 

zarzut do dyrektorów. 

 

494 

00:33:29.700 --> 00:33:32.500 

Ja tylko chcę im pomóc w poprawie 

bezpieczeństwa szkół. 

 

495 

00:33:32.500 --> 00:33:35.600 

To nie jest zarzut dzisiaj, że dyrektorzy źle 

pracują, 

 

496 

00:33:35.600 --> 00:33:37.200 

absolutnie. 

 

497 

00:33:37.200 --> 00:33:40.000 

Uważam, że jednak monitoring, z mojej branży 

i doświadczenia wynika, 

 

498 

00:33:40.000 --> 00:33:46.200 

że należy posiadać głównie na każdych 

miejscach wyjściowych 

 

499 

00:33:46.200 --> 00:33:47.300 

do placówki. 

 

500 

00:33:47.700 --> 00:33:48.900 

Dlaczego? 

 

501 

00:33:48.900 --> 00:33:50.600 

Bo chociażby SP3 bardzo duża szkoła, 

 

502 

00:33:50.600 --> 00:33:56.500 

obok jest szkoła średnia, do tych szkół często 

przychodzą uczniowie. 

 

503 

00:33:56.500 --> 00:34:00.700 

Ja nie mówię, że te narkotyki się pojawiają nie 

wiadomo skąd, 

 

504 

00:34:00.700 --> 00:34:04.700 
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na pewno uczniowie je wnoszą, ale też jest 

kontakt z innymi szkołami. 

 

505 

00:34:04.700 --> 00:34:07.000 

Dziękuję. 

 

506 

00:34:07.000 --> 00:34:09.000 

Dziękuję. Bardzo proszę ad vocem Pan Radny 

Roman Rakowski. 

 

507 

00:34:09.300 --> 00:34:12.700 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

508 

00:34:12.700 --> 00:34:17.700 

szanowni Państwo, Panie Radny Miszkiewicz 

sprawozdanie oczywiście 

 

509 

00:34:17.700 --> 00:34:21.700 

jest bardzo dobre i to trzeba docenić pracę 

ludzi, 

 

510 

00:34:21.700 --> 00:34:25.500 

którzy to przygotowywali, ale jeśli mówimy o 

szkołach podstawowych 

 

511 

00:34:25.500 --> 00:34:29.100 

i o tym problemie, o którym Pan mówi to są 

tutaj dyrektorzy i chyba 

 

512 

00:34:29.100 --> 00:34:32.900 

powinni oni zabrać głos, ale ja znam te 

środowiska i uważam, 

 

513 

00:34:32.900 --> 00:34:36.100 

że oni to robią, mają monitoring i chcę Panu 

powiedzieć, 

 

514 

00:34:36.100 --> 00:34:40.700 

bo jak Pan przejdzie się do Szkoły Podstawowej 

numer 3 tam w każdym 

 

515 

00:34:40.700 --> 00:34:43.600 

wejściu są dyżurni i osoby dorosłe, 

 

516 

00:34:43.600 --> 00:34:47.900 

które wpuszczają, otwierają osobom, 

 

517 

00:34:48.200 --> 00:34:50.700 

które są upoważnione do wejścia. 

 

518 

00:34:50.700 --> 00:34:52.600 

Nie ma w tej chwili, kiedyś było, 

 

519 

00:34:52.600 --> 00:34:56.600 

więc rzeczywiście był problem uczęszczania nie 

tylko młodzieży już 

 

520 

00:34:56.600 --> 00:35:01.200 

tej, nazwijmy, bardziej dorosłej, ale i osób 

generalnie dorosłych, 

 

521 

00:35:01.200 --> 00:35:04.600 

którzy chcieli coś tam sprzedać młodzieży, 

 

522 

00:35:04.600 --> 00:35:08.100 

dzieciom, ale teraz nie wejdzie nikt taki 

postronny, 

 

523 

00:35:08.100 --> 00:35:12.400 

tak że Panie Radny to monitoringi są, 

 

524 

00:35:12.400 --> 00:35:18.000 

szkoły są zamknięte, a to że ten 7% jest wśród 

młodzieży to nie jest 

 

525 
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00:35:18.000 --> 00:35:20.300 

koniecznie, że oni akurat w szkole handlują. 

 

526 

00:35:20.300 --> 00:35:25.400 

To się może też dziać poza terenem szkoły i z 

reguły tak się dzieje 

 

527 

00:35:25.400 --> 00:35:28.700 

na osiedlach, bo żeby dotrzeć do dzieciaka, 

 

528 

00:35:28.700 --> 00:35:31.200 

do młodzieży to nie problem jest na osiedlu. 

 

529 

00:35:31.200 --> 00:35:40.300 

Tak że tutaj myślę, że zadania, które ma 

postawione przed sobą szkoła 

 

530 

00:35:40.300 --> 00:35:45.200 

to są wykonywane dobrze, a co do tak 

zwanego pieska tutaj co 

 

531 

00:35:45.200 --> 00:35:50.900 

Pan Mikołajczyk poruszył to o ile ja pamiętam 

kiedyś był generalnie 

 

532 

00:35:51.000 --> 00:35:53.100 

sprzeciw nie tylko rady rodziców, żeby nie 

wprowadzać, 

 

533 

00:35:53.100 --> 00:35:56.600 

bo to niedobrze, bo i tam argumentacja była 

różna. 

 

534 

00:35:56.600 --> 00:36:01.200 

Dyrektor szkoły, jeżeli będzie sobie życzył takie 

coś to myślę, 

 

535 

00:36:01.200 --> 00:36:02.700 

że powinien zwrócić się do policji, 

 

536 

00:36:02.700 --> 00:36:05.400 

a policja powie, czy ma prawo to wykonywać 

czy nie. 

 

537 

00:36:05.400 --> 00:36:09.900 

No bo też nie wiem czy w tej chwili prawo 

pozwala na takie wejścia 

 

538 

00:36:09.900 --> 00:36:12.400 

do szkół. 

 

539 

00:36:12.700 --> 00:36:17.100 

Było, no nie wiem, no Pan akurat, Pan 

Miszkiewicz chyba za to 

 

540 

00:36:17.100 --> 00:36:19.800 

nie odpowiada, z całym szacunkiem, jest 

komendant, 

 

541 

00:36:19.800 --> 00:36:24.500 

który jak na podstawie jakiś decyzji wysyła, 

 

542 

00:36:24.500 --> 00:36:28.500 

tak że trzeba tym problemem się zająć, 

 

543 

00:36:28.500 --> 00:36:32.400 

ale podkreślam i tutaj w imieniu szkół 

dyrektorów, 

 

544 

00:36:32.400 --> 00:36:37.100 

jeśli pozwolą, bo wiem, że naprawdę robią to 

wszystko, robią. 

 

545 

00:36:37.100 --> 00:36:40.200 

Oczywiście zawsze będzie mało, ale trzeba się 

na tym jeszcze dalej 
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546 

00:36:40.200 --> 00:36:44.200 

zastanowić i pomóc wspólnie, bo to nie tylko 

dobrze powiedzieć, 

 

547 

00:36:44.200 --> 00:36:46.300 

że wy macie odpowiadać. 

 

548 

00:36:46.300 --> 00:36:48.700 

Dziękuję bardzo. Dziękuję, bardzo proszę Pan 

Radny Piotr Miszkiewicz. 

 

549 

00:36:48.700 --> 00:36:51.000 

Ja tylko króciutko. 

 

550 

00:36:51.700 --> 00:36:56.500 

Moja wypowiedź nie negowała pracy 

dyrektorów, 

 

551 

00:36:56.500 --> 00:36:58.900 

z całym szacunkiem, Panie Radny Romanie, 

 

552 

00:36:58.900 --> 00:37:03.200 

wiele lat Pan już w szkołach nie jest i dużo się 

w szkołach zmieniło. 

 

553 

00:37:03.200 --> 00:37:07.300 

Nie było zarzutu, że dyrektorzy źle pracują czy 

źle organizują pracę, 

 

554 

00:37:07.300 --> 00:37:11.300 

ja wiem, że kamer w szkołach w moim 

odczuciu jako rodzica jest 

 

555 

00:37:11.300 --> 00:37:12.500 

za mało, chociażby na korytarzach szkół. 

 

556 

00:37:12.500 --> 00:37:16.900 

Nie ma kamer, więc proszę mi nie wmawiać, że 

ja czegoś zarzucam, że 

 

557 

00:37:17.000 --> 00:37:18.300 

ja wiem lepiej. 

 

558 

00:37:18.300 --> 00:37:19.800 

Ja chcę pomóc, a nie przeszkadzać. 

 

559 

00:37:20.800 --> 00:37:25.500 

Dziękuję, bardzo proszę Pani Burmistrz 

Magdalena Klucznik, 

 

560 

00:37:25.500 --> 00:37:28.600 

Pan Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 się 

zgłosił i Pan Wojciech 

 

561 

00:37:28.600 --> 00:37:30.300 

Szefner. Bardzo proszę Panią, Pani Burmistrz. 

 

562 

00:37:30.300 --> 00:37:34.900 

Panie Przewodniczący, Państwo Radni jeśli 

chodzi o tą dyskusję w tym 

 

563 

00:37:34.900 --> 00:37:41.100 

punkcie oczywiście tu z wraz z 

Przewodniczącym Komisji Oświaty 

 

564 

00:37:41.100 --> 00:37:46.000 

na pewno zorganizujemy spotkanie z 

dyrektorami i z OPS-em i będziecie 

 

565 

00:37:46.000 --> 00:37:49.300 

Państwo mogli na ten temat podyskutować i 

przede wszystkim drugą 

 

566 

00:37:49.300 --> 00:37:51.400 
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stronę wysłuchać jak to jest w naszych 

szkołach, 

 

567 

00:37:51.400 --> 00:37:58.100 

bo akurat jeśli chodzi o Szkołę numer 1 numer 

3 to wiemy, że jest 

 

568 

00:37:58.100 --> 00:38:02.300 

dość dobrze chroniona, jest monitoring i 

rzeczywiście te wejścia 

 

569 

00:38:02.300 --> 00:38:07.600 

strefy rodziców są, więc no a młodzież ma 

różne możliwości na ten 

 

570 

00:38:07.600 --> 00:38:10.200 

moment tak. 

 

571 

00:38:10.200 --> 00:38:13.600 

Mają tak wspaniałe pomysły, że nie jesteśmy w 

stanie tego sami, 

 

572 

00:38:13.600 --> 00:38:21.600 

my dorośli, wymyśleć to co dzieci czy młodzież 

robi na terenie szkoły. 

 

573 

00:38:21.600 --> 00:38:25.300 

Natomiast temat jak najbardziej, spróbujemy 

też do policji wystąpić 

 

574 

00:38:25.300 --> 00:38:28.200 

tutaj łącznie też z dyrektorami tak, 

 

575 

00:38:28.200 --> 00:38:32.000 

z wnioskiem od dyrektorów, jeśli chodzi o tego 

pieska, 

 

576 

00:38:32.000 --> 00:38:36.100 

który tutaj przy stole dzisiaj temat padł. 

 

577 

00:38:36.100 --> 00:38:39.600 

Natomiast jeśli policja rzeczywiście nam 

odmówi, 

 

578 

00:38:39.600 --> 00:38:44.200 

Państwo też macie narzędzia, możecie 

wystosować apel jako Radni 

 

579 

00:38:44.200 --> 00:38:48.100 

do policji, też Państwa to nie hamuje, 

 

580 

00:38:48.100 --> 00:38:52.700 

nas jako organu wykonawczego, a Państwa 

jako z organu stanowiącego, 

 

581 

00:38:52.700 --> 00:38:58.800 

tak że myślę, że tutaj Panie Miłoszu ustalimy 

spotkania i Państwo 

 

582 

00:38:58.800 --> 00:39:01.800 

będziecie mogli jako Radni oczywiście też 

wszyscy uczestniczyć 

 

583 

00:39:01.800 --> 00:39:07.600 

i podyskutujemy wtedy gremialnie na temat 

tego sprawozdania 

 

584 

00:39:07.600 --> 00:39:11.600 

i problemu alkoholizmu i narkotyków, jeśli 

chodzi o naszą młodzież. 

 

585 

00:39:11.600 --> 00:39:13.100 

Dziękuję bardzo. 

 

586 

00:39:13.100 --> 00:39:14.700 

Dziękuję, bardzo proszę Panie Dyrektorze. 
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587 

00:39:14.700 --> 00:39:16.900 

Dzień dobry. 

 

588 

00:39:16.900 --> 00:39:19.900 

Szanowni Państwo, ja tylko chciałbym dwa 

słowa, 

 

589 

00:39:19.900 --> 00:39:23.100 

bo akurat przedmówcy i Pan Rakowski i Pani 

Burmistrz tutaj 

 

590 

00:39:23.400 --> 00:39:27.800 

powiedzieli o tym dość wyraźnie, no w szkole 

funkcjonuje przynajmniej 

 

591 

00:39:27.800 --> 00:39:32.500 

Podstawowej numer 3 monitoring, ponad 60 

kamer, mamy po 3 na korytarzu, 

 

592 

00:39:32.500 --> 00:39:36.700 

niestety problem może być tam gdzie nie 

możemy ich zamontować 

 

593 

00:39:36.700 --> 00:39:40.200 

czyli w toaletach, ale nie wiem czy tam się 

odbywa jakiekolwiek, 

 

594 

00:39:40.200 --> 00:39:45.600 

jakiś interes czy ruch, ale ja bym się skupił 

słuchajcie bardziej 

 

595 

00:39:45.600 --> 00:39:48.900 

może na to co Pan Miszkiewicz powiedział 

wokół, 

 

596 

00:39:48.900 --> 00:39:52.100 

bo my mamy akurat CKZiU i tam są uczniowie, 

 

597 

00:39:52.100 --> 00:39:55.600 

którzy są już dojezdni, przyjezdni, jest to już 

młodzież i oni 

 

598 

00:39:55.600 --> 00:39:57.500 

stanowią zagrożenie i ja bym chciał, 

 

599 

00:39:57.500 --> 00:40:01.500 

żeby tam wzmocnić między bynajmniej naszą 

szkołą a CKZiU jest tak 

 

600 

00:40:01.500 --> 00:40:04.500 

zwany dukt i tam bardzo często dochodzi do 

różnego rodzaju, 

 

601 

00:40:04.500 --> 00:40:06.400 

tam jest po prostu chmura dymu. 

 

602 

00:40:06.400 --> 00:40:07.900 

A co oni tam palą to ja nie wiem, 

 

603 

00:40:07.900 --> 00:40:10.500 

bo ja nie mogę tego zrobić tak, 

 

604 

00:40:10.500 --> 00:40:15.000 

tak że nie mamy na to wpływu i też wracając 

do szkoły my jako 

 

605 

00:40:15.400 --> 00:40:17.700 

nauczyciele, jako pedagodzy też nie możemy 

rewidować, 

 

606 

00:40:17.700 --> 00:40:22.600 

także też, jeżeli by było jakiekolwiek 

podejrzenie to na pewno byśmy 

 

607 
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00:40:22.600 --> 00:40:25.200 

tą policję wezwali i natychmiast reagowali, 

 

608 

00:40:25.200 --> 00:40:28.800 

że coś takiego, takie zagrożenie czy taki 

incydent w szkole jest, 

 

609 

00:40:28.800 --> 00:40:31.400 

tak że na razie ja tutaj nie widzę, 

 

610 

00:40:31.400 --> 00:40:32.700 

nie zauważyłem i nie miałem sygnałów. 

 

611 

00:40:32.700 --> 00:40:37.800 

A co do tego sprawozdania do tego badania, 

 

612 

00:40:37.800 --> 00:40:39.200 

które było robione w zeszłym roku, 

 

613 

00:40:39.200 --> 00:40:40.900 

ja widziałem te pytania, ich było mnóstwo, 

 

614 

00:40:40.900 --> 00:40:47.100 

około 90 i też przeprowadzałem z uczniami na 

informatyce i po prostu 

 

615 

00:40:47.100 --> 00:40:49.500 

oni nie raz z automatu odpowiadali, to proszę 

wierzyć, 

 

616 

00:40:49.500 --> 00:40:54.000 

bo to jest za długa ta ankieta, ona nie starczyła 

45 minut i było już 

 

617 

00:40:54.000 --> 00:40:58.200 

do końca na przykład 2-3 minuty, my 

prosiliśmy o streszczanie się 

 

618 

00:40:58.200 --> 00:41:00.400 

i to wtedy być może [niezrozumiałe] Ja nie 

mówię, 

 

619 

00:41:00.400 --> 00:41:01.800 

że nie ma problemu, na pewno jest, 

 

620 

00:41:01.800 --> 00:41:04.600 

tylko że mówię też ta wiarygodność tych ankiet 

też nie do końca 

 

621 

00:41:04.600 --> 00:41:07.400 

będzie taka jak powinna być, tak że dziękuję. 

 

622 

00:41:07.400 --> 00:41:10.300 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Wojciech 

Szefner. 

 

623 

00:41:11.700 --> 00:41:14.300 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

624 

00:41:14.300 --> 00:41:18.200 

szanowni Państwo, cieszę się, że Pan Dyrektor 

zabrał głos, 

 

625 

00:41:18.200 --> 00:41:22.300 

bo w wielu aspektach przekazał nam to co też 

chciałem przekazać, 

 

626 

00:41:22.300 --> 00:41:26.400 

że jestem przekonany, że Państwo Dyrektorzy 

znają tę dokumentację 

 

627 

00:41:26.400 --> 00:41:28.200 

i to nie jest problem, który występuje dzisiaj, 

 

628 

00:41:28.200 --> 00:41:32.400 
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nagle się to nasiliło, Pan Piotr też pewnie 

doskonale o tym wie, 

 

629 

00:41:32.400 --> 00:41:35.700 

pamiętacie Państwo Radni doskonale że jak 

mieliśmy sprawozdanie 

 

630 

00:41:35.700 --> 00:41:39.300 

tylko nie pamiętam czy w 2018 czy w 2019 

roku, gdzie wielkim szokiem 

 

631 

00:41:39.300 --> 00:41:42.600 

okazało się, że co trzecia osoba w 

województwie lubuskim zgłaszająca 

 

632 

00:41:42.600 --> 00:41:46.200 

się do OPS-u z problemem alkoholowym to jest 

z Gminy Sulechów 

 

633 

00:41:46.200 --> 00:41:49.000 

i kroków żeśmy nie podjęli, dopiero 2 lata 

później podjęliśmy 

 

634 

00:41:49.000 --> 00:41:52.200 

pierwszą chyba w życiu uchwałę ograniczającą 

sprzedaż alkoholu 

 

635 

00:41:52.200 --> 00:41:56.200 

powyżej godz. 22:00, więc dyskutować 

możemy, 

 

636 

00:41:56.200 --> 00:41:57.800 

ja też nie do końca wierzę w te wskaźniki, 

 

637 

00:41:57.800 --> 00:42:01.400 

prawdą jest te dwie akurat placówki, w których 

jest największy ten 

 

638 

00:42:01.400 --> 00:42:03.200 

procent to są nasze największe placówki, 

 

639 

00:42:03.200 --> 00:42:06.400 

najwięcej dzieci może odpowiadać, jak chce i 

sami do szkoły 

 

640 

00:42:06.400 --> 00:42:08.500 

chodziliśmy, wiemy, że czasami to się 

odpowiada tak, 

 

641 

00:42:08.500 --> 00:42:11.500 

żeby było fajnie albo żeby kolega też był 

szczęśliwy. 

 

642 

00:42:11.500 --> 00:42:14.500 

Dawno, dawno, dawno Panie Romanie, 

 

643 

00:42:14.500 --> 00:42:16.200 

to się zgadza. 

 

644 

00:42:16.200 --> 00:42:19.200 

Myślę, że wszelka pomoc tu Państwo 

Dyrektorzy na pewno będą chętni, 

 

645 

00:42:19.300 --> 00:42:22.600 

natomiast pytanie co jeszcze jesteśmy w stanie 

zrobić, 

 

646 

00:42:22.600 --> 00:42:26.700 

bo tych przepisów ograniczających czasami 

nasze możliwości to Państwo 

 

647 

00:42:26.700 --> 00:42:28.100 

Dyrektorzy też wiedzą, że mogli, 

 

648 

00:42:28.100 --> 00:42:32.500 
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chcieliby więcej natomiast nie zawsze jest to 

na tyle możliwe i jako 

 

649 

00:42:32.500 --> 00:42:36.500 

rodzic dopowiem, że czasami my rodzice też 

stawiamy troszeczkę 

 

650 

00:42:36.500 --> 00:42:39.600 

w niewygodnych sytuacjach Państwa 

Dyrektorów i nauczycieli, 

 

651 

00:42:39.600 --> 00:42:44.500 

bo nie wyrażamy zgody czasami na większość 

czy na niektóre 

 

652 

00:42:44.500 --> 00:42:46.300 

sytuacje, takie które mają miejsca, 

 

653 

00:42:46.300 --> 00:42:48.300 

które być może by to umożliwiło. 

 

654 

00:42:48.300 --> 00:42:51.300 

Myślę, że to spotkanie, o którym jest mowa na 

pewno będzie pomocne, 

 

655 

00:42:51.300 --> 00:42:55.000 

być może coś się wypracuje co będzie na plus 

no i zobaczymy. 

 

656 

00:42:55.000 --> 00:42:56.700 

Dziękuję bardzo. 

 

657 

00:42:56.700 --> 00:42:57.800 

Dziękuję. 

 

658 

00:42:57.800 --> 00:42:59.500 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji w tym 

punkcie, 

 

659 

00:42:59.500 --> 00:43:01.100 

zatem przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

660 

00:43:01.100 --> 00:43:05.000 

Punkt 7 - rozpatrzenie protokołów Komisji 

Rewizyjnej przedłożonych 

 

661 

00:43:05.000 --> 00:43:08.300 

pod obrady LXV sesji Rady Miejskiej w 

Sulechowie. 

 

662 

00:43:09.200 --> 00:43:13.500 

Na początek protokół nr 4 2022 Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej 

 

663 

00:43:13.500 --> 00:43:19.200 

w Sulechowie z analizy wydatków Gminy na 

oświatę za lata 2019-2021 wraz 

 

664 

00:43:19.200 --> 00:43:20.800 

z subwencjami. 

 

665 

00:43:20.800 --> 00:43:22.600 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

666 

00:43:23.500 --> 00:43:28.700 

Szanowni Państwo, protokół tworzył i nad nim 

pracował Miłosz 

 

667 

00:43:28.700 --> 00:43:32.900 

Brodzikowski, więc jeżeli są jakieś uwagi czy 

zapytania to proszę 

 

668 

00:43:32.900 --> 00:43:34.200 

kierować do autora, dziękuję. 

 

669 



Strona 40 z 91 

 

 
Załącznik do protokołu nr BR.0002.3.2023 z obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 21 marca 2023 r. 

00:43:34.200 --> 00:43:37.500 

Dziękuję, czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan 

Burmistrz 

 

670 

00:43:37.500 --> 00:43:39.400 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? 

 

671 

00:43:39.400 --> 00:43:40.900 

Nie widzę, zatem przejdziemy do głosowania. 

 

672 

00:43:41.400 --> 00:43:42.600 

Przegłosujemy protokół. 

 

673 

00:43:42.600 --> 00:43:45.400 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach, 

 

674 

00:43:45.400 --> 00:43:46.500 

protokół nr 4. 

 

675 

00:43:53.400 --> 00:43:57.000 

Panie Miłoszu? 

 

676 

00:43:57.000 --> 00:43:58.600 

Za 18 Radnych. 

 

677 

00:43:58.600 --> 00:44:00.900 

Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

678 

00:44:00.900 --> 00:44:03.400 

Przechodzimy do kolejnego protokołu, 

 

679 

00:44:03.400 --> 00:44:07.900 

protokół nr 5 2022 Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Sulechowie 

 

680 

00:44:07.900 --> 00:44:11.800 

z analizy działań podjętych przez Gminę i Radę 

Miejską w zakresie 

 

681 

00:44:11.800 --> 00:44:15.900 

uregulowania zasad najmu nieruchomości 

prywatnym przedsiębiorcom, 

 

682 

00:44:16.000 --> 00:44:20.500 

stowarzyszeniom po kontroli Komisji 

Rewizyjnej z 2020 roku. 

 

683 

00:44:20.500 --> 00:44:22.000 

Bardzo proszę Pan Radny Sebastian Różycki. 

 

684 

00:44:22.700 --> 00:44:29.300 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

szanowni Radni i goście 

 

685 

00:44:29.300 --> 00:44:34.500 

jestem autorem tego protokołu i jest mi 

przykro, 

 

686 

00:44:34.500 --> 00:44:41.400 

że 3 lata i nie zostały podjęte praktycznie 

żadne kroki w celu 

 

687 

00:44:41.400 --> 00:44:47.200 

poprawy zapisów, które wskazywał protokół w 

roku 2020. 

 

688 

00:44:47.200 --> 00:44:53.000 

Ten żal się rozlał też na pozostałych członków 

Komisji Rewizyjnej, 

 

689 

00:44:53.000 --> 00:44:55.600 

którzy zobligowali mnie do tego, 

 

690 
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00:44:55.600 --> 00:44:59.800 

że efektem przyjęcia tego protokołu będzie 

odrębna uchwała 

 

691 

00:44:59.800 --> 00:45:05.300 

mobilizująca służby w ratuszu do tego, 

 

692 

00:45:05.300 --> 00:45:11.600 

aby przyjrzeć się bardziej tematem związanym 

ze sposobem ustalania 

 

693 

00:45:11.600 --> 00:45:18.900 

stawek najmu, gdyż niektóre zapisy są z roku 

nawet 1999 i nadal są 

 

694 

00:45:19.100 --> 00:45:21.700 

nieuaktualnione czyli zaraz minęło ćwierć 

wieku, 

 

695 

00:45:21.700 --> 00:45:24.900 

a one, te zapisy trwają łącznie ze stawkami, 

 

696 

00:45:24.900 --> 00:45:30.900 

więc takie rzeczy uważamy, jako Komisja, są już 

nie życiowe 

 

697 

00:45:30.900 --> 00:45:34.600 

i dlatego wymagają one podejścia bardziej 

może gospodarskiego, 

 

698 

00:45:34.600 --> 00:45:39.900 

trzeba by było wyrzucić może pod kątem 

nowym przepisów prawa, 

 

699 

00:45:39.900 --> 00:45:45.500 

aby doprowadzić ten, te zapisy do bardziej 

aktualnych. 

 

700 

00:45:45.500 --> 00:45:50.200 

Szukamy pieniędzy, tak, za każdym razem 

słyszymy głos, 

 

701 

00:45:50.200 --> 00:45:54.300 

jeśli chodzi o Burmistrza, że brakuje mu 

pieniędzy na wydatki 

 

702 

00:45:54.300 --> 00:45:58.700 

bieżące, to pieniądze z tego tytułu mają 

wpływać m.in. 

 

703 

00:45:58.700 --> 00:46:03.800 

na poprawę tej sytuacji, a nie robienie niczego 

jest jakby efektem 

 

704 

00:46:03.800 --> 00:46:07.900 

tego, że ten stan nadal będzie trwał i nie 

będziemy widzieć światełka 

 

705 

00:46:07.900 --> 00:46:09.300 

w tunelu celem poprawy. 

 

706 

00:46:09.300 --> 00:46:12.800 

Tak więc podsumowując, szanowni Państwo, 

 

707 

00:46:12.800 --> 00:46:14.500 

proszę bardzo o przyjęcie tego protokołu, 

 

708 

00:46:14.500 --> 00:46:18.900 

natomiast na kolejnej sesji proszę spodziewać 

się konkretnej uchwały. 

 

709 

00:46:18.900 --> 00:46:20.200 

Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo, 

 

710 

00:46:20.200 --> 00:46:21.700 

proszę Pan Burmistrz Marcin Górzny. 
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711 

00:46:22.700 --> 00:46:25.700 

Panie Radny Sebastianie na temat, 

 

712 

00:46:25.700 --> 00:46:29.500 

o którym Pan przed chwilą raczył powiedzieć 

rozmawialiśmy myślę, 

 

713 

00:46:29.500 --> 00:46:31.100 

że co najmniej kilkanaście razy. 

 

714 

00:46:31.700 --> 00:46:38.800 

W moim odczuciu też tłumaczyliśmy pewne 

sytuacje. 

 

715 

00:46:38.800 --> 00:46:44.600 

Jeśli Pan jest innego zdania to oczywiście nic 

innego mi nie zostaje 

 

716 

00:46:44.600 --> 00:46:50.400 

jak tylko to zaakceptować, natomiast no nie 

zgodzę się do końca z tą 

 

717 

00:46:50.400 --> 00:46:53.300 

narracją, że nic nie zostało zrobione, 

 

718 

00:46:53.300 --> 00:46:57.300 

we wszystkich umowach, które w tej chwili 

zawieramy są zapisy 

 

719 

00:46:57.300 --> 00:47:02.100 

dotyczące waloryzacji i staramy się te stawki 

bardziej urealniać. 

 

720 

00:47:02.300 --> 00:47:05.800 

Natomiast myślę, że to też nie jest dyskusja na 

sesję, 

 

721 

00:47:05.800 --> 00:47:11.200 

bo rozmawialibyśmy pewnie godzinami i każdy 

zostałby pewnie przy 

 

722 

00:47:11.200 --> 00:47:13.300 

swoim stanowisku, bo tutaj nie ma jednej racji. 

 

723 

00:47:13.300 --> 00:47:19.600 

Nie jest naszą rolą, nie chciałbym użyć 

mocnego słowa, 

 

724 

00:47:19.600 --> 00:47:22.400 

ale zabijać aktywność naszych mieszkańców, 

 

725 

00:47:22.400 --> 00:47:29.000 

a takimi działaniami być może do tego byśmy 

doprowadzili. 

 

726 

00:47:29.000 --> 00:47:33.700 

Aspekt finansowy oczywiście w kontekście 

budżetu i zwłaszcza środków 

 

727 

00:47:33.700 --> 00:47:38.700 

bieżących jest ważny, natomiast pytanie jakie 

to będą środki i jeśli 

 

728 

00:47:38.700 --> 00:47:46.900 

Państwo jako Rada poznalibyście kwotę w 

pieniądzu to mówiąc 10, 20, 

 

729 

00:47:46.900 --> 00:47:51.000 

30% to troszeczkę zamydla dyskusję. 

 

730 

00:47:51.000 --> 00:47:58.300 

Natomiast jeśli powiemy, że te 20% to jest 

8000 zł rocznie to może 

 

731 
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00:47:58.300 --> 00:48:01.500 

troszeczkę percepcja odbioru się zmieni. 

 

732 

00:48:01.500 --> 00:48:06.700 

Natomiast oczywiście Panie Radny Sebastianie 

no dalej możemy na ten 

 

733 

00:48:06.700 --> 00:48:12.200 

temat, na ten temat porozmawiać, my 

pokażemy Panu jakie skutki 

 

734 

00:48:12.200 --> 00:48:16.000 

wywołały te działania, które już podjęliśmy, 

 

735 

00:48:16.000 --> 00:48:22.800 

podjął dyrektor zakładu no i na koniec roku 

podsumujemy sobie to co 

 

736 

00:48:22.800 --> 00:48:25.900 

się wydarzyło. 

 

737 

00:48:25.900 --> 00:48:34.700 

No nie wiem, może wtedy uda się choć trochę 

Pana przekonać do jakby 

 

738 

00:48:34.700 --> 00:48:39.400 

tego pomysłu, który ma Burmistrz na 

działalność choćby organizacji, 

 

739 

00:48:39.400 --> 00:48:42.100 

które w naszych obiektach funkcjonują. 

 

740 

00:48:42.100 --> 00:48:44.200 

Dziękuję. 

 

741 

00:48:44.200 --> 00:48:47.100 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki ad vocem. 

 

742 

00:48:47.100 --> 00:48:53.200 

Panie Burmistrzu, nie Komisja Rewizyjna i nie 

członkowie Komisji 

 

743 

00:48:53.200 --> 00:48:59.400 

Rewizyjnej są wyznacznikiem trendu jaki 

obowiązuje i jakim kroczy Gmina. 

 

744 

00:48:59.400 --> 00:49:03.600 

My wskazujemy jedną rzecz, że zapisy w 

niektórych dokumentach 

 

745 

00:49:03.600 --> 00:49:07.700 

nie zmieniły się od 25 lat, więc jeżeli Pan 

twierdzi, 

 

746 

00:49:07.700 --> 00:49:11.400 

że wszystko jest okej, a protokół jawnie 

wskazuje, 

 

747 

00:49:11.400 --> 00:49:15.800 

że na 24 skontrolowane dokumenty chyba trzy 

tylko były uaktualnione 

 

748 

00:49:15.800 --> 00:49:20.400 

to wskazuje jedno, że niestety tak się nie dzieje 

i w związku z tym 

 

749 

00:49:20.400 --> 00:49:24.100 

cierpliwość części radnych się skończyła i 

będziemy po prostu 

 

750 

00:49:24.100 --> 00:49:28.300 

prosić o to, aby jednak poczynić kroki ku 

aktualizacji zapisów. 

 

751 

00:49:28.300 --> 00:49:33.200 
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Natomiast kierunek jaki Państwo wybierzecie i 

przedstawicie Radnym no 

 

752 

00:49:33.200 --> 00:49:34.900 

to Radni się ustosunkują. 

 

753 

00:49:34.900 --> 00:49:38.000 

Nie nam jest oceniać to jakie kroki, 

 

754 

00:49:38.000 --> 00:49:40.500 

jakie propozycje Państwo zaproponujecie. 

 

755 

00:49:40.500 --> 00:49:41.700 

Dziękuję bardzo. 

 

756 

00:49:41.700 --> 00:49:43.700 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Jan Rerus 

ad vocem. 

 

757 

00:49:43.700 --> 00:49:47.900 

Dziękuję bardzo, ja chciałem uzupełnić 

wypowiedź Pana 

 

758 

00:49:47.900 --> 00:49:52.700 

Przewodniczącego Radnego Różyckiego, 

ponieważ może nie do końca 

 

759 

00:49:52.700 --> 00:49:54.100 

zostało to zrozumiane. 

 

760 

00:49:54.100 --> 00:49:57.300 

Pan Przewodniczący powiedział wyraźnie, 

 

761 

00:49:57.300 --> 00:50:01.400 

że teraz ten obecny protokół, który 

przedstawiony został 

 

762 

00:50:01.400 --> 00:50:07.200 

do akceptacji zawiera zapisy takie ze względu 

na które nie zostało 

 

763 

00:50:07.200 --> 00:50:09.300 

zrealizowane wiele celów tam zawartych, 

 

764 

00:50:09.300 --> 00:50:13.900 

wiele wytycznych, ale problem jest szerszy i tu 

Pan Przewodniczący 

 

765 

00:50:13.900 --> 00:50:15.100 

nie powiedział. Powiedział tylko, 

 

766 

00:50:15.100 --> 00:50:16.200 

że przygotuje uchwałę. 

 

767 

00:50:16.200 --> 00:50:19.400 

Na Komisji Rewizyjnej przyjęliśmy taką zasadę, 

 

768 

00:50:19.400 --> 00:50:24.200 

jeżeli skoro Rada przyjmuje jakiś protokół i tam 

są zalecenia 

 

769 

00:50:24.500 --> 00:50:28.000 

to będziemy przygotowywać projekt uchwały z 

tymi zaleceniami, 

 

770 

00:50:28.000 --> 00:50:30.900 

a to tylko dlatego, że Pan Przewodniczący, 

 

771 

00:50:30.900 --> 00:50:35.100 

mówiłem to wielokrotnie, przeważnie przy 

sesjach absolutoryjnych, 

 

772 

00:50:35.100 --> 00:50:38.300 

przy każdej prawie, to nie będzie żadną 

tajemnicą Pan Burmistrz 
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773 

00:50:38.300 --> 00:50:43.000 

przedstawia nam, jest zobligowany jak 

zrealizował uchwały Rady 

 

774 

00:50:43.000 --> 00:50:47.500 

Miejskiej, ale jak zrealizował protokoły czy 

zalecenia z Komisji 

 

775 

00:50:47.500 --> 00:50:50.400 

Rewizyjnej tego nie przedstawia i nigdzie to się 

nie znajduje, 

 

776 

00:50:50.400 --> 00:50:53.600 

w związku z tym jeżeli będzie to na przykład w 

tym temacie, 

 

777 

00:50:53.600 --> 00:50:58.900 

w temacie tych najmów nieruchomości, co jest 

tematem, 

 

778 

00:50:58.900 --> 00:51:02.000 

na pewno coś tam zrobiono, Pan Burmistrz 

mówił, ale temat jest 

 

779 

00:51:02.000 --> 00:51:05.400 

do dużego rozpatrzenia, do dużej 

inwentaryzacji powiedzmy 

 

780 

00:51:05.400 --> 00:51:09.600 

pod względem prawnym tutaj, wówczas jeżeli 

Rada przyjmie, 

 

781 

00:51:09.600 --> 00:51:13.200 

szanowna Rada przyjmie już zalecenia czyli 

wypisane z tego protokołu, 

 

782 

00:51:13.200 --> 00:51:16.200 

chyba nie powinno być problemów, jeżeli teraz 

się przyjmuje protokół 

 

783 

00:51:16.200 --> 00:51:21.800 

to same zalecenia sprecyzowane w uchwale 

Rada przyjmie to wówczas 

 

784 

00:51:21.800 --> 00:51:25.500 

na koniec roku przed sesją absolutoryjną Pan 

Burmistrz będzie musiał 

 

785 

00:51:25.500 --> 00:51:29.500 

się wyliczyć z tych uchwał i wtedy będziemy 

mieli jasność 

 

786 

00:51:29.500 --> 00:51:33.200 

czy zalecenia Komisji przyjęte przez Radę czyli 

tak naprawdę 

 

787 

00:51:33.200 --> 00:51:36.200 

zalecenia Rady są realizowane czy nie są 

realizowane. 

 

788 

00:51:36.500 --> 00:51:39.500 

Dziękuję. 

 

789 

00:51:39.500 --> 00:51:43.300 

Dziękuję, bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

790 

00:51:43.300 --> 00:51:45.000 

Panie Radny Sebastianie, Panie Radny Janie, 

 

791 

00:51:45.300 --> 00:51:49.900 

jest dużo racji w tym co mówicie, o jednej 

rzeczy nie powiedziałem, 

 

792 

00:51:49.900 --> 00:51:54.000 
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przed chwilą wspomnieliście o tych 25 czy 20 

paru latach 

 

793 

00:51:56.000 --> 00:52:01.900 

aktualizowania dokumentów, które wymagają 

aktualizacji, a nie zostały 

 

794 

00:52:01.900 --> 00:52:03.600 

zaktualizowane. 

 

795 

00:52:03.600 --> 00:52:04.900 

No bo właśnie, bo to o to chodzi, 

 

796 

00:52:04.900 --> 00:52:11.400 

bo to jest temat, który od 25 lat częściej lub 

rzadziej wypływa 

 

797 

00:52:11.400 --> 00:52:12.700 

i nikt się tego nie podjął. 

 

798 

00:52:12.700 --> 00:52:19.100 

Tak jak wspomniałem 5 minut temu my 

zareagowaliśmy i tutaj no 

 

799 

00:52:19.100 --> 00:52:22.700 

przepraszam, ale też moją rolą jest bronienie 

Burmistrza i bronienie 

 

800 

00:52:22.700 --> 00:52:24.400 

dyrektora naszego zakładu. 

 

801 

00:52:24.400 --> 00:52:28.800 

Te działania, które mogliśmy podjąć one już 

zostały wprowadzone, 

 

802 

00:52:28.800 --> 00:52:32.000 

tak, stawki są urealniane i przede wszystkim 

waloryzowane, 

 

803 

00:52:32.000 --> 00:52:36.500 

więc trochę krzywdzące jest Panie Radny 

Sebastianie no takie 

 

804 

00:52:36.900 --> 00:52:38.700 

twierdzenie, że nic nie zostało zrobione. 

 

805 

00:52:38.700 --> 00:52:42.900 

To o czym powiedział Radny Rerus zabrzmiało 

bardzo poważnie, 

 

806 

00:52:42.900 --> 00:52:46.800 

natomiast oczywiście jest to jakiś punkt, 

 

807 

00:52:46.800 --> 00:52:50.300 

tak, weryfikowanie tego co jest w tych 

protokołach i oczywiście to 

 

808 

00:52:50.300 --> 00:52:57.600 

jest jak najbardziej Państwa prerogatywa też 

jako organu, 

 

809 

00:52:57.600 --> 00:53:02.400 

natomiast wiecie Panowie no dobrze by było 

czasami jakby w tych 

 

810 

00:53:02.400 --> 00:53:05.900 

protokołach też zawarte były rzeczy, 

 

811 

00:53:05.900 --> 00:53:07.400 

o których my mówimy. 

 

812 

00:53:07.400 --> 00:53:11.300 

Jeśli się tak porozumiemy i no też pytanie czy 

to jest dyskusja 

 

813 
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00:53:11.300 --> 00:53:15.700 

na sesję, a nie na jakieś robocze spotkanie 

uznacie, 

 

814 

00:53:15.700 --> 00:53:19.800 

przyjmiecie część naszych argumentów to 

oczywiście ja akceptuję to co 

 

815 

00:53:19.800 --> 00:53:22.700 

powiedział Radny Rerus i no będziemy się z 

tego rozliczali. 

 

816 

00:53:22.700 --> 00:53:25.100 

Dziękuję. 

 

817 

00:53:25.100 --> 00:53:30.000 

Dziękuję i nie widzę, Pan Radny Sebastian 

Różycki, 

 

818 

00:53:30.000 --> 00:53:31.600 

bardzo proszę. 

 

819 

00:53:31.600 --> 00:53:34.100 

Panie Burmistrzu, po raz kolejny powiem, 

 

820 

00:53:34.200 --> 00:53:36.600 

że jest mi bardzo przykro, dlatego że każdy 

protokół, 

 

821 

00:53:36.600 --> 00:53:40.400 

który przyjmuje Komisja Rewizyjna jest 

przedkładany kierownikom 

 

822 

00:53:40.400 --> 00:53:43.200 

kontroli i za każdym razem osoby, 

 

823 

00:53:43.200 --> 00:53:47.300 

które są kontrolowane mają prawo wnieść 

odrębne zdanie do protokołu. 

 

824 

00:53:47.300 --> 00:53:54.100 

Skoro tym razem to się nie zdarzyło to nie 

wiem kto popełnia błąd. Ja? 

 

825 

00:53:54.100 --> 00:53:55.600 

Czy przepraszam Pan? 

 

826 

00:53:55.600 --> 00:53:58.100 

Dziękuję bardzo. 

 

827 

00:53:58.100 --> 00:53:59.800 

Dziękuję, nie widzę więcej głosów w dyskusji, 

 

828 

00:53:59.800 --> 00:54:00.900 

przechodzimy do głosowania. 

 

829 

00:54:00.900 --> 00:54:06.700 

Na początek protokół, na początek, protokół nr 

5 Komisji Rewizyjnej 

 

830 

00:54:06.700 --> 00:54:09.300 

Rady Miejskiej w Sulechowie, bardzo proszę 

Państwa Radnych o oddanie 

 

831 

00:54:09.300 --> 00:54:10.400 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

832 

00:54:15.700 --> 00:54:21.500 

Protokół. 

 

833 

00:54:21.500 --> 00:54:23.700 

Pan Radny Miłosz Brodzikowski, prosimy o 

zagłosowanie. 

 

834 
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00:54:26.200 --> 00:54:28.900 

Za 18 Radnych. 

 

835 

00:54:28.900 --> 00:54:30.500 

Stwierdzam, że protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

836 

00:54:30.500 --> 00:54:31.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

837 

00:54:31.900 --> 00:54:35.800 

punkt 8 - rozpatrzenie, głosowanie projektów 

uchwał. 

 

838 

00:54:35.800 --> 00:54:40.700 

Na początek Druk nr 665 w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne 

 

839 

00:54:40.700 --> 00:54:44.600 

nabycie w drodze komunalizacji na rzecz 

Gminy Sulechów nieruchomości 

 

840 

00:54:44.600 --> 00:54:48.200 

stanowiącej własność Skarbu Państwa 

położonej w obrębie Pomorsko. 

 

841 

00:54:48.200 --> 00:54:50.100 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

842 

00:54:50.100 --> 00:54:52.300 

w tym punkcie? 

 

843 

00:54:52.300 --> 00:54:53.600 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

844 

00:54:53.600 --> 00:54:56.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

845 

00:54:56.600 --> 00:54:57.900 

Druk numer 665. 

 

846 

00:55:09.100 --> 00:55:11.800 

Za 18 Radnych. 

 

847 

00:55:11.800 --> 00:55:13.700 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

848 

00:55:13.700 --> 00:55:18.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu - Druk 

numer 666 o zmianie uchwały 

 

849 

00:55:18.300 --> 00:55:21.800 

budżetowej Gminy Sulechów na 2023 rok. 

 

850 

00:55:21.800 --> 00:55:24.100 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

851 

00:55:24.100 --> 00:55:26.000 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan Radny 

Piotr Miszkiewicz. 

 

852 

00:55:28.400 --> 00:55:29.900 

Dziękuję Panie Przewodniczący. 

 

853 

00:55:29.900 --> 00:55:37.000 

Analizując nieco dokładniej zaproponowane 

zmiany budżetowe przez Pana 

 

854 

00:55:37.000 --> 00:55:39.900 

Skarbnika nasunęły się dwie refleksje, 

pierwsza, 
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855 

00:55:39.900 --> 00:55:48.700 

punkt 13, punkt ostatni, budowa placów zabaw 

ze środków przesuniętych 

 

856 

00:55:48.700 --> 00:55:51.000 

z kwestii koncesji alkoholowej z zeszłego roku. 

 

857 

00:55:51.000 --> 00:55:56.400 

Ja mam pytanie Panie Burmistrzu jakiego 

rodzaju to mają być place 

 

858 

00:55:56.400 --> 00:55:59.600 

zabaw w Parku Kościuszki i obok Parku 

Sulecha? 

 

859 

00:55:59.600 --> 00:56:06.800 

Czy to będą piaskownice, huśtawki, tor 

przeszkód bowiem uzasadnienie 

 

860 

00:56:06.800 --> 00:56:09.800 

tej inwestycji w moim odczuciu jest co 

najmniej sprzeczne 

 

861 

00:56:09.800 --> 00:56:14.900 

z przeznaczeniem środków, czyli 15-17-latki w 

uzasadnieniu mają 

 

862 

00:56:14.900 --> 00:56:17.900 

uniknąć spożywania alkoholu dzięki temu, że 

Pan Burmistrz wybuduje 

 

863 

00:56:17.900 --> 00:56:19.600 

młodzieży piaskownice. 

 

864 

00:56:20.200 --> 00:56:23.400 

Być może ja czegoś nie rozumiem, ale chciałem 

po prostu dopytać. 

 

865 

00:56:23.400 --> 00:56:27.600 

Kwota jest duża, która została co prawda 

przesunięta. 

 

866 

00:56:27.600 --> 00:56:31.900 

W moim odczuciu jednoosobowo 

zdecydowana na co powinna zostać 

 

867 

00:56:31.900 --> 00:56:36.100 

wydatkowana, bez dyskusji z szanowną Radą 

Miejską, 

 

868 

00:56:36.100 --> 00:56:38.200 

bo to jest jednak 200 000 proszę Państwa, 

 

869 

00:56:38.200 --> 00:56:42.500 

tak że to jest jedna kwestia, jakiego rodzaju to 

są place zabaw. 

 

870 

00:56:42.500 --> 00:56:45.000 

Druga kwestia ulica Zachodnia, budowa 

przejścia dla pieszych. 

 

871 

00:56:45.000 --> 00:56:49.200 

Na temat inwestycji wielokrotnie zabierałem 

głos, 

 

872 

00:56:49.200 --> 00:56:52.600 

że budujemy przejście dla pieszych na łuku 

drogi, 

 

873 

00:56:52.600 --> 00:56:55.000 

to miało miejsce już na ulicy Warszawskiej. 

 

874 

00:56:55.000 --> 00:57:00.300 

Jak widać nie wyciągamy wniosków, brniemy 

dalej w przejścia dla 
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875 

00:57:00.300 --> 00:57:02.400 

pieszych w miejscach średnio bezpiecznych. 

 

876 

00:57:02.400 --> 00:57:05.900 

Ja mam tylko pytanie czy ta inwestycja na łuku 

drogi, 

 

877 

00:57:05.900 --> 00:57:11.200 

bo tam jest już dzisiaj kwota 20 000, która 

przewiduje pewną część 

 

878 

00:57:11.200 --> 00:57:12.700 

odszkodowań za przejęte grunty. 

 

879 

00:57:12.700 --> 00:57:16.200 

Ja mam pytanie czy to będzie bezpieczne i czy 

nasypy zostaną usunięte 

 

880 

00:57:16.200 --> 00:57:19.300 

z obu stron tam, gdzie będzie przejście. 

 

881 

00:57:19.300 --> 00:57:21.000 

Dziękuję. 

 

882 

00:57:21.000 --> 00:57:22.600 

Dziękuję, bardzo proszę Pani Krystyna 

Jagodzińska-Kochaniak. 

 

883 

00:57:27.100 --> 00:57:33.100 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu ja 

odnośnie zmian, 

 

884 

00:57:33.100 --> 00:57:35.000 

które mają być wprowadzone do budżetu. 

 

885 

00:57:35.000 --> 00:57:39.800 

Jestem zaniepokojona taką sytuacją, że do 

budżetu, 

 

886 

00:57:39.800 --> 00:57:46.000 

który żeśmy omawiali jako Radni i praktycznie 

po wielu różnych 

 

887 

00:57:46.000 --> 00:57:50.300 

zdaniach znaleźliśmy konsensus i bilans miał 

być przyjęty 

 

888 

00:57:50.300 --> 00:57:55.300 

nagle dostajemy wrzutkę, która nam się 

generalnie nie podoba, 

 

889 

00:57:55.300 --> 00:57:56.900 

żadne wrzutki nam się nie podobają, 

 

890 

00:57:56.900 --> 00:57:59.600 

bo do tej pory pracowaliśmy na takiej zasadzie, 

 

891 

00:57:59.600 --> 00:58:03.700 

że wypracowywaliśmy jakieś wspólne 

stanowisko. 

 

892 

00:58:03.700 --> 00:58:07.700 

To miejsce zawsze jest, kiedy mamy komisję. 

 

893 

00:58:07.700 --> 00:58:12.300 

Tam sobie możemy powiedzieć wszystko i w 

taki sposób w jaki się 

 

894 

00:58:12.300 --> 00:58:15.800 

wyrażamy. 

 

895 

00:58:15.800 --> 00:58:17.900 

Ja widzę tutaj wielkie zaniepokojenie, jeśli 

chodzi o tą zmianę 
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896 

00:58:18.200 --> 00:58:22.400 

dotyczącą nie wykorzystanych środków, 

 

897 

00:58:22.400 --> 00:58:30.900 

które pochodzą z niewykorzystanych z akcyzy 

za alkohol. 

 

898 

00:58:30.900 --> 00:58:33.500 

Przed chwilą żeśmy rozmawiali tutaj bardzo 

obszernie, 

 

899 

00:58:34.000 --> 00:58:41.300 

nawet padł wniosek, że konieczna jest dyskusja 

na temat walki 

 

900 

00:58:41.300 --> 00:58:43.900 

z alkoholizmem, narkomanią i dopalaczami, 

 

901 

00:58:43.900 --> 00:58:49.500 

bo sytuacja przedstawiona w sprawozdaniu 

jest niepokojąca i to 

 

902 

00:58:49.500 --> 00:58:51.300 

wszyscy musimy sobie z tego zdać sprawę, 

 

903 

00:58:51.300 --> 00:58:52.400 

że jest niepokojąca. 

 

904 

00:58:52.400 --> 00:58:58.300 

Tymczasem według mnie i myślę, że większości 

Radnych, 

 

905 

00:58:58.300 --> 00:59:02.200 

bo to już żeśmy kiedyś przerabiali jeżeli te 

środki nie zostały 

 

906 

00:59:02.200 --> 00:59:08.400 

wykorzystane to one uchwałą Rady powinny 

być wpisane na wykaz środków 

 

907 

00:59:08.400 --> 00:59:14.100 

niewygasających, a w kolejnej, następnej 

kolejności przeznaczone 

 

908 

00:59:14.100 --> 00:59:18.100 

na realizację programów przeciwdziałania, 

profilaktycznych 

 

909 

00:59:18.100 --> 00:59:24.000 

przeciwdziałania alkoholowi, narkomanii i 

innych trudnych spraw, 

 

910 

00:59:24.000 --> 00:59:27.600 

które to sprawozdanie, które żeśmy czytali 

porusza, 

 

911 

00:59:27.600 --> 00:59:32.300 

a więc te środki nie powinny być w inny sposób 

wykorzystane tylko 

 

912 

00:59:32.300 --> 00:59:34.200 

w taki sposób. 

 

913 

00:59:34.200 --> 00:59:38.600 

Tymczasem ten zapis, który mamy w budżecie 

powoduje, 

 

914 

00:59:38.600 --> 00:59:45.200 

że my chcemy zmienić przeznaczenie tych 

środków na inny cel co 

 

915 

00:59:45.200 --> 00:59:50.900 

nie wynika wprost z ustawy, która zachowania 

trzeźwości, 
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916 

00:59:50.900 --> 00:59:53.600 

wychowania w trzeźwości, walki z narkomanią i 

tak dalej. 

 

917 

00:59:54.400 --> 00:59:59.800 

Te środki nie powinny być przekazywane na 

środki inwestycyjne, 

 

918 

00:59:59.800 --> 01:00:03.400 

a jeżeli miałoby się już tak zdarzyć, 

 

919 

01:00:03.400 --> 01:00:09.000 

że chcemy te środki przekazać na szeroko 

rozumianą działalność 

 

920 

01:00:09.000 --> 01:00:14.000 

społeczną dla mieszkańców, działalność, 

 

921 

01:00:14.000 --> 01:00:18.100 

która polega na dostępności przez każdego 

mieszkańca to w moim 

 

922 

01:00:18.100 --> 01:00:22.300 

przekonaniu powinna odbyć się debata 

Radnych, 

 

923 

01:00:22.300 --> 01:00:28.500 

Radni powinni na ten temat dyskutować i 

podjąć decyzję czy są na tyle 

 

924 

01:00:28.500 --> 01:00:33.500 

odważni, żeby ograniczyć środki przeznaczone 

na walkę z alkoholizmem, 

 

925 

01:00:33.500 --> 01:00:38.400 

narkomanią i innymi na budowę placów. 

 

926 

01:00:38.400 --> 01:00:41.500 

Z tego sprawozdania właśnie dowiedzieliśmy 

się, 

 

927 

01:00:41.500 --> 01:00:47.700 

że miejscami, gdzie dochodzi do dilerki tak 

zwanej to są parki, 

 

928 

01:00:47.700 --> 01:00:53.300 

ulice, szkoły i ja tego nie wymyśliłam to zrobili 

Państwo, 

 

929 

01:00:53.300 --> 01:00:56.300 

którzy prowadzili to badanie i teraz mam takie, 

 

930 

01:00:56.300 --> 01:01:02.000 

ja jestem w kłopocie, ponieważ ja się nie 

zdecyduję na to, 

 

931 

01:01:02.000 --> 01:01:07.400 

żeby te środki, gdzie mamy tyle problemów 

przeznaczyć na budowę 

 

932 

01:01:07.400 --> 01:01:09.300 

placów zabaw. 

 

933 

01:01:09.300 --> 01:01:12.600 

Ja nie mam nic przeciwko placom zabaw, 

 

934 

01:01:12.600 --> 01:01:17.300 

żeby było jasne, tylko środki na budowę placów 

zabaw możemy 

 

935 

01:01:17.300 --> 01:01:20.900 

pozyskiwać w inny sposób, z innych źródeł, 

 

936 

01:01:20.900 --> 01:01:23.800 

z programów, ze środków zewnętrznych. 



Strona 53 z 91 

 

 
Załącznik do protokołu nr BR.0002.3.2023 z obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 21 marca 2023 r. 

 

937 

01:01:23.800 --> 01:01:29.200 

Natomiast pieniądze, które są przekazane na 

walkę z alkoholizmem są 

 

938 

01:01:29.200 --> 01:01:32.000 

z akcyzy. 

 

939 

01:01:32.000 --> 01:01:34.900 

Czy my jesteśmy takimi Radnymi, którzy się 

zgodzą na taką wrzutkę 

 

940 

01:01:34.900 --> 01:01:41.700 

nie przedyskutowaną i to nam burzy taki 

spokój w akceptacji całego 

 

941 

01:01:41.700 --> 01:01:44.600 

budżetu, bo tam jest tylko jedna pozycja, 

 

942 

01:01:44.600 --> 01:01:47.900 

która nam robi takie zachwianie. 

 

943 

01:01:47.900 --> 01:01:51.200 

My chcemy budżet przyjąć, ale jak go przyjąć, 

 

944 

01:01:51.200 --> 01:01:56.100 

jeżeli ktoś sobie wymyśla, że pieniądze z walki z 

alkoholizmem 

 

945 

01:01:56.100 --> 01:01:57.600 

przerzuca na inwestycje. 

 

946 

01:01:57.600 --> 01:02:02.100 

Według mnie jest to niedopuszczalne i ja bym 

uważała, 

 

947 

01:02:02.100 --> 01:02:05.900 

że Radni powinniśmy, my wszyscy powinniśmy 

się nad tym głęboko 

 

948 

01:02:05.900 --> 01:02:08.300 

zastanowić, bo właśnie żeśmy zdecydowali, 

 

949 

01:02:08.300 --> 01:02:10.800 

że spotkamy się w ramach spotkania walki z 

alkoholizmem. 

 

950 

01:02:11.000 --> 01:02:15.500 

Nie ma takiej możliwości, jeśli chodzi o ustawę. 

 

951 

01:02:15.500 --> 01:02:21.800 

Są wyjątki, ale my będziemy brali za to 

odpowiedzialność, 

 

952 

01:02:21.800 --> 01:02:23.700 

bo mogą nam zarzucić. 

 

953 

01:02:23.700 --> 01:02:27.400 

Walczycie z tym alkoholizmem, walczycie i 

wywalczyć nie możemy, 

 

954 

01:02:27.400 --> 01:02:31.000 

ale pieniądze wam zabieramy z tej działalności 

na inwestycje, 

 

955 

01:02:31.000 --> 01:02:39.200 

tak że bardzo proszę Radnych o przemyślenie 

tego wszystkiego 

 

956 

01:02:39.200 --> 01:02:42.900 

i uważam, że to się nie powinno wydarzać, 

 

957 

01:02:42.900 --> 01:02:45.900 

nie powinny się wydarzać takie rzeczy, 
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958 

01:02:45.900 --> 01:02:49.700 

że nam się do budżetu, akurat do takiej ustawy 

wrzuca wrzutki. 

 

959 

01:02:49.700 --> 01:02:52.800 

To powinna być nowa propozycja, nowa 

uchwała, 

 

960 

01:02:52.800 --> 01:02:57.700 

z której by wynikało, że jest propozycja 

zabrania pieniędzy z tego 

 

961 

01:02:57.700 --> 01:03:00.200 

na to i to Radni powinni uchwałą 

przegłosować, 

 

962 

01:03:00.200 --> 01:03:02.200 

a nie w budżecie. 

 

963 

01:03:02.200 --> 01:03:04.000 

To jest po prostu nieuczciwe działanie wg 

mnie. 

 

964 

01:03:05.500 --> 01:03:08.700 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Burmistrz Marcin 

Górzny. 

 

965 

01:03:10.900 --> 01:03:17.500 

Będziemy grupowo odpowiadali na pytania, 

 

966 

01:03:17.500 --> 01:03:21.500 

może najpierw Pan Skarbnik. Panie 

Przewodniczący, szanowni Państwo Radni, 

 

967 

01:03:21.500 --> 01:03:25.600 

Pani Krysiu jestem zdziwiony, że tak Pani 

atakuje ten plac zabaw, 

 

968 

01:03:25.600 --> 01:03:31.300 

bo nie tak dawno jak w 2021 roku my taki plac 

zabaw ze środków 

 

969 

01:03:31.300 --> 01:03:33.500 

alkoholowych żeśmy wybudowali na terenie 

żłobka. 

 

970 

01:03:33.500 --> 01:03:37.500 

Także to nie jest pierwszy raz, gdzie z tych 

środków budujemy place 

 

971 

01:03:37.500 --> 01:03:41.400 

zabaw. Na terenie żłobka corocznie odbywają 

się festyny i pikniki 

 

972 

01:03:41.400 --> 01:03:43.200 

trzeźwości. 

 

973 

01:03:43.200 --> 01:03:45.000 

Miałem przyjemność na nim też być, tak że 

zapraszam, 

 

974 

01:03:45.000 --> 01:03:49.000 

jest to dość mocno rozreklamowane, jest 

mnóstwo ludzi, 

 

975 

01:03:49.000 --> 01:03:51.400 

są i pełnomocnicy do spraw uzależnień, 

 

976 

01:03:51.400 --> 01:03:52.600 

są terapeuci. 

 

977 

01:03:52.600 --> 01:03:54.500 

Miałem przyjemność rozmawiać, tak, 

 

978 

01:03:54.500 --> 01:03:56.000 
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nie mam problemu, żeby nie było, 

 

979 

01:03:56.000 --> 01:03:59.400 

ale naprawdę polecam, bo są to ciekawe 

imprezy. 

 

980 

01:03:59.400 --> 01:04:02.400 

Odnośnie tych dwóch placów zabaw, 

 

981 

01:04:02.400 --> 01:04:04.200 

które teraz chcemy włączyć. 

 

982 

01:04:04.200 --> 01:04:06.500 

Szanowni Państwo, Państwo przyjmowaliście 

Gminny Program 

 

983 

01:04:06.500 --> 01:04:10.500 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi i Narkomanii i 

tam w jednym z punktów 

 

984 

01:04:10.500 --> 01:04:14.800 

jest promowanie abstynencji i zdrowego stylu 

życia poprzez promowanie 

 

985 

01:04:14.800 --> 01:04:18.400 

różnych form aktywnego spędzania wolnego 

czasu oraz zdrowego stylu 

 

986 

01:04:18.400 --> 01:04:22.500 

życia, inicjowanie i współorganizowanie imprez 

sportowych 

 

987 

01:04:22.500 --> 01:04:23.900 

oraz rekreacyjnych dla dzieci, młodzieży, 

 

988 

01:04:23.900 --> 01:04:25.800 

dorosłych. 

 

989 

01:04:25.800 --> 01:04:29.700 

Z tych środków jak najbardziej można takie 

rzeczy robić i to robimy 

 

990 

01:04:29.700 --> 01:04:31.500 

od kilku lat, tak że to nie jest nowość. 

 

991 

01:04:31.500 --> 01:04:33.700 

Zupełnie się nie zgodzę z tym, 

 

992 

01:04:33.700 --> 01:04:37.300 

że my z czegoś środki zabraliśmy, bo tak jak 

powtarzałem na komisji 

 

993 

01:04:37.300 --> 01:04:38.900 

to są dodatkowe środki. 

 

994 

01:04:38.900 --> 01:04:43.300 

Po pierwsze, wiecie Państwo, 2022 rok był 

pierwszym rokiem, 

 

995 

01:04:43.300 --> 01:04:46.300 

kiedy byliśmy po pandemicznie, tak, 

 

996 

01:04:46.300 --> 01:04:49.900 

imprez, różnych dożynek, Dni Sulechowa było 

więcej niż w latach 

 

997 

01:04:49.900 --> 01:04:54.400 

poprzednich i jest dużo wpłat jednorazowych i 

to są jednorazowe 

 

998 

01:04:54.400 --> 01:04:57.100 

wpłaty, które dość mocno zawyżyły nam 

dochody. 

 

999 

01:04:57.100 --> 01:05:01.100 
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Drugi temat, po raz pierwszy w budżecie 

znalazły się środki z tak 

 

1000 

01:05:01.100 --> 01:05:02.400 

zwanych małpek. 

 

1001 

01:05:02.400 --> 01:05:04.600 

Te małpki, druga rata, wpłynęła w miesiącu 

wrześniu, 

 

1002 

01:05:05.800 --> 01:05:08.100 

gdzie nie mieliśmy szans już ich wydać. 

 

1003 

01:05:08.100 --> 01:05:12.700 

Po prostu nie zdążyliśmy ich wydać, ale 

absolutnie powtórzę nikomu 

 

1004 

01:05:12.700 --> 01:05:15.600 

nie zabraliśmy, Pani Dyrektor Colle miała te 

środki do dyspozycji, 

 

1005 

01:05:15.600 --> 01:05:17.600 

ale nie miała ich na co wydać, tak. 

 

1006 

01:05:17.600 --> 01:05:22.400 

Wiem, więc to nie jest tak, że coś zabraliśmy 

komuś, 

 

1007 

01:05:22.400 --> 01:05:25.100 

są dodatkowe środki, które zgodnie z ustawą, 

 

1008 

01:05:25.100 --> 01:05:28.200 

Pani Krysiu, te środki nie mogą być na środkach 

niewygasających, 

 

1009 

01:05:28.200 --> 01:05:31.900 

bo środki niewygasające to musi być spisana 

umowa z wykonawcą 

 

1010 

01:05:31.900 --> 01:05:34.600 

na czegoś zrobienie, a z jakiegoś powodu on 

nie zdążył tego zrobić. 

 

1011 

01:05:34.600 --> 01:05:35.900 

To są środki niewygasające. 

 

1012 

01:05:35.900 --> 01:05:40.400 

To są środki znaczone na podstawie odrębnych 

przepisów i te środki 

 

1013 

01:05:40.400 --> 01:05:42.400 

właśnie wprowadzamy, dlatego to nie są wolne 

środki, 

 

1014 

01:05:42.400 --> 01:05:45.000 

które możemy wydać na cokolwiek innego 

tylko możemy je wydać 

 

1015 

01:05:45.000 --> 01:05:48.100 

na szeroko pojętą profilaktykę, która jak 

najbardziej się wpisuje 

 

1016 

01:05:48.100 --> 01:05:50.800 

w gminne programy przeciwdziałania 

alkoholizmowi i narkomanii. 

 

1017 

01:05:50.800 --> 01:05:55.100 

Te place zabaw, Panie Piotrze, z tego co wiem 

jeszcze chyba nie ma 

 

1018 

01:05:55.100 --> 01:05:56.700 

dokładnie wyrysu jak one będą wyglądać, 

 

1019 

01:05:56.700 --> 01:05:59.600 

bo jak Państwo się nie zgodzicie na te place 

zabaw no to my w ogóle 
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1020 

01:05:59.600 --> 01:06:03.200 

procedury nie rozpoczniemy nad ich kupna tak. 

 

1021 

01:06:03.200 --> 01:06:06.800 

Na pewno Park Sulecha będzie dla większych 

dzieci, 

 

1022 

01:06:06.800 --> 01:06:08.300 

dla tych, dla mniejszych dzieci, tak, 

 

1023 

01:06:08.300 --> 01:06:11.600 

co nie znaczy, że te młodsze dzieci jak przyjdą i 

będzie 

 

1024 

01:06:11.600 --> 01:06:14.900 

w cudzysłowie piaskownica, że nie mogą 

przyjść z rodzicami i to 

 

1025 

01:06:14.900 --> 01:06:16.300 

nie wpisuje się w profilaktykę tak, 

 

1026 

01:06:16.300 --> 01:06:19.700 

bo może ci rodzice właśnie mówiąc wprost nie 

pójdą na tą małpkę 

 

1027 

01:06:19.700 --> 01:06:21.300 

gdzieś tylko pójdą z rodzicami na plac zabaw, 

 

1028 

01:06:21.300 --> 01:06:25.600 

tak, tak to wygląda i wchodząc na te place 

zabaw, bo akurat mam małe 

 

1029 

01:06:25.600 --> 01:06:29.300 

dzieci, więc chodzę, dzieci, właśnie rodzice 

chodzą z tymi dziećmi 

 

1030 

01:06:29.300 --> 01:06:33.300 

i myślę, że to dla tych małych dzieci też jak 

najbardziej możemy 

 

1031 

01:06:33.300 --> 01:06:36.700 

z tego finansować. Jest to dopuszczalne PARPA 

też dopuszcza, 

 

1032 

01:06:36.700 --> 01:06:39.400 

tak że my musimy to szanowni Państwo, 

 

1033 

01:06:39.400 --> 01:06:41.400 

też odpowiem co mówiłem na komisji, 

 

1034 

01:06:41.400 --> 01:06:44.700 

są to place zabaw, gdzie jest monitoring. 

 

1035 

01:06:44.700 --> 01:06:47.900 

Pani dyrektor OPS będzie musiała w kwietniu, 

 

1036 

01:06:48.000 --> 01:06:50.700 

o ile dobrze pamiętam, do PARP-y czyli do 

Państwowej Agencji 

 

1037 

01:06:50.700 --> 01:06:55.600 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

sporządzić raport z tych imprez 

 

1038 

01:06:55.600 --> 01:06:57.600 

tak, z tych miejsc tak, bo to jest raportowane, 

 

1039 

01:06:57.600 --> 01:07:01.100 

dlatego też to musi być miejsce gdzie mamy 

monitoring, 

 

1040 

01:07:01.100 --> 01:07:03.800 

dlatego Pan Burmistrz zaplanował te dwa place 

zabaw, 
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1041 

01:07:03.800 --> 01:07:06.600 

a nie inne tak, nie gdzieś gdzie nie mają 

monitoringu, gdzie 

 

1042 

01:07:06.600 --> 01:07:10.800 

nie moglibyśmy zrobić rzetelnego raportu z 

wykonania i Pani Krysiu to 

 

1043 

01:07:10.800 --> 01:07:13.100 

nie są wrzutki, to są prostu dodatkowe środki, 

 

1044 

01:07:13.100 --> 01:07:16.500 

które mamy, a zgodnie z ustawą musimy je na 

to przeznaczyć. 

 

1045 

01:07:16.500 --> 01:07:18.600 

W tym roku jeżeli będą środki większe, 

 

1046 

01:07:18.600 --> 01:07:23.200 

a wierzę, że też będą to już doświadczony 

powiedzmy tym spotkaniem 

 

1047 

01:07:23.200 --> 01:07:26.400 

tegorocznym, tą sesją na pewno zorganizuję 

spotkanie z Państwem, 

 

1048 

01:07:26.400 --> 01:07:29.500 

przedyskutujemy czy zwiększamy Pani Dyrektor 

na jakieś dodatkowe 

 

1049 

01:07:29.500 --> 01:07:35.700 

rzeczy czy właśnie idziemy w profilaktykę w 

szkołach czy może przez 

 

1050 

01:07:35.700 --> 01:07:38.600 

pomocnika na terenie wiejskim, miejskim, 

 

1051 

01:07:38.600 --> 01:07:41.700 

w monitoring może tak, też szeroko pojęte 

tutaj, 

 

1052 

01:07:41.700 --> 01:07:44.800 

będzie już z Państwem dyskusja i na pewno 

trzymajmy kciuki, 

 

1053 

01:07:44.800 --> 01:07:47.800 

żeby były większe środki tak, żebyśmy mieli się 

kłócić o coś co 

 

1054 

01:07:47.900 --> 01:07:51.100 

będzie dodatkowo, a nie i tyle, 

 

1055 

01:07:51.100 --> 01:07:52.200 

dziękuję bardzo. 

 

1056 

01:07:52.200 --> 01:07:54.400 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki, 

 

1057 

01:07:54.400 --> 01:07:57.300 

wniosek formalny. 

 

1058 

01:07:57.300 --> 01:08:01.000 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

szanowni Radni i goście, 

 

1059 

01:08:01.000 --> 01:08:05.700 

jestem młodym radnym, raptem druga 

kadencja, 

 

1060 

01:08:05.700 --> 01:08:12.100 

Park Kościuszki rewitalizowano za 

poprzedniego burmistrza, 

 

1061 
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01:08:12.100 --> 01:08:17.700 

to był Pan Odważny i wówczas było realnie 

wskazane, 

 

1062 

01:08:17.700 --> 01:08:20.100 

że plac zabaw w danym miejscu nie powstanie, 

 

1063 

01:08:20.100 --> 01:08:22.000 

no bo tak sobie zażyczył konserwator. 

 

1064 

01:08:22.000 --> 01:08:26.600 

W międzyczasie, opisuję historię, proszę mi 

tylko dać chwilkę czasu, 

 

1065 

01:08:26.600 --> 01:08:32.300 

w międzyczasie zmienia się burmistrz i 

Burmistrz Wojciech Sołtys 

 

1066 

01:08:32.300 --> 01:08:36.600 

deklaruje, że będziemy realizować zadania w 

postaci budowy placu 

 

1067 

01:08:36.600 --> 01:08:45.300 

zabaw wyłącznie na Parku Sulecha, żeby 

mieszkańcy przybywali w jednym miejscu. 

 

1068 

01:08:45.300 --> 01:08:49.800 

Rok 2022 nagle okazuje się, że jest zlecona 

dokumentacja, 

 

1069 

01:08:49.800 --> 01:08:52.600 

bo takie Państwo mi odpisaliście pismo, 

 

1070 

01:08:52.600 --> 01:08:54.500 

o której Radni w ogóle nie wiedzą, 

 

1071 

01:08:54.500 --> 01:08:57.900 

że jest planowana plac zabaw na, 

 

1072 

01:08:57.900 --> 01:09:04.000 

w Parku Kościuszki i teraz po części nie 

rozumiem takiego działania 

 

1073 

01:09:04.000 --> 01:09:07.800 

i dlatego opór jest po naszej stronie i zaproszę, 

 

1074 

01:09:07.800 --> 01:09:13.000 

opór jest po naszej stronie, dlatego że o takich 

zadaniach nie było 

 

1075 

01:09:13.000 --> 01:09:17.000 

mowy, gdy żeśmy rozmawiali przy uchwalaniu 

uchwały budżetowej. 

 

1076 

01:09:17.000 --> 01:09:23.500 

Jeżeli ktoś planuje realizację dokumentacji 

projektowej w roku 2022 to 

 

1077 

01:09:23.500 --> 01:09:28.300 

przepraszam ma pełną świadomość, że nie 

mówi o tym fakcie grupie 

 

1078 

01:09:28.300 --> 01:09:30.600 

radnych tak, wszystkim radnym tak naprawdę, 

 

1079 

01:09:30.600 --> 01:09:37.900 

więc w moim odczuciu jest wydanie tych 

pieniędzy jest w jakiś sposób 

 

1080 

01:09:37.900 --> 01:09:42.600 

przekłamaniem Radnych i próbowaniem 

wmanewrowania nas w podejmowanie 

 

1081 

01:09:42.600 --> 01:09:46.000 

decyzji, przepraszam, jak maszynka, że rękę 

podniesiemy. 
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1082 

01:09:46.000 --> 01:09:52.100 

Jesteśmy z pewnością przekonani, że ten plac 

zabaw jest potrzebny, 

 

1083 

01:09:52.100 --> 01:09:56.800 

natomiast nikt nas nie zapytał czy może te 

pieniądze wydać w inny 

 

1084 

01:09:56.800 --> 01:10:00.900 

cel. Przed chwileczką Pan Skarbnik sugerował, 

 

1085 

01:10:00.900 --> 01:10:03.300 

że te pieniądze mogą być wydane na działanie 

profilaktyczne. 

 

1086 

01:10:03.300 --> 01:10:07.600 

Proszę zapytać Radnych, a może te pieniądze 

zamiast na plac zabaw 

 

1087 

01:10:07.600 --> 01:10:10.300 

damy na przykład do Domu Kultury po to, 

 

1088 

01:10:10.300 --> 01:10:13.000 

żeby wprowadzić zajęcia terapeutyczne, inne, 

 

1089 

01:10:13.000 --> 01:10:14.400 

angażujące tą młodzież. 

 

1090 

01:10:14.400 --> 01:10:16.900 

Nie padła taka propozycja. 

 

1091 

01:10:16.900 --> 01:10:19.800 

A może dać jakiejś grupie sportowców, 

 

1092 

01:10:19.800 --> 01:10:25.600 

którzy w jakiś zaangażowali by młodzież w 

działania nie sięgające po 

 

1093 

01:10:25.600 --> 01:10:28.000 

to albo po narkotyki albo inne używki. 

 

1094 

01:10:28.000 --> 01:10:33.300 

Nie padła taka propozycja, więc składam 

wniosek formalny dzisiaj po 

 

1095 

01:10:33.300 --> 01:10:38.300 

to, aby Radni mieli czas przedyskutować w jaki 

sposób wydać te 

 

1096 

01:10:38.300 --> 01:10:39.400 

pieniądze. 

 

1097 

01:10:39.400 --> 01:10:43.000 

Być może propozycja Burmistrza, która została 

dzisiaj nam przedłożona 

 

1098 

01:10:43.000 --> 01:10:46.200 

wróci i zostanie przegłosowana, ale chciałbym, 

 

1099 

01:10:46.200 --> 01:10:48.600 

żeby to głosowanie odbyło się w sposób 

świadomy. 

 

1100 

01:10:48.600 --> 01:10:56.700 

Dlaczego składam wniosek formalny o 

wyrzucenie punktu 13 uchwały 

 

1101 

01:10:56.700 --> 01:10:58.200 

budżetowej do dyskusji. 

 

1102 

01:10:58.200 --> 01:11:01.800 

Dziękuję bardzo. 
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1103 

01:11:01.800 --> 01:11:07.400 

Dziękuję. Jak rozumiem usunięcie kwoty 190 

394,94 dotyczącej tych 

 

1104 

01:11:07.400 --> 01:11:09.900 

dwóch placów zabaw. 

 

1105 

01:11:09.900 --> 01:11:11.800 

Dziękuję. Bardzo proszę Pan Radny Roman 

Rakowski ad vocem. 

 

1106 

01:11:11.800 --> 01:11:14.200 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1107 

01:11:14.200 --> 01:11:18.100 

szanowni Państwo właściwie to już 

powinienem wycofać ten wniosek ad 

 

1108 

01:11:18.100 --> 01:11:22.800 

vocem dlatego, że Pan Radny Różycki we 

wniosku formalnym mówił to co 

 

1109 

01:11:22.800 --> 01:11:24.400 

chciałem powiedzieć. 

 

1110 

01:11:24.400 --> 01:11:27.900 

Panie Burmistrzu, Panie Marcinie po prostu 

konsultujcie z nami, 

 

1111 

01:11:27.900 --> 01:11:31.000 

nie będzie problemów, a to nie jest pierwszy 

przypadek, 

 

1112 

01:11:31.000 --> 01:11:35.200 

że przepraszam za wyrażenie wrzucane są 

jakieś tematy do budżetu, 

 

1113 

01:11:35.200 --> 01:11:37.800 

które nie były dyskutowane i chcecie żebyśmy 

to przegłosowali. 

 

1114 

01:11:37.800 --> 01:11:41.600 

My jesteśmy w większości za takimi rzeczami, 

 

1115 

01:11:41.600 --> 01:11:44.200 

ale po prostu no wypada z Radnym, 

 

1116 

01:11:44.200 --> 01:11:48.400 

który ma podnieś rękę potem za zmianą w 

budżecie wypada porozmawiać, 

 

1117 

01:11:48.400 --> 01:11:53.700 

wypada skonsultować, a to już powtarzam to 

nie jest pierwszy 

 

1118 

01:11:53.700 --> 01:11:58.800 

przypadek, a odnośnie sfinansowania tego 

typu zadań Panie 

 

1119 

01:11:59.000 --> 01:12:01.900 

Przewodniczący i Panie Marcinie to przecież są 

środki, 

 

1120 

01:12:01.900 --> 01:12:06.800 

one przecież, przepraszam, za moich czasów 

Panie Piotrze to już dawno 

 

1121 

01:12:06.800 --> 01:12:12.400 

było rzeczywiście, za moich czasów jak byłem 

burmistrzem to były 

 

1122 

01:12:12.400 --> 01:12:17.200 

takie zadania i były dofinansowania również 

tego typu z profilaktyki, 

 

1123 
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01:12:17.200 --> 01:12:20.100 

ale były również dofinansowania z LGD. 

 

1124 

01:12:20.100 --> 01:12:26.000 

Ja nie wiem czy wy nie składacie wniosków czy 

są inne priorytety, 

 

1125 

01:12:26.000 --> 01:12:31.500 

ale przecież między innymi te zadania mieściły 

się w tych zadaniach 

 

1126 

01:12:31.500 --> 01:12:36.300 

LGD i były to dosyć duże dofinansowania, tak 

że bym proponował oprócz 

 

1127 

01:12:36.300 --> 01:12:39.300 

tego też sięgać właśnie po inne środki, 

 

1128 

01:12:39.300 --> 01:12:42.400 

ale przede wszystkim apel rozmawiajcie z nami 

wcześniej. 

 

1129 

01:12:43.300 --> 01:12:45.200 

Tego brakuje po prostu. 

 

1130 

01:12:45.200 --> 01:12:47.000 

Dziękuję. 

 

1131 

01:12:47.000 --> 01:12:48.100 

Dziękuję, Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

1132 

01:12:48.100 --> 01:12:51.200 

To Panie Przewodniczący, jeśli mogę, 

 

1133 

01:12:51.200 --> 01:12:55.000 

bo chciałbym dokończyć odpowiadanie na 

pytania przed wnioskiem 

 

1134 

01:12:55.000 --> 01:12:58.000 

formalnym no między innymi nie udzieliłem 

odpowiedzi Radnemu 

 

1135 

01:12:58.000 --> 01:13:01.200 

Miszkiewiczowi, więc postaramy się w miarę 

możliwości jak 

 

1136 

01:13:01.200 --> 01:13:04.100 

najsprawniej tutaj razem ze Skarbnikiem i 

Panią Kierownik Martą. 

 

1137 

01:13:04.100 --> 01:13:10.100 

Ja może wrócę do tego przejścia dla pieszych 

Panie Radny Piotrze, 

 

1138 

01:13:10.100 --> 01:13:15.300 

skarpy nie będą zniwelowane, ze względów 

technicznych jest to po 

 

1139 

01:13:15.300 --> 01:13:17.300 

prostu niewykonalne. 

 

1140 

01:13:17.300 --> 01:13:22.100 

Natomiast dobrze Pan wie, że udało się tak 

szczęśliwym zrządzeniem 

 

1141 

01:13:22.100 --> 01:13:26.700 

losu, że obydwie dokumentacje w dosyć 

bliskiej odległości wykonuje ta 

 

1142 

01:13:26.700 --> 01:13:29.700 

sama firma projektowa, po prostu wygrała 

obydwa przetargi. 

 

1143 

01:13:29.700 --> 01:13:33.100 

W związku z tym nasz plan to założenie był 

taki, 
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1144 

01:13:33.100 --> 01:13:37.100 

żeby potraktować tą sprawę kompleksowo co 

akurat, 

 

1145 

01:13:37.100 --> 01:13:41.100 

jeśli chodzi o poprawę bezpieczeństwa i 

zmniejszenie prędkości przede 

 

1146 

01:13:41.100 --> 01:13:46.100 

wszystkim pojazdów daje po prostu możliwości 

zareagowania i taka 

 

1147 

01:13:46.100 --> 01:13:48.300 

reakcja nastąpiła. 

 

1148 

01:13:48.300 --> 01:13:51.400 

Ja się zastanawiam, bo mamy to w zasadzie już 

na ukończeniu, 

 

1149 

01:13:51.400 --> 01:13:56.400 

żeby Państwu po prostu podesłać jakie 

rozwiązania projektowe tam 

 

1150 

01:13:56.400 --> 01:13:59.300 

zaproponowaliśmy. 

 

1151 

01:13:59.300 --> 01:14:01.700 

To przejście dla pieszych będzie istniało tak czy 

owak, 

 

1152 

01:14:01.700 --> 01:14:07.300 

więc naszym rolą było jego doświetlenie i 

wybudowanie elementów 

 

1153 

01:14:07.300 --> 01:14:11.000 

bezpieczeństwa ruchu, które zmniejszą 

prędkość. 

 

1154 

01:14:11.000 --> 01:14:14.100 

Rondo jest kolejnym takim elementem, 

 

1155 

01:14:14.100 --> 01:14:18.800 

więc dostaniecie Państwo na skrzynki mailowe 

to co 

 

1156 

01:14:19.200 --> 01:14:25.700 

projektant wyrysował, natomiast ja wrócę 

jeszcze Panie Radny Romanie, 

 

1157 

01:14:25.700 --> 01:14:28.200 

Pani Krystyno i Panie Radny Piotrze, 

 

1158 

01:14:28.200 --> 01:14:31.100 

no przecież to nie jest żadna tajemnica, 

 

1159 

01:14:31.100 --> 01:14:34.300 

tydzień temu była komisja, to są rzeczy, 

 

1160 

01:14:34.300 --> 01:14:38.000 

które na komisji były, wtedy ta dyskusja nie 

była wywołana, 

 

1161 

01:14:38.000 --> 01:14:41.800 

OK, jeśli macie Państwo ochotę wywoływać 

spotkania robocze w tym 

 

1162 

01:14:41.800 --> 01:14:47.200 

zakresie to trochę tutaj Panie Sebastianie 

krzywdzące w stosunku 

 

1163 

01:14:47.200 --> 01:14:51.400 

do Burmistrza Wojciecha Sołtysa, który jest 

osobą słuchającą, 

 

1164 
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01:14:51.700 --> 01:14:53.500 

jest osobą kompromisu. 

 

1165 

01:14:53.500 --> 01:14:57.500 

No mówienie taki rzeczy jest po prostu nie na 

miejscu tak. 

 

1166 

01:14:57.500 --> 01:15:02.200 

Jeśli Państwo macie ochotę będziemy 

organizowali spotkania. Kiedy? 

 

1167 

01:15:02.200 --> 01:15:04.000 

No będziecie mogli podjąć decyzję tak, 

 

1168 

01:15:04.000 --> 01:15:07.300 

jak te środki wydatkować. 

 

1169 

01:15:07.300 --> 01:15:13.600 

My podjęliśmy taką decyzję, bo tak jak mówił 

Skarbnik takie rzeczy 

 

1170 

01:15:13.600 --> 01:15:18.900 

już się w historii wydarzały, z LGD Panie 

Romanie też kilka placów 

 

1171 

01:15:18.900 --> 01:15:22.500 

w tej kadencji udało się, pięć dokładnie tutaj 

podpowiada mi Pani 

 

1172 

01:15:22.500 --> 01:15:24.200 

Kierownik, wybudować. 

 

1173 

01:15:24.200 --> 01:15:30.100 

Natomiast jeśli mamy wydawać te środki tak 

naprawdę albo na rzeczy 

 

1174 

01:15:30.100 --> 01:15:35.000 

trwałe pod tytułem plac zabaw albo na rzeczy 

mniej trwałe pod tytułem 

 

1175 

01:15:35.000 --> 01:15:45.200 

spektakl, teatrzyk tak, tłumaczący negatywne 

skutki używek to myślę, 

 

1176 

01:15:45.200 --> 01:15:49.700 

że jak kraj długi i szeroki większość 

burmistrzów podejmuje decyzję 

 

1177 

01:15:49.700 --> 01:15:52.900 

o pójściu w ten pierwszy pomysł tak, 

 

1178 

01:15:52.900 --> 01:15:58.800 

bo to jest coś co będzie służyło mieszkańcom 

przez 5, 10 lat. 

 

1179 

01:15:58.800 --> 01:16:03.900 

Mamy pomysł jakie urządzenia miałyby tam się 

znaleźć. 

 

1180 

01:16:03.900 --> 01:16:08.100 

Mamy oczywiście umotywowane, dlaczego 

Park Kościuszki również. 

 

1181 

01:16:08.100 --> 01:16:10.900 

Jeśli chcecie Państwo w tej chwili na ten temat 

dyskutować 

 

1182 

01:16:10.900 --> 01:16:14.400 

i wysłuchać, dlaczego to oczywiście możemy na 

ten temat 

 

1183 

01:16:14.400 --> 01:16:16.300 

dalej dyskutować. 

 

1184 

01:16:16.300 --> 01:16:18.900 
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Dziękuję Panie Burmistrzu. 

 

1185 

01:16:20.600 --> 01:16:22.100 

Przechodzimy do głosowania. 

 

1186 

01:16:22.100 --> 01:16:26.700 

Najpierw zmiana zaproponowana przez 

Radnego Sebastiana Różyckiego, 

 

1187 

01:16:26.700 --> 01:16:34.500 

usunięcie z projektu zmiany budżetu kwoty 

190 394,94 zł dotyczące 

 

1188 

01:16:34.500 --> 01:16:38.600 

budowy placów zabaw na terenie Parku 

Kościuszki oraz rozbudowy 

 

1189 

01:16:38.600 --> 01:16:43.000 

placu zabaw w Parku Sulecha w korespondencji 

oczywiście 

 

1190 

01:16:43.000 --> 01:16:45.900 

z niewykorzystanymi środkami dotyczących 

opłat alkoholowych, 

 

1191 

01:16:45.900 --> 01:16:47.800 

tak Panie Bartku? 

 

1192 

01:16:49.200 --> 01:16:51.400 

Czyli to jest punkt 13 z uzasadnienia. 

 

1193 

01:16:58.400 --> 01:17:02.100 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

1194 

01:17:06.000 --> 01:17:14.500 

Panie Wiesławie? 

 

1195 

01:17:14.500 --> 01:17:18.900 

Za 11 Radnych, przeciw 5, 2 Radnych się 

wstrzymało. 

 

1196 

01:17:18.900 --> 01:17:24.000 

Stwierdzam, że zmiana, wniosek przeszedł tak, 

 

1197 

01:17:24.000 --> 01:17:27.000 

wniosek został uwzględniony, zatem 

przechodzimy do głosowania 

 

1198 

01:17:27.000 --> 01:17:31.600 

projektu uchwały wraz z wnioskiem 

przegłosowanym przez Państwa 

 

1199 

01:17:31.600 --> 01:17:36.200 

Radnych Druk numer 666 dotyczący zmiany 

uchwały budżetowej Gminy 

 

1200 

01:17:36.200 --> 01:17:42.900 

Sulechów na 2023 rok wraz z przyjętym przez 

Państwa Radnych 

 

1201 

01:17:42.900 --> 01:17:44.600 

wnioskiem. 

 

1202 

01:17:44.600 --> 01:17:46.800 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

1203 

01:17:57.300 --> 01:17:59.400 

Panie Miłoszu? 

 

1204 

01:17:59.400 --> 01:18:01.100 

Panie Miłoszu. 

 

1205 

01:18:09.200 --> 01:18:13.700 
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Za 17 Radnych, 1 Radny, 1 Radna się 

wstrzymała. 

 

1206 

01:18:13.700 --> 01:18:16.200 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1207 

01:18:16.200 --> 01:18:17.600 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1208 

01:18:17.600 --> 01:18:22.300 

Druk nr 667 o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej 

 

1209 

01:18:22.300 --> 01:18:25.300 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 

2023-2035. 

 

1210 

01:18:26.500 --> 01:18:30.100 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos tym 

 

1211 

01:18:30.100 --> 01:18:32.700 

punkcie? Panie Skarbniku, informacja, 

 

1212 

01:18:32.700 --> 01:18:34.700 

że zmiana pewnie zostanie (...) Panie 

Przewodniczący, 

 

1213 

01:18:34.700 --> 01:18:37.300 

szanowni Państwo Radni w takim bądź razie, 

 

1214 

01:18:37.300 --> 01:18:41.000 

skoro usunęliście Państwo zadanie wydatkowe 

to w WPF-ie zmienią się 

 

1215 

01:18:41.000 --> 01:18:45.000 

dwie pozycje tak, czyli plan wydatków będzie 

mniejszy o kwotę 

 

1216 

01:18:45.000 --> 01:18:52.100 

190 394,94 zł i o taką samą kwotę będzie 

mniejszy plan przychodów 

 

1217 

01:18:52.100 --> 01:18:53.300 

i przez to też się zmieni wynik tak, 

 

1218 

01:18:53.300 --> 01:18:55.700 

czyli WPF będzie dostosowany do uchwały 

budżetowej, 

 

1219 

01:18:55.700 --> 01:18:57.100 

którą Państwo przed chwilą przegłosowaliście. 

 

1220 

01:18:57.100 --> 01:18:58.400 

Dziękuję bardzo. 

 

1221 

01:18:58.400 --> 01:18:59.700 

Dziękuję bardzo. 

 

1222 

01:18:59.700 --> 01:19:01.800 

Czy ktoś z Państwa Radny lub Pan Burmistrz 

chciałby jeszcze zabrać 

 

1223 

01:19:01.800 --> 01:19:03.900 

głos z tym punkcie? Nie widzę, zatem 

przechodzimy do głosowania. 

 

1224 

01:19:03.900 --> 01:19:06.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach, 

 

1225 

01:19:06.600 --> 01:19:08.100 

Druk numer 667. 

 

1226 

01:19:14.200 --> 01:19:16.100 
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Bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

1227 

01:19:17.600 --> 01:19:19.800 

A Pan Radny Jan Rerus już wyszedł tak? 

 

1228 

01:19:19.800 --> 01:19:21.600 

Trzeba zaktualizować kworum. 

 

1229 

01:19:21.600 --> 01:19:24.600 

Pani Radna Izabela jeszcze, bardzo proszę o 

oddanie i Pani Ela. 

 

1230 

01:19:25.800 --> 01:19:27.400 

Najpierw głosowanie jest. 

 

1231 

01:19:27.900 --> 01:19:29.400 

Prosimy o czuwanie. 

 

1232 

01:19:30.500 --> 01:19:32.600 

Panie Bartku proszę zamknąć głosowanie. 

 

1233 

01:19:33.500 --> 01:19:40.000 

Za 16 Radnych, 1 Radna się wstrzymała i 1 

Radny nie głosował. 

 

1234 

01:19:40.000 --> 01:19:41.100 

Zaktualizujemy kworum nie? 

 

1235 

01:19:41.100 --> 01:19:45.000 

Bardzo proszę Państwa Radnych o 

potwierdzenie kworum na swoich 

 

1236 

01:19:45.000 --> 01:19:47.200 

urządzeniach elektronicznych. 

 

1237 

01:19:47.200 --> 01:19:49.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1238 

01:19:51.200 --> 01:19:55.100 

Punkt 4 - Druk nr 668 w sprawie programu 

opieki nad zwierzętami 

 

1239 

01:19:55.100 --> 01:19:58.200 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy 

 

1240 

01:19:58.200 --> 01:20:00.300 

Sulechów. 

 

1241 

01:20:00.300 --> 01:20:03.100 

Na sesji obecnych mamy aktualnie 17 Radnych. 

 

1242 

01:20:03.100 --> 01:20:05.900 

Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać 

głos tym punkcie lub Pan 

 

1243 

01:20:05.900 --> 01:20:07.100 

Burmistrz? 

 

1244 

01:20:07.100 --> 01:20:08.400 

Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania. 

 

1245 

01:20:08.400 --> 01:20:11.200 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach, 

 

1246 

01:20:11.200 --> 01:20:20.600 

Druk numer 668. Iza. 

 

1247 

01:20:23.500 --> 01:20:25.900 

Iza. Za 17 Radnych. 

 

1248 

01:20:25.900 --> 01:20:27.200 
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Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1249 

01:20:27.200 --> 01:20:29.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu, 

 

1250 

01:20:29.400 --> 01:20:34.600 

Druk numer 669 w sprawie zajęcia stanowiska 

dotyczącego kontroli 

 

1251 

01:20:34.600 --> 01:20:37.600 

problemowej planowanej przez Komisję 

Rewizyjną Rady Miejskiej 

 

1252 

01:20:37.600 --> 01:20:38.700 

w Sulechowie. 

 

1253 

01:20:38.700 --> 01:20:41.100 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1254 

01:20:41.200 --> 01:20:43.800 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem 

przechodzimy do głosowania. 

 

1255 

01:20:43.800 --> 01:20:46.700 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

1256 

01:20:46.700 --> 01:20:48.300 

Druk numer 669. 

 

1257 

01:20:55.900 --> 01:20:57.900 

Bardzo proszę o oddanie głosu. 

 

1258 

01:20:59.000 --> 01:21:01.700 

Pani Elu proszę kliknąć głosowanie jak się nie 

wyświetla. 

 

1259 

01:21:04.900 --> 01:21:06.400 

Tyle czasu było. 

 

1260 

01:21:06.400 --> 01:21:11.400 

Za 16 Radnych, 1 Radna się wstrzymała. 

 

1261 

01:21:11.400 --> 01:21:12.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta. 

 

1262 

01:21:12.800 --> 01:21:14.300 

Przechodzimy do kolejnego punktu. 

 

1263 

01:21:14.300 --> 01:21:19.400 

Druk numer 670 w sprawie projektu uchwały o 

zmianie uchwały w sprawie 

 

1264 

01:21:19.400 --> 01:21:22.300 

regulaminu przyznawania dodatków i innych 

elementów wynagrodzenia 

 

1265 

01:21:22.300 --> 01:21:25.700 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach 

oświatowych prowadzonych przez 

 

1266 

01:21:25.700 --> 01:21:28.600 

Gminę Sulechów. Czy ktoś z Państwa Radnych 

lub Pan Burmistrz chciałby 

 

1267 

01:21:28.600 --> 01:21:30.000 

zabrać głos w tym punkcie? 

 

1268 

01:21:30.000 --> 01:21:31.700 

Druk nr 670. 

 

1269 

01:21:31.700 --> 01:21:32.900 

Nie widzę, zatem przejdźmy do głosowania. 
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1270 

01:21:32.900 --> 01:21:35.600 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach. 

 

1271 

01:21:41.600 --> 01:21:43.900 

Za 17 Radnych. 

 

1272 

01:21:43.900 --> 01:21:45.900 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 

 

1273 

01:21:45.900 --> 01:21:51.900 

Przechodzimy do kolejnego punktu - Druk 

numer 672 o zmianie 

 

1274 

01:21:51.900 --> 01:21:55.000 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na 

terenie Gminy Sulechów. 

 

1275 

01:21:55.000 --> 01:21:58.600 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1276 

01:21:58.600 --> 01:22:01.800 

w tym punkcie? 

 

1277 

01:22:01.800 --> 01:22:03.100 

Bardzo proszę Pan Radny Wiesław Kołakowski. 

 

1278 

01:22:04.800 --> 01:22:07.500 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, 

 

1279 

01:22:07.500 --> 01:22:13.000 

Panie Burmistrzu co do samej uchwały może 

nie tyle miałbym jakieś 

 

1280 

01:22:13.000 --> 01:22:15.400 

zastrzeżenia, natomiast co do samego 

wykonania 

 

1281 

01:22:15.400 --> 01:22:19.800 

regulaminu, dlatego że nie dopatrzyłem się w 

regulaminie punktu, 

 

1282 

01:22:19.800 --> 01:22:25.400 

w którym przedsiębiorca prowadzący wywóz 

nieczystości płynnych 

 

1283 

01:22:25.400 --> 01:22:31.600 

musiałby się okazać dokumentem z 

oczyszczalni ścieków, 

 

1284 

01:22:31.600 --> 01:22:32.700 

że od niego będą przyjmowali. 

 

1285 

01:22:32.700 --> 01:22:38.500 

Natomiast taki dokument jest od niego 

wymagany i przedsiębiorca mówi 

 

1286 

01:22:38.500 --> 01:22:43.600 

no nie wożę, bo nie dostaję promesy od 

SuPeKom-u i rezygnuje 

 

1287 

01:22:43.600 --> 01:22:46.100 

z wożenia. 

 

1288 

01:22:46.100 --> 01:22:49.400 

Inną sprawą jest cena, ale to już dotyczy 

innych, 

 

1289 

01:22:49.400 --> 01:22:51.200 

innej uchwały, którą już podjęliśmy. 

 

1290 

01:22:51.200 --> 01:22:58.100 
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Natomiast to mówiłem już na komisji, przy 

cenie 19 zł za metr 

 

1291 

01:22:58.100 --> 01:23:02.600 

sześcienny opłata na oczyszczalni wynosiła 5 zł. 

 

1292 

01:23:02.600 --> 01:23:07.700 

W tej chwili mamy 28 zł za metr sześcienny za 

nieczystości, 

 

1293 

01:23:07.700 --> 01:23:14.800 

a przedsiębiorca płaci 14 zł na oczyszczalni tak 

że no coś tu jest nie tak. 

 

1294 

01:23:14.800 --> 01:23:20.900 

Odbiór przez kanalizację nieczystości płynnych 

to jest 7 zł za metr 

 

1295 

01:23:20.900 --> 01:23:26.500 

sześcienny, a za szamba płacimy, 

przedsiębiorca płaci 14, tak że coś 

 

1296 

01:23:26.500 --> 01:23:28.900 

tu jest nie tak z tymi cenami. 

 

1297 

01:23:28.900 --> 01:23:30.400 

Nie wiem SuPeKom ma monopol po prostu. 

 

1298 

01:23:30.400 --> 01:23:33.400 

Dziękuję, bardzo proszę Panie Burmistrzu. 

 

1299 

01:23:35.400 --> 01:23:39.300 

Przekażę za chwilę głos Pani Kierownik Marcie, 

 

1300 

01:23:39.300 --> 01:23:43.700 

natomiast Panie Radny Wiesławie 

rozmawialiśmy na ten temat 

 

1301 

01:23:43.700 --> 01:23:48.100 

na komisjach i trzeba też to no może wszystkim 

wyjaśnić tak, 

 

1302 

01:23:48.100 --> 01:23:53.600 

żeby nie pojawiały się jakieś niesprawdzone 

informacje 

 

1303 

01:23:53.600 --> 01:23:54.700 

na przysłowiowym mieście. 

 

1304 

01:23:54.700 --> 01:24:02.100 

Wiecie Państwo dobrze, że te 7 zł w przypadku 

kanalizacji on obejmuje 

 

1305 

01:24:02.100 --> 01:24:05.700 

tylko i wyłącznie koszty bieżące utrzymania tej 

kanalizacji. 

 

1306 

01:24:05.700 --> 01:24:12.300 

Zdajemy sobie wszyscy sprawę, że koszty 

budowy kanalizacji w tej 

 

1307 

01:24:12.300 --> 01:24:16.700 

stawce nie są ujęte, bo gdyby były to to by nie 

było 7 zł tylko 

 

1308 

01:24:16.700 --> 01:24:22.900 

pewnie 7 007 zł, więc no myślę tutaj Panie 

Radny, 

 

1309 

01:24:22.900 --> 01:24:31.100 

że tłumaczyliśmy też jaką politykę przyjmuje 

spółka SuPeKom, 

 

1310 

01:24:31.100 --> 01:24:36.400 

jakie duże zadanie inwestycyjne tak naprawdę 

być może największe 
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1311 

01:24:36.400 --> 01:24:39.400 

w historii spółki przed nami, z czego to wynika, 

 

1312 

01:24:39.400 --> 01:24:44.000 

no oczywiście jeśli chcemy na ten temat 

jeszcze dyskutować to my 

 

1313 

01:24:44.000 --> 01:24:45.400 

jesteśmy jak najbardziej otwarci. 

 

1314 

01:24:45.400 --> 01:24:53.900 

Natomiast każdą informację można przekazać 

w taki sposób, 

 

1315 

01:24:53.900 --> 01:24:57.100 

żeby no, żeby zamydlać obraz, a myślę, 

 

1316 

01:24:57.100 --> 01:24:59.000 

że nie to jest naszym celem. 

 

1317 

01:24:59.000 --> 01:25:01.400 

Bardzo proszę Pani Kierownik. 

 

1318 

01:25:01.400 --> 01:25:03.100 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1319 

01:25:03.100 --> 01:25:06.700 

Wysoka Rado ja chciałabym zwrócić na jedną 

rzecz uwagę, 

 

1320 

01:25:06.700 --> 01:25:09.200 

Państwo teraz omawiacie uchwałę o zmianie 

regulaminu. 

 

1321 

01:25:09.200 --> 01:25:13.900 

To co zgłosił Pan Radny Kołakowski nie dotyczy 

w ogóle regulaminu 

 

1322 

01:25:13.900 --> 01:25:16.800 

utrzymania czystości. 

 

1323 

01:25:16.800 --> 01:25:19.300 

Uwagi, które wniósł Pan Radny dotyczą 

uchwały, 

 

1324 

01:25:19.300 --> 01:25:25.200 

która była procedowana na poprzedniej sesji 

dotycząca warunków jakie 

 

1325 

01:25:25.200 --> 01:25:28.200 

musi przedsiębiorca spełniać ubiegając się o 

zezwolenie 

 

1326 

01:25:28.200 --> 01:25:31.200 

na opróżnianie zbiorników tudzież oczyszczalni 

ścieków, 

 

1327 

01:25:32.000 --> 01:25:37.800 

to jest jedna rzecz i jeśli chodzi o promesę to 

promesa wynika 

 

1328 

01:25:37.800 --> 01:25:40.100 

też z ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminie, 

 

1329 

01:25:40.100 --> 01:25:44.700 

każdy przedsiębiorca chcący ubiegać się o takie 

zezwolenie musi taką 

 

1330 

01:25:44.700 --> 01:25:48.300 

promesę mieć, ale tu tak jak Pan Burmistrz 

wspomniał myślę, 

 

1331 
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01:25:48.300 --> 01:25:52.900 

że to będzie wymagało jakiejś szerszej dyskusji 

i wyjaśnienia sobie 

 

1332 

01:25:52.900 --> 01:25:55.600 

pewnych kwestii, ale niemniej jednak to nie 

jest, 

 

1333 

01:25:55.600 --> 01:25:57.800 

to nie dotyczy regulaminu utrzymania 

czystości. 

 

1334 

01:25:59.300 --> 01:26:02.700 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Wiesław 

Kołakowski ad vocem. 

 

1335 

01:26:04.400 --> 01:26:07.200 

Najpierw do słów Pana Burmistrza się odniosę, 

 

1336 

01:26:07.800 --> 01:26:12.200 

nie mam zastrzeżeń co do 7 zł, którzy płacą 

wszyscy mieszkańcy, 

 

1337 

01:26:12.200 --> 01:26:14.000 

którzy mają podłączenie do kanalizacji, 

 

1338 

01:26:14.000 --> 01:26:16.200 

ale skąd te 14? 

 

1339 

01:26:16.800 --> 01:26:18.300 

To jest kosmos. 

 

1340 

01:26:18.300 --> 01:26:23.100 

Dobra, druga rzecz co do promesy, no nie 

zgodzę się, 

 

1341 

01:26:23.100 --> 01:26:24.700 

że to nie powinno być zapisane w regulaminie. 

 

1342 

01:26:24.700 --> 01:26:28.800 

Jeśli jest regulamin to kto będzie szukał gdzieś 

w ustawie, jeśli 

 

1343 

01:26:28.800 --> 01:26:33.900 

regulamin reguluje odbiór odpadów na terenie 

gminy. 

 

1344 

01:26:34.900 --> 01:26:40.300 

Drugą rzeczą jest, SuPeKom jest spółką 

gminną, 

 

1345 

01:26:40.300 --> 01:26:43.700 

oni nie mogą sobie robić monopolu, temu 

damy, 

 

1346 

01:26:43.700 --> 01:26:45.100 

temu nie damy. 

 

1347 

01:26:45.100 --> 01:26:46.900 

No o co tu chodzi? 

 

1348 

01:26:46.900 --> 01:26:48.900 

Albo dajemy wszystkim albo nie dajemy 

nikomu, 

 

1349 

01:26:48.900 --> 01:26:51.300 

sami wozimy i koniec, wszystkich wykurzamy. 

 

1350 

01:26:51.300 --> 01:26:53.600 

No przecież to nie może tak być. 

 

1351 

01:26:53.600 --> 01:26:58.100 

Dziękuję, Panie Burmistrzu bardzo proszę. 

 

1352 

01:27:01.200 --> 01:27:05.700 
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Czy Wysoka Rado, no te, pierwsza część tych 

wniosków to 

 

1353 

01:27:05.700 --> 01:27:09.400 

nie przedmiot tej uchwały, natomiast no ja 

tylko szybko powiem 7 zł 

 

1354 

01:27:09.400 --> 01:27:12.600 

od kanalizacji czy 14 od ścieków dowożonych, 

 

1355 

01:27:12.600 --> 01:27:17.500 

bo takie są po prostu koszty, w tych 7 zł, 

powtórzę, nie jest ujęty 

 

1356 

01:27:17.500 --> 01:27:19.900 

koszt budowy sieci kanalizacji. 

 

1357 

01:27:19.900 --> 01:27:26.800 

Natomiast (...) Jeszcze w uzupełnieniu powiem, 

 

1358 

01:27:26.800 --> 01:27:30.600 

że regulamin utrzymania czystości dotyczy 

przede wszystkim 

 

1359 

01:27:30.600 --> 01:27:35.000 

właścicieli nieruchomości na terenie Gminy 

Sulechów i jakie obowiązki 

 

1360 

01:27:35.000 --> 01:27:36.500 

muszą spełniać. 

 

1361 

01:27:36.500 --> 01:27:39.000 

To co porusza Pan Radny Kołakowski dotyczy 

przedsiębiorców 

 

1362 

01:27:39.000 --> 01:27:43.500 

świadczących usługi opróżniania zbiorników 

bezodpływowych tudzież 

 

1363 

01:27:43.500 --> 01:27:45.400 

oczyszczalni. 

 

1364 

01:27:45.400 --> 01:27:48.400 

Regulamin, który Państwo dzisiaj procedujecie 

dotyczy tylko 

 

1365 

01:27:48.400 --> 01:27:53.300 

i wyłącznie częstotliwości opróżniania 

zbiorników i oczyszczalni 

 

1366 

01:27:53.300 --> 01:27:55.900 

i dotyczy właściciela nieruchomości, z jaką 

częstotliwością 

 

1367 

01:27:55.900 --> 01:28:02.100 

obligatoryjnie musi opróżniać zbiornik i czym 

się będzie kierowała 

 

1368 

01:28:02.100 --> 01:28:03.500 

ewentualna kontrola. 

 

1369 

01:28:03.500 --> 01:28:05.800 

Dziękuję. 

 

1370 

01:28:05.800 --> 01:28:07.600 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny Sebastian 

Różycki. 

 

1371 

01:28:07.600 --> 01:28:12.200 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

szanowni Radni czy mógłbym 

 

1372 

01:28:12.200 --> 01:28:15.500 

prosić o udzielenie głosu Pani Ewie Jurek 

Przedstawicielowi 
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1373 

01:28:15.500 --> 01:28:18.100 

SuPeKom-u, aby odpowiedziała Panu 

Wiesławowi Kołakowskiemu? 

 

1374 

01:28:18.300 --> 01:28:20.600 

Jeżeli się zgłasza to bardzo proszę. 

 

1375 

01:28:32.300 --> 01:28:35.700 

Szanowny Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu, 

 

1376 

01:28:35.700 --> 01:28:38.000 

Pani Burmistrz, szanowni Państwo Radni, 

 

1377 

01:28:38.000 --> 01:28:42.100 

zaproszeni goście, króciutko powiem tylko tak, 

 

1378 

01:28:42.100 --> 01:28:47.600 

oczywiście jeśli chodzi o jakość ścieków 

dostarczaną sieciami 

 

1379 

01:28:47.600 --> 01:28:50.600 

kanalizacyjnymi ona jest zupełnie inna niż 

jakość ścieków, 

 

1380 

01:28:50.600 --> 01:28:54.100 

która jest przewożona wozami asenizacyjnymi. 

 

1381 

01:28:54.200 --> 01:28:59.800 

Wartość ładunków, która jest zawarta w 

ściekach no wymaga dużo 

 

1382 

01:28:59.800 --> 01:29:04.400 

większej, jeśli chodzi o oczyszczenie i ilość 

energii i środków 

 

1383 

01:29:04.400 --> 01:29:09.200 

chemicznych no i innych rzeczy, które są 

potrzebne do oczyszczania 

 

1384 

01:29:09.200 --> 01:29:12.900 

tych ścieków, dlatego też różnica w cenie jest 

taka. 

 

1385 

01:29:12.900 --> 01:29:16.700 

W tej chwili jest to 13 zł żebyśmy mieli jasność 

tak, 

 

1386 

01:29:16.700 --> 01:29:21.200 

13 zł netto to są te ścieki, które są przewożone 

na oczyszczalnie. 

 

1387 

01:29:21.200 --> 01:29:25.900 

Natomiast jeśli chodzi o kwestie związane z 

udzielaniem promesy, 

 

1388 

01:29:25.900 --> 01:29:31.900 

dzisiaj rano przed moim przyjściem tutaj na 

sesję właśnie trwało 

 

1389 

01:29:31.900 --> 01:29:38.800 

spotkanie z majstrem oczyszczalni i 

kierownikiem wydziału wodociągów, 

 

1390 

01:29:38.800 --> 01:29:40.700 

ponieważ nie jest to taka prosta sprawa. 

 

1391 

01:29:40.700 --> 01:29:48.100 

My patrząc na obciążenie oczyszczalni musimy 

również patrzeć 

 

1392 

01:29:48.100 --> 01:29:51.800 

na kwestie związane z ładunkiem, który 

dopływa do oczyszczalni. 

 

1393 
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01:29:51.800 --> 01:29:57.400 

W momencie, kiedy takie ścieki pojawią się na 

oczyszczalni nie możemy 

 

1394 

01:29:57.400 --> 01:29:59.900 

ich bezpośrednio wprowadzić na oczyszczalnię, 

 

1395 

01:29:59.900 --> 01:30:05.200 

ponieważ zaburzą biologię, która pracuje w 

tym momencie i tak 

 

1396 

01:30:05.200 --> 01:30:11.600 

naprawdę oczyszcza ścieki, dlatego też nasze 

jakby odpowiedzi 

 

1397 

01:30:11.600 --> 01:30:17.100 

i kwestie związane z przyjmowaniem osadów 

pochodzących z przydomowych 

 

1398 

01:30:17.100 --> 01:30:22.600 

oczyszczalni są rozpatrywane również pod 

względem jakby możliwości 

 

1399 

01:30:22.600 --> 01:30:28.700 

przyjęcia tych osadów na oczyszczalnie i 

możliwości nie zaburzenia 

 

1400 

01:30:28.700 --> 01:30:30.900 

pracy oczyszczalni. 

 

1401 

01:30:30.900 --> 01:30:36.800 

Dlatego jakby po rozpatrzeniu tych wszystkich 

rzeczy będziemy 

 

1402 

01:30:36.800 --> 01:30:42.000 

też sukcesywnie wydawać decyzję odnośnie 

przyjmowania tych osadów 

 

1403 

01:30:42.000 --> 01:30:45.500 

na oczyszczalnię. 

 

1404 

01:30:45.500 --> 01:30:46.600 

To jeszcze tylko Panie Przewodniczący (...) 

Bardzo proszę 

 

1405 

01:30:46.600 --> 01:30:49.600 

Panie Burmistrzu (...) Pani Kierownik Marta 

dwa słowa, 

 

1406 

01:30:49.600 --> 01:30:51.900 

natomiast ja jeden wątek, który mi uciekł. 

 

1407 

01:30:51.900 --> 01:30:58.600 

Panie Radny Wiesławie my żadnemu 

podmiotowi dowożącemu ścieki ze 

 

1408 

01:30:58.600 --> 01:31:03.400 

zbiorników bezodpływowych nie 

ograniczyliśmy możliwości 

 

1409 

01:31:03.400 --> 01:31:04.600 

na oczyszczalni. 

 

1410 

01:31:04.600 --> 01:31:07.400 

Jedyne ograniczenie dotyczy przydomowych 

oczyszczalni tak, 

 

1411 

01:31:07.400 --> 01:31:09.900 

ze względu na to co powiedziała Pani Ewa, czyli 

ładunku. 

 

1412 

01:31:09.900 --> 01:31:13.400 

I tu w uzupełnieniu chciałabym Państwu 

przypomnieć, 

 

1413 

01:31:13.400 --> 01:31:17.200 
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ja o tym mówiłam przy okazji procedowania 

uchwały w sprawie warunków, 

 

1414 

01:31:17.200 --> 01:31:20.700 

tam dotyczył jeden punkt, że jest brak 

rejonizacji, 

 

1415 

01:31:20.700 --> 01:31:24.800 

przedsiębiorca wcale nie musi dowozić ścieków 

do oczyszczalni w Nowym 

 

1416 

01:31:24.800 --> 01:31:29.900 

Świecie, może wybrać sobie z najbliższego 

regionu oczyszczalnię i tam 

 

1417 

01:31:29.900 --> 01:31:32.700 

ubiegać się o przyjęcie, być może na innych 

oczyszczalniach są inne 

 

1418 

01:31:32.700 --> 01:31:37.400 

warunki i tamtejsi właściciele oczyszczalni 

przyjmą te ścieki, 

 

1419 

01:31:37.400 --> 01:31:41.200 

tak że uważam, że to co było zapisane w 

uchwale i to co Państwo 

 

1420 

01:31:41.300 --> 01:31:45.600 

przegłosowaliście i przyjęliście, że nie ma tej 

rejonizacji to 

 

1421 

01:31:45.600 --> 01:31:48.600 

też miało pomóc w tym, żeby przedsiębiorców 

było jak najwięcej 

 

1422 

01:31:48.600 --> 01:31:49.800 

na naszym rynku. 

 

1423 

01:31:49.800 --> 01:31:52.800 

Dziękuję. Dziękuję, bardzo proszę Pan Radny 

Wiesław Kołakowski. 

 

1424 

01:31:52.800 --> 01:31:55.500 

No króciutkie pytanie mi się nasunęło do Pani z 

SuPeKom-u, 

 

1425 

01:31:55.900 --> 01:32:00.800 

jeśli jest tak jak Pani mówi to czy jakiś w ogóle 

przedsiębiorca 

 

1426 

01:32:00.800 --> 01:32:02.500 

dostał taką promesa czy żaden? 

 

1427 

01:32:02.500 --> 01:32:05.300 

Jeśli żaden to co mają zrobić właściciele? 

 

1428 

01:32:05.400 --> 01:32:09.100 

Z innych miast, z innych powiatów brać? 

 

1429 

01:32:09.100 --> 01:32:12.300 

Nie wiem, zamawiać. 

 

1430 

01:32:12.300 --> 01:32:15.900 

Do spółki w tej chwili wpłynął jeden wniosek 

od jednego 

 

1431 

01:32:15.900 --> 01:32:17.400 

przedsiębiorcy i jest on procedowany. 

 

1432 

01:32:17.400 --> 01:32:20.300 

Tak jak powiedziałam, dzisiaj rano było 

pierwsze spotkanie myślę, 

 

1433 

01:32:20.300 --> 01:32:22.500 

że w najbliższym czasie będzie również decyzja. 
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1434 

01:32:23.400 --> 01:32:24.600 

Dobrze, dziękuję. 

 

1435 

01:32:24.600 --> 01:32:26.100 

Nie widzę więcej głosów w dyskusji. 

 

1436 

01:32:26.100 --> 01:32:27.700 

Przechodzimy do głosowania. 

 

1437 

01:32:27.700 --> 01:32:30.200 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach, 

 

1438 

01:32:30.200 --> 01:32:32.600 

Druk numer 672. 

 

1439 

01:32:42.300 --> 01:32:45.900 

Bardzo proszę, żebyście się szybciej 

zastanawiali. 

 

1440 

01:32:48.000 --> 01:32:49.900 

Panie Przemku, Pani Krystyno. 

 

1441 

01:32:53.500 --> 01:32:57.600 

Pani Krysiu, bardzo proszę o oddanie głosu na 

swoim urządzeniu. 

 

1442 

01:33:02.800 --> 01:33:05.500 

Dziękuję. 

 

1443 

01:33:05.500 --> 01:33:09.000 

Za 16 Radnych, 1 Radna się wstrzymała, 

 

1444 

01:33:09.500 --> 01:33:11.500 

zatem uchwała została przyjęta. 

 

1445 

01:33:11.500 --> 01:33:16.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu - Druk 

numer 673 w sprawie 

 

1446 

01:33:16.400 --> 01:33:18.600 

rozpatrzenia skargi na zaniechanie działania 

przez Burmistrza 

 

1447 

01:33:18.600 --> 01:33:19.900 

Sulechowa. 

 

1448 

01:33:19.900 --> 01:33:22.300 

Czy ktoś z Państwa Radnych lub Pan Burmistrz 

chciałby zabrać głos 

 

1449 

01:33:22.300 --> 01:33:24.700 

w tym punkcie? Nie widzę, zatem 

przechodzimy do głosowania. 

 

1450 

01:33:24.700 --> 01:33:27.700 

Bardzo proszę Państwa Radnych o oddanie 

głosu na swoich urządzeniach, 

 

1451 

01:33:27.700 --> 01:33:29.900 

Druk numer 673. 

 

1452 

01:33:33.400 --> 01:33:37.100 

Bardzo proszę Państwa Radnych o głosowanie. 

 

1453 

01:33:38.800 --> 01:33:40.100 

Dzisiaj się nie słuchają. 

 

1454 

01:33:48.500 --> 01:33:51.800 

Za 17 Radnych. 

 

1455 

01:33:51.800 --> 01:33:53.300 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta 

jednogłośnie. 
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1456 

01:33:53.300 --> 01:33:56.800 

Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 9. 

 

1457 

01:33:56.800 --> 01:34:00.300 

Ile chcemy przerwy? 

 

1458 

01:34:00.300 --> 01:34:01.600 

Dobrze, ogłaszam 10 minut przerwy. 

 

1459 

01:47:03.900 --> 01:47:28.500 

Sesji Rady 

 

1460 

01:47:28.500 --> 01:47:33.300 

Miejskiej w Sulechowie. 

 

1461 

01:47:33.300 --> 01:47:37.300 

Jesteśmy w punkcie zapytania sołtysów i 

mieszkańców oraz udzielenie 

 

1462 

01:47:37.300 --> 01:47:41.500 

odpowiedzi, Panie Bartku kworum sprawdzamy 

czy... Mamy. 

 

1463 

01:47:41.500 --> 01:47:49.300 

Bardzo proszę Państwa Radnych o kliknięcie 

kworum po przerwie. 17. 

 

1464 

01:47:51.700 --> 01:47:53.900 

Bardzo proszę o kliknięcie kworum, 

 

1465 

01:47:53.900 --> 01:47:58.000 

nie będzie, już jest więcej tak? 

 

1466 

01:48:02.200 --> 01:48:05.300 

14 osób tak Panie Bartku, 15? 

 

1467 

01:48:08.100 --> 01:48:10.100 

Nie ma Romana, Romana nie będzie tak? 

 

1468 

01:48:13.200 --> 01:48:14.700 

Dobra zamykaj. 

 

1469 

01:48:14.700 --> 01:48:21.300 

Jest na razie obecnych 15 Radnych, 

przechodzimy do pytań sołtysów 

 

1470 

01:48:21.300 --> 01:48:23.300 

i mieszkańców. Czy ktoś z sołtysów lub 

mieszkańców chciałby zabrać 

 

1471 

01:48:23.300 --> 01:48:24.400 

głos w tym punkcie? 

 

1472 

01:48:24.400 --> 01:48:26.500 

Bardzo proszę Pan Radny Wiesław Kołakowski. 

 

1473 

01:48:27.000 --> 01:48:31.500 

Jako sołtys tak, Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rado, 

 

1474 

01:48:31.500 --> 01:48:35.200 

Panie Burmistrzu, ja mam takie pytanie czy my 

możemy wystosować 

 

1475 

01:48:35.200 --> 01:48:42.600 

do Powiatu albo do Policji jakiś nie wiem 

prośbę o kontrolę przejazdu 

 

1476 

01:48:42.600 --> 01:48:45.300 

przez most? 

 

1477 

01:48:45.300 --> 01:48:49.100 
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Mieszkańcy Cigacic są bardzo uczuleni na 

samochody ciężarowe, 

 

1478 

01:48:49.100 --> 01:48:52.900 

bo wiemy dokładnie co się działo przez 2 lata, 

gdzie byliśmy 

 

1479 

01:48:52.900 --> 01:48:55.000 

pozbawieni tej przeprawy mostowej. 

 

1480 

01:48:55.000 --> 01:48:58.800 

Jest to dla nas bardzo ważne, natomiast 

samochody, 

 

1481 

01:48:58.800 --> 01:49:02.600 

kierujący samochodami ciężarowymi 

lekceważą sobie zakaz 

 

1482 

01:49:02.600 --> 01:49:04.000 

i poruszają się. 

 

1483 

01:49:04.000 --> 01:49:07.400 

Dzisiaj jest, są panie z Cigacic, ze 

stowarzyszenia, 

 

1484 

01:49:07.400 --> 01:49:11.500 

mają zdjęcia nawet kierujących pojazdów, 

 

1485 

01:49:11.500 --> 01:49:15.000 

fotografia bardzo ładnie jak z fotoradaru 

zdjęcie, 

 

1486 

01:49:15.000 --> 01:49:19.000 

no coś trzeba z tym zrobić, oni nie mogą 

jeździć. 

 

1487 

01:49:19.000 --> 01:49:22.900 

Jeśli kilku kierowców zostanie ukaranych to 

sobie będą przekazywali 

 

1488 

01:49:22.900 --> 01:49:25.100 

nie jedź tędy, bo ja dostałem mandat. 

 

1489 

01:49:26.300 --> 01:49:27.800 

Coś trzeba z tym zrobić. 

 

1490 

01:49:28.700 --> 01:49:32.700 

Dziękuję, bardzo proszę Pani Sołtys Elżbieta 

Musiałek. 

 

1491 

01:49:33.600 --> 01:49:37.000 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, 

 

1492 

01:49:37.000 --> 01:49:39.400 

Wysoka Rado, ja mam pytanie do Pani z 

SuPeKom-u. 

 

1493 

01:49:40.000 --> 01:49:44.400 

Chodzi mi o stację uzdatniania wody, 

 

1494 

01:49:44.400 --> 01:49:50.700 

po ostatnim spotkaniu i wizji naszej w Brzeziu 

Pomorskim było 

 

1495 

01:49:50.700 --> 01:49:56.000 

obiecane, że zostaną zrobione jakieś tam 

zapobiegawcze środki 

 

1496 

01:49:56.000 --> 01:50:01.800 

względem tych ultradźwięków, przynajmniej 

Pan Prezes Lelito 

 

1497 

01:50:02.800 --> 01:50:06.700 

twierdził, że będziecie się starać, 
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1498 

01:50:06.700 --> 01:50:11.500 

pozyskaliście materiał i będziecie się starać coś 

w tej sprawie 

 

1499 

01:50:11.500 --> 01:50:15.900 

zrobić, żeby ta uciążliwość dla tych 

mieszkańców nie była tak mocna 

 

1500 

01:50:15.900 --> 01:50:21.500 

i stąd też moje pytanie, jak dobrze pamiętam 

miało być to po 20 marca 

 

1501 

01:50:21.500 --> 01:50:26.800 

i czy no i czy coś w tej sprawie jest robione? 

 

1502 

01:50:26.800 --> 01:50:28.600 

Dziękuję. 

 

1503 

01:50:28.600 --> 01:50:31.000 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Piotr Bodnar jako 

mieszkaniec. 

 

1504 

01:50:31.000 --> 01:50:35.900 

Szanowni Państwo, takie w sumie to pytanie, 

 

1505 

01:50:35.900 --> 01:50:37.000 

zastanawianie się nad czymś. 

 

1506 

01:50:37.000 --> 01:50:42.700 

Od poczty do powiedzmy ulicy Ziołowej to jest 

chyba ulica 

 

1507 

01:50:42.700 --> 01:50:45.200 

Wolsztyńska, znaczy przepraszam, Aleja 

Wielkopolska, 

 

1508 

01:50:45.200 --> 01:50:49.900 

potem od Ziołowej bodajże się zaczyna 

Wolsztyńska i tam jest cały 

 

1509 

01:50:49.900 --> 01:50:54.000 

czas teren zabudowany, to raczej chyba Piotr 

jeżeli byś był skłonny 

 

1510 

01:50:54.000 --> 01:50:59.100 

mnie posłuchać, bo też to trochę tak do ciebie 

kieruję no i powiem 

 

1511 

01:50:59.100 --> 01:51:02.700 

tak jako kierowca widzę, że tam faktycznie inni 

kierujący pojazdami 

 

1512 

01:51:02.700 --> 01:51:07.900 

traktują to w ten sposób, że jak mijają już 

Sulechów powiedzmy 

 

1513 

01:51:07.900 --> 01:51:09.400 

czyli te nasze zabudowania, salę gimnastyczną, 

 

1514 

01:51:09.400 --> 01:51:14.500 

no to już powiem bardzo kolokwialnie grzeją 

ostro i do grzeją 

 

1515 

01:51:14.500 --> 01:51:18.600 

do miejsca gdzie jest znak teren zabudowany i 

tak mam wrażenie, 

 

1516 

01:51:18.600 --> 01:51:21.000 

że być może ludzie nie mają świadomości tego, 

 

1517 

01:51:21.000 --> 01:51:23.400 

że wyjeżdżając, już mijając salę Zawiszę, 

 

1518 

01:51:23.400 --> 01:51:26.500 
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to ten teren zabudowany się nie kończy, on 

jest cały czas, a jakby 

 

1519 

01:51:26.500 --> 01:51:30.500 

znak jest powtórzony teren zabudowany jak się 

zaczynają Krężoły, 

 

1520 

01:51:30.500 --> 01:51:32.900 

po to żeby jakby rozdzielić miejscowości. 

 

1521 

01:51:32.900 --> 01:51:36.600 

Nie wiem czy, zastanawiam się czy nie wstawić 

tam takie normalne 

 

1522 

01:51:36.600 --> 01:51:37.700 

ograniczenie, czy w ogóle można, 

 

1523 

01:51:37.700 --> 01:51:42.200 

bo teoretycznie jak wstawimy 50 na godzinę no 

to to jest prędkość 

 

1524 

01:51:42.200 --> 01:51:45.100 

obowiązująca w terenie zabudowanym, ale 

chodzi mi o to, 

 

1525 

01:51:45.100 --> 01:51:48.000 

żeby dać tym kierowcom taką dodatkową 

informację, 

 

1526 

01:51:48.000 --> 01:51:49.500 

że tam się nie kończy teren zabudowany, 

 

1527 

01:51:49.500 --> 01:51:51.900 

bo być może ludzie z dobrej woli, 

 

1528 

01:51:51.900 --> 01:51:54.400 

znaczy w cudzysłowie z dobrej woli no dobrze 

widzimy, 

 

1529 

01:51:54.400 --> 01:51:58.900 

że koniec zabudowań, jest tylko stadion no to 

możemy jechać szybko, 

 

1530 

01:51:58.900 --> 01:52:02.500 

a później zaraz zaczyna się Żurawia i tam się 

zdarzają się sytuacje 

 

1531 

01:52:02.500 --> 01:52:05.000 

gdzie ktoś gwałtownie hamuje, bo ktoś 

wyjeżdża, 

 

1532 

01:52:05.000 --> 01:52:08.200 

bo na przykład nie widzi, że ten pojazd z lewej 

on nie jedzie 50 tylko 

 

1533 

01:52:08.200 --> 01:52:10.600 

kurczę 80 albo 100 na godzinę, jest taki, 

 

1534 

01:52:10.600 --> 01:52:13.900 

no nie wiem, czy jest taka możliwość może, 

 

1535 

01:52:13.900 --> 01:52:17.900 

czy komisja by ewentualnie rozpatrzyła taki 

pomysł, 

 

1536 

01:52:17.900 --> 01:52:21.700 

żeby tam wstawić jeszcze dodatkowo albo 

ograniczenie czy nie wiem 

 

1537 

01:52:21.700 --> 01:52:23.200 

czy znak, że dalej jest ten teren zabudowany, 

 

1538 

01:52:23.200 --> 01:52:25.000 

żeby kierowcy wiedzieli co mają robić. 

 

1539 
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01:52:25.000 --> 01:52:26.300 

Bardzo dziękuję. 

 

1540 

01:52:26.300 --> 01:52:31.000 

Dziękuję. Na sesji mamy już obecnych 16 

Radnych i tak teraz się 

 

1541 

01:52:31.000 --> 01:52:35.000 

zastanawiam czy te, ta dyskusja, bo się tutaj 

Państwo pozgłaszaliście 

 

1542 

01:52:35.300 --> 01:52:37.000 

nie powinna być w tym jedenastym punkcie 

nie, 

 

1543 

01:52:37.000 --> 01:52:40.700 

czy żeby nie było wątpliwości, no już Piotr się 

zgłosił jako 

 

1544 

01:52:40.700 --> 01:52:42.400 

mieszkaniec, ale my chyba jesteśmy Radnymi, 

 

1545 

01:52:42.400 --> 01:52:45.300 

nie burzmy tego co tam ta komisja statutowa 

nie. 

 

1546 

01:52:45.300 --> 01:52:47.000 

No dobra no. 

 

1547 

01:52:47.000 --> 01:52:48.800 

To następnym razem jako jedenastka. 

 

1548 

01:52:49.100 --> 01:52:50.200 

Ja z dobrej woli się zgłaszałem. 

 

1549 

01:52:50.200 --> 01:52:51.500 

Nie, nie, ja wiem, tylko teraz widzę, 

 

1550 

01:52:51.500 --> 01:52:54.700 

że jest tych głosów mnóstwo i pytanie jest, 

 

1551 

01:52:55.900 --> 01:52:57.700 

jak to rozegrać, dobrze. 

 

1552 

01:52:57.700 --> 01:53:00.200 

Pan Przemysław Pokład, bardzo proszę. 

 

1553 

01:53:00.200 --> 01:53:02.700 

Panie Przewodniczący, Panie, Panowie Radni, 

 

1554 

01:53:02.700 --> 01:53:07.600 

szanowni Państwo, do mieszkańca jako 

przewodniczący komisji w takim 

 

1555 

01:53:07.600 --> 01:53:09.400 

bądź razie, żeby miało to ręce i nogi. 

 

1556 

01:53:09.400 --> 01:53:14.000 

Jest to problem faktycznie, iż kolega tutaj Piotr 

Miszkiewicz 

 

1557 

01:53:14.000 --> 01:53:15.600 

też z komisji my się tym zajmiemy. 

 

1558 

01:53:15.600 --> 01:53:19.400 

No faktycznie człowiek też niby przepisy zna, 

 

1559 

01:53:19.400 --> 01:53:22.000 

ale też jeździ troszeczkę na pamięć nie i ale 

faktycznie, 

 

1560 

01:53:22.000 --> 01:53:23.400 

jeżeli ktoś jest zewnątrz nie, 

 

1561 
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01:53:23.400 --> 01:53:27.500 

to może się tam pogubić tak że zajmiemy się tą 

sytuacją i spróbujemy 

 

1562 

01:53:27.500 --> 01:53:30.000 

jakoś to uregulować. Dziękuję bardzo. Dzięki. 

 

1563 

01:53:30.000 --> 01:53:33.100 

Dziękuję bardzo, proszę Pan Piotr Miszkiewicz. 

 

1564 

01:53:33.100 --> 01:53:35.900 

Ja króciutko może podsumowując wszystkie 

problemy tutaj Pana Wiesława 

 

1565 

01:53:35.900 --> 01:53:42.600 

Radnego, Pana Piotra, my jako komisja 

zarówno tematyką oznakowania, 

 

1566 

01:53:42.600 --> 01:53:44.600 

bo niedawno z Panem Burmistrzem 

rozmawialiśmy, 

 

1567 

01:53:44.600 --> 01:53:49.800 

że ten znak w zasadzie zabudowanego, terenu 

zabudowanego powinien być 

 

1568 

01:53:49.800 --> 01:53:51.600 

już na wysokości teraz stacji Adjor, 

 

1569 

01:53:51.600 --> 01:53:54.700 

bo już jest tam chodnik, na całej długości jest 

teren zabudowany. 

 

1570 

01:53:55.900 --> 01:53:58.200 

No i czekamy, jak znak będzie przesunięty, 

 

1571 

01:53:58.200 --> 01:54:01.700 

Panie Burmistrzu czekamy na to i jeszcze jedna 

kwestia jest poruszona 

 

1572 

01:54:01.700 --> 01:54:04.400 

przez Pana Przewodniczącego Trompe myślę, 

 

1573 

01:54:04.400 --> 01:54:07.000 

że my jako komisja wystosujemy pismo 

zarówno do Inspekcji Transportu 

 

1574 

01:54:07.000 --> 01:54:10.800 

Drogowego, jeśli chodzi o most, bo to jest taka 

bardziej odpowiednia 

 

1575 

01:54:10.800 --> 01:54:15.000 

instytucja, ponieważ mają wagę ze sobą no i 

również do ruchu 

 

1576 

01:54:15.000 --> 01:54:16.900 

drogowego jak najbardziej będziemy pisać. 

 

1577 

01:54:16.900 --> 01:54:18.500 

Dziękuję. 

 

1578 

01:54:18.500 --> 01:54:19.700 

Dziękuję, bardzo proszę Pan Czesław 

Grzeszyński. 

 

1579 

01:54:21.300 --> 01:54:25.400 

Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, 

 

1580 

01:54:25.400 --> 01:54:27.700 

Panie Burmistrzu, Panie i Panowie Radni, 

 

1581 

01:54:27.700 --> 01:54:36.300 

szanowni Państwo w Sołectwie Buków znajduje 

się kilkanaście posesji 
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1582 

01:54:36.300 --> 01:54:40.800 

oddalonej od głównej drogi przebiegającej 

przez całą miejscowość 

 

1583 

01:54:40.800 --> 01:54:46.700 

i są one po prostu niewidoczne, kurierzy czy 

osoby z zewnątrz mają 

 

1584 

01:54:46.700 --> 01:54:52.400 

problem z lokalizowaniem tych posesji i jest 

tutaj prośba mieszkańców 

 

1585 

01:54:52.400 --> 01:54:58.500 

o zamontowanie takich tabliczek 

informujących o dojeździe do tych posesji. 

 

1586 

01:54:58.500 --> 01:55:00.100 

W grę wchodzi pięć, sześć takich tabliczek. 

 

1587 

01:55:00.100 --> 01:55:02.100 

Jest gorąca prośba mieszkańców. 

 

1588 

01:55:02.100 --> 01:55:04.500 

Dziękuję. 

 

1589 

01:55:04.500 --> 01:55:07.700 

Dziękuję, bardzo proszę Pani Burmistrzu. 

 

1590 

01:55:07.700 --> 01:55:10.600 

Udzielenie odpowiedzi. 

 

1591 

01:55:10.600 --> 01:55:14.500 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni 

może zacznę od Radnego 

 

1592 

01:55:14.500 --> 01:55:17.200 

Czesława, bo w zasadzie chyba tylko jemu 

muszę odpowiedzieć. 

 

1593 

01:55:17.200 --> 01:55:23.400 

Odpowiedzi na pytania pozostałych Radnych 

udzielili moi znamienici 

 

1594 

01:55:23.400 --> 01:55:27.100 

przedmówcy, koledzy Radni, więc nie będę się 

powtarzał. 

 

1595 

01:55:27.100 --> 01:55:31.400 

Panie Czesławie no może ewentualnie opcja, 

 

1596 

01:55:31.400 --> 01:55:37.400 

bo mamy też wczesną porę roku, marcową 

jeszcze i szanse na zmiany 

 

1597 

01:55:37.400 --> 01:55:41.600 

w funduszu sołeckim, ponieważ w wielu 

sołectwach te tablice stawiane 

 

1598 

01:55:41.600 --> 01:55:43.300 

są ze środków funduszu sołeckiego. 

 

1599 

01:55:43.300 --> 01:55:44.900 

Ja myślę, że to są dobrze wydane pieniądze. 

 

1600 

01:55:44.900 --> 01:55:49.800 

Jeśli byłaby taka opcja w przypadku Bukowa, 

 

1601 

01:55:49.800 --> 01:55:51.700 

bo nie wiem też oczywiście o jakiej materii 

mówimy, 

 

1602 

01:55:51.700 --> 01:55:53.300 

ile tych tablic musiałoby stanąć. 

 



Strona 85 z 91 

 

 
Załącznik do protokołu nr BR.0002.3.2023 z obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 21 marca 2023 r. 

1603 

01:55:55.500 --> 01:55:59.300 

5, góra 6 tak. 

 

1604 

01:55:59.300 --> 01:56:02.600 

Dobrze, to wejdziemy tutaj ewentualnie w 

kontakt z Panią Sołtys 

 

1605 

01:56:02.600 --> 01:56:16.200 

i jeśli nie będzie woli Sołectwa to Gmina na 

pewno nie będzie stała okoniem. 

 

1606 

01:56:16.200 --> 01:56:19.800 

Dziękuję. Jeszcze mam, było pytanie do Pani 

Ewy Jurek w imieniu 

 

1607 

01:56:19.800 --> 01:56:21.100 

SuPeKom-u, bardzo proszę. 

 

1608 

01:56:25.100 --> 01:56:31.300 

Odpowiadając Pani Radnej, Pani Radna z tego 

co kojarzę w piśmie, 

 

1609 

01:56:31.300 --> 01:56:35.000 

które skierowaliśmy do Państwa w sprawie 

czynności, 

 

1610 

01:56:35.000 --> 01:56:39.300 

które podjęliśmy na stacji uzdatniania wody w 

Brzeziu koło Pomorska 

 

1611 

01:56:39.300 --> 01:56:41.800 

wyznaczyliśmy ten termin na koniec marca, 

 

1612 

01:56:41.800 --> 01:56:44.200 

do końca marca. 

 

1613 

01:56:44.200 --> 01:56:48.300 

Pozyskaliśmy ekrany akustyczne tutaj dzięki 

Panu Radnemu Piotrowi 

 

1614 

01:56:48.300 --> 01:56:51.400 

Bodnarowi i faktycznie w tym terminie, 

 

1615 

01:56:51.400 --> 01:56:56.800 

w którym określiliśmy no podejmiemy próby 

zrobienia, 

 

1616 

01:56:56.800 --> 01:56:58.500 

zamontowania tych ekranów. 

 

1617 

01:56:58.500 --> 01:57:04.800 

Sprawa nie jest prosta, ponieważ ekrany 

akustyczne one jakby chronią 

 

1618 

01:57:04.800 --> 01:57:07.100 

przed hałasem, kiedy są dobrze zamontowane, 

 

1619 

01:57:07.100 --> 01:57:11.600 

więc no tutaj będziemy musieli się posilić 

fachową wiedzą, 

 

1620 

01:57:11.600 --> 01:57:17.300 

która od fachowców, którzy po prostu 

podpowiedzą nam jak zamontować 

 

1621 

01:57:17.300 --> 01:57:19.800 

te ekrany, żeby one spełniły swoją rolę. 

 

1622 

01:57:20.900 --> 01:57:24.700 

Dziękuję, Pan Radny Stanisław Kaczmar, 

 

1623 

01:57:24.700 --> 01:57:26.700 

bardzo proszę. Panie Przewodniczący, Panie 

Burmistrzu, 
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1624 

01:57:26.700 --> 01:57:35.500 

Wysoka Rado, odpowiadając też tutaj na 

stwierdzenia Pani Ewy i Pani 

 

1625 

01:57:35.500 --> 01:57:42.900 

naszej Radnej Eli Musiałek, proszę Państwa my 

byliśmy tam 

 

1626 

01:57:42.900 --> 01:57:46.400 

na obiekcje, ja byłem, Pan Burmistrz był, 

 

1627 

01:57:46.400 --> 01:57:50.700 

tu kolega Wiesław Kołakowski, Pani Ela 

Musiałek, 

 

1628 

01:57:50.700 --> 01:57:56.800 

oczywiście prezes był z kierownikiem obiektów 

i z pracownikiem. 

 

1629 

01:57:56.800 --> 01:58:05.200 

Ja 2 dni wcześniej wziąłem dokumentację całą 

przejrzałem jak jest 

 

1630 

01:58:05.200 --> 01:58:10.100 

obiekt zbudowany, jak dokumentacyjnie, jak, 

 

1631 

01:58:10.100 --> 01:58:14.900 

jakie po prostu technologie zostały użyte, 

 

1632 

01:58:14.900 --> 01:58:20.700 

byliśmy na tym obiekcie i proszę Państwa ja 

mogę stwierdzić patrząc 

 

1633 

01:58:20.900 --> 01:58:26.100 

na obiekt, czytając dokumentacji i patrząc 

wykonanie, 

 

1634 

01:58:26.100 --> 01:58:28.600 

że obiekt jest wykonany zgodnie z 

dokumentacją, 

 

1635 

01:58:28.600 --> 01:58:37.600 

a nawet więcej, bo my żeśmy już podkreślali 

tutaj czy są przekładki 

 

1636 

01:58:37.600 --> 01:58:42.400 

gumowe pod rurami czy pod silnikami czy pod 

sprężarkami, 

 

1637 

01:58:42.400 --> 01:58:48.900 

wszystko to jakby zostało zrobione łącznie te 

sprężarki, 

 

1638 

01:58:48.900 --> 01:58:53.900 

które najgłośniej chodzą zostały podkładki 

gumowe, 

 

1639 

01:58:53.900 --> 01:58:58.100 

poduszki takie wstawione, że żadnych drgań, 

 

1640 

01:58:58.100 --> 01:59:04.300 

proszę Państwa, ja osobiście nie wyczułem też i 

była postawiona 

 

1641 

01:59:04.300 --> 01:59:11.400 

szklanka na posadzce, tam woda nie drgała 

pomimo wszystko, 

 

1642 

01:59:11.400 --> 01:59:14.900 

że były włączone sprężarki i co mnie, 

 

1643 

01:59:14.900 --> 01:59:17.000 

proszę Państwa, zastanowiło po tym, 

 

1644 

01:59:17.000 --> 01:59:25.100 



Strona 87 z 91 

 

 
Załącznik do protokołu nr BR.0002.3.2023 z obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 21 marca 2023 r. 

pan, ten który skarżący, że hałas mu 

przeszkadza powiedział coś 

 

1645 

01:59:25.100 --> 01:59:28.000 

takiego i my żeśmy chyba to wszyscy zauważyli, 

 

1646 

01:59:28.000 --> 01:59:33.500 

ja mówię tu szczególnie, powiedział, że w 

Pomorsku tym samym 

 

1647 

01:59:33.500 --> 01:59:39.100 

urządzeniem badał i było tylko 2 decybele 

mniej niż u niego w domu. 

 

1648 

01:59:39.100 --> 01:59:42.200 

A gdzie jest Pomorsko a gdzie jest obiekt? 

 

1649 

01:59:42.200 --> 01:59:49.200 

Ponadto, kiedy ostatnie pismo żeśmy od tego 

pana dostali tam pisze 

 

1650 

01:59:49.200 --> 01:59:53.900 

wyraźnie, on zajmuje się terapią dzwonkami 

tybetańskimi. 

 

1651 

01:59:55.000 --> 02:00:02.500 

To mnie zainteresowało, bo automatycznie 

filozofia wschodu nie łączy 

 

1652 

02:00:02.500 --> 02:00:05.300 

się z filozofią naszą tutaj centralną. 

 

1653 

02:00:05.300 --> 02:00:13.900 

Wszedłem, proszę Państwa, artykuł znalazłem 

Akademii Bezpieczeństwa 

 

1654 

02:00:13.900 --> 02:00:20.600 

w Gdańsku, gdzie ci ludzie, którzy opracowali 

ten dokument 

 

1655 

02:00:20.600 --> 02:00:30.500 

mówią wyraźnie, że ta filozofia wpływa na 

psychikę ludzką i te 

 

1656 

02:00:30.500 --> 02:00:34.900 

opracowania, które czytałem i tak samo te, 

 

1657 

02:00:34.900 --> 02:00:40.500 

które mówią, że te firmy, które zajmują się, 

 

1658 

02:00:40.500 --> 02:00:44.400 

ta działalność, która zajmuje się właśnie nie 

tylko jogą, 

 

1659 

02:00:44.400 --> 02:00:47.400 

ale i dzwonkami tybetańskimi i wszystko, 

 

1660 

02:00:47.400 --> 02:00:51.400 

wchodzą też do przedszkoli i wtenczas mają 

rodzice problemy z dziećmi 

 

1661 

02:00:51.400 --> 02:00:53.700 

i nie wiadomo skąd to się bierze. 

 

1662 

02:00:53.700 --> 02:01:02.300 

Oczywiście rodzice łączą te fakty i dla mnie 

osobiście ten pan 

 

1663 

02:01:02.300 --> 02:01:06.900 

powinien nie domagać się od SuPeKom-u 

poprawy jakości, 

 

1664 

02:01:06.900 --> 02:01:11.100 

bo tutaj inżynierowie dla mnie osobiście nic nie 

zrobią. 
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1665 

02:01:11.100 --> 02:01:13.800 

Powinien po prostu iść do egzorcysty. 

 

1666 

02:01:13.800 --> 02:01:15.300 

Może to mu pomoże. 

 

1667 

02:01:15.300 --> 02:01:24.200 

No niestety, proszę Państwa, ale jeżeli cała 

technologia i to 

 

1668 

02:01:24.200 --> 02:01:28.300 

wszystko wskazuje, że obiekt jest dobry i my 

też tego 

 

1669 

02:01:28.300 --> 02:01:31.400 

nie słyszymy, to niestety, ale coś ktoś musi 

słyszeć. 

 

1670 

02:01:32.300 --> 02:01:35.400 

Był taki film Ghostbusters kiedyś, 

 

1671 

02:01:35.400 --> 02:01:37.300 

może trzeba będzie zatrudnić po prostu. 

 

1672 

02:01:37.300 --> 02:01:41.100 

Bardzo proszę Pani Radna Elżbieta Musiałek ad 

vocem. 

 

1673 

02:01:41.100 --> 02:01:45.000 

Proszę Państwa, no Pan Stanisław to poszedł 

po całości, 

 

1674 

02:01:45.000 --> 02:01:52.100 

Ja nadal uważam, żeby w jakiś sposób, 

 

1675 

02:01:53.300 --> 02:01:58.800 

jeżeli jest to zbadane, przynajmniej mają te 

pomiary robione, 

 

1676 

02:01:58.800 --> 02:02:07.100 

być może nad wyraz to interpretują, nie będę 

tutaj naukowych wywodów 

 

1677 

02:02:07.100 --> 02:02:13.100 

Pana Kaczmara oceniać dokładnie, ale uważam 

tu śmiechy śmiechem, 

 

1678 

02:02:13.100 --> 02:02:17.300 

proszę Państwa, jeżeli jest taki zarzut 

cokolwiek jest w tej sprawie 

 

1679 

02:02:17.300 --> 02:02:21.300 

robione tutaj chylę czoła dla Radnego Bodnara, 

 

1680 

02:02:21.300 --> 02:02:24.700 

że jednak dał te materiały, żeby można było to 

zrobić. 

 

1681 

02:02:24.700 --> 02:02:28.900 

Zróbmy wszystko, a nawet więcej, żebyśmy 

udowodnili, 

 

1682 

02:02:28.900 --> 02:02:31.000 

że Pan Kaczmar ma rację. 

 

1683 

02:02:32.100 --> 02:02:37.400 

Z tym egzorcystą, bo jeżeli nie (...) Dam adresy. 

 

1684 

02:02:37.400 --> 02:02:43.400 

Jeżeli nie weźmiemy, jeżeli nie wszystkich 

możliwych szans 

 

1685 

02:02:43.400 --> 02:02:47.000 
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nie zrobimy no będziemy się z tym cały czas 

borykać, 

 

1686 

02:02:47.000 --> 02:02:48.600 

będziemy zasypywani, więc ja uważam, 

 

1687 

02:02:48.600 --> 02:02:54.800 

że należałoby to zbadać, przeanalizować i 

wtedy z czystym sumieniem 

 

1688 

02:02:54.800 --> 02:02:58.600 

tym Państwu powiedzieć, że no faktycznie 

egzorcysta by się przydał. 

 

1689 

02:02:58.600 --> 02:03:00.100 

Tak nie można mówić Panie Kaczmar, 

 

1690 

02:03:00.100 --> 02:03:04.000 

trzeba wszystko zrobić, żebyśmy, a nie to takie 

prześmiewcze 

 

1691 

02:03:04.000 --> 02:03:11.200 

troszeczkę i proszę mi tutaj nie, w każdym bądź 

razie moje zdanie 

 

1692 

02:03:11.200 --> 02:03:14.700 

jest takie, żebyśmy się temu bardzo przejrzeli i 

nie twierdzę, 

 

1693 

02:03:14.700 --> 02:03:19.600 

że może się mylą tak, a może się nie mylą, 

więc... 

 

1694 

02:03:19.600 --> 02:03:21.500 

Dziękuję bardzo. 

 

1695 

02:03:21.500 --> 02:03:24.100 

Dziękuję, ja też zgadzam się tutaj ze zdaniem 

Pani Radnej Elżbiety, 

 

1696 

02:03:24.100 --> 02:03:27.600 

że mamy słuchać ludzi i nikt tu do nas nie 

przychodzi w jakiejś 

 

1697 

02:03:27.600 --> 02:03:30.900 

swojej sprawie po to, żeby o egzorcyzmach 

nam mówić. 

 

1698 

02:03:30.900 --> 02:03:34.900 

Ja myślę, że tak jak Pani Radna powiedziała 

zróbmy wszystko i potem 

 

1699 

02:03:34.900 --> 02:03:37.600 

zobaczymy. 

 

1700 

02:03:37.600 --> 02:03:39.600 

Jedziemy dalej tak. Więcej głosów w tym 

punkcie nie widzę. 

 

1701 

02:03:39.600 --> 02:03:43.100 

Punkt 11, przechodzimy do punktu 11 - wolne 

wnioski i informacje 

 

1702 

02:03:43.100 --> 02:03:45.600 

oraz dyskusja. Bardzo proszę Pan Rady 

Sebastian Różycki. 

 

1703 

02:03:45.600 --> 02:03:50.500 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, 

szanowni Radni i goście, 

 

1704 

02:03:51.800 --> 02:03:56.800 

trzy kwestie, pierwsza dziękuję bardzo Gminie 

oraz spółce SuPeKom 

 

1705 
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02:03:56.800 --> 02:03:58.200 

za podstawienie beczkowozu w momencie, 

 

1706 

02:03:58.200 --> 02:04:00.200 

kiedy była awaria na osiedlu Nadodrzańskim. 

 

1707 

02:04:00.200 --> 02:04:06.300 

Druga kwestia wymagająca zapisu w budżecie. 

 

1708 

02:04:06.300 --> 02:04:10.100 

Powstaje olbrzymia hala na Krężołach, 

 

1709 

02:04:10.100 --> 02:04:13.000 

niestety mieszkańcy będą mieli problem, 

 

1710 

02:04:13.000 --> 02:04:16.200 

żeby tam dotrzeć, bo chodnik kończy się na 

ulicy Wolsztyńskiej, 

 

1711 

02:04:16.200 --> 02:04:19.900 

więc prośba jest taka, aby ująć ewentualnie w 

budżecie budowę 

 

1712 

02:04:19.900 --> 02:04:24.000 

chodnika do tej hali no bo na skrzyżowaniu 

ulicy na Obłotne, 

 

1713 

02:04:24.000 --> 02:04:27.900 

Krężoły mamy koniec chodnika, więc żeby 

mogli bezpiecznie dojechać 

 

1714 

02:04:27.900 --> 02:04:30.300 

rowerem czy dotrzeć warto byłoby to, 

 

1715 

02:04:30.300 --> 02:04:34.400 

takie zadanie ująć w budżecie i mam pewien 

kłopot, 

 

1716 

02:04:34.400 --> 02:04:40.200 

to jest ostatnia sprawa, 20 lutego złożyłem 

interpelację, 

 

1717 

02:04:40.200 --> 02:04:45.200 

nie otrzymałem na nie odpowiedzi, więc 

zakładam, że jest rozpatrzona 

 

1718 

02:04:45.200 --> 02:04:47.100 

pozytywnie, więc proszę o to, 

 

1719 

02:04:47.100 --> 02:04:51.900 

aby na kolejnej sesji w uchwale budżetowej 

pojawił się zapis, 

 

1720 

02:04:51.900 --> 02:04:56.200 

że będzie do WPF-u oraz do budżetu 

wprowadzone zadanie związane 

 

1721 

02:04:56.200 --> 02:04:57.600 

z remontem ulicy Różanej. 

 

1722 

02:04:57.600 --> 02:05:00.400 

Dziękuję bardzo. 

 

1723 

02:05:00.400 --> 02:05:04.100 

Dziękuję. 

 

1724 

02:05:04.100 --> 02:05:07.000 

Wnioskowanie przez domniemywanie. 

 

1725 

02:05:07.000 --> 02:05:09.200 

Bardzo proszę Panie Burmistrzu, bo to jest 

dyskusja. 

 

1726 

02:05:10.300 --> 02:05:17.600 



Strona 91 z 91 

 

 
Załącznik do protokołu nr BR.0002.3.2023 z obrad LXV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie w dniu 21 marca 2023 r. 

Pan Burmistrz, dobrze, nie ma więcej głosów w 

tym punkcie, 

 

1727 

02:05:17.600 --> 02:05:22.400 

zatem przechodzimy, Pan Piotr Bodnar się 

zdążył jeszcze zgłosić. 

 

1728 

02:05:22.400 --> 02:05:23.600 

Bardzo proszę Panie Piotrze. 

 

1729 

02:05:23.600 --> 02:05:26.500 

Bardziej ad vocem, znaczy to co Sebastian 

mówi no to jest to o tyle 

 

1730 

02:05:26.500 --> 02:05:29.100 

istotne, że właśnie mamy to przejście dla 

pieszych, 

 

1731 

02:05:30.000 --> 02:05:33.100 

które dobudowano po to, żeby w ogóle ono 

mogło istnieć, 

 

1732 

02:05:33.100 --> 02:05:36.500 

to jest tam kawałeczek chodnika no i koniec i 

tak naprawdę no, 

 

1733 

02:05:36.500 --> 02:05:40.100 

jeżeli ktoś by widział tą super inwestycje na 

Krężołach i zobaczył 

 

1734 

02:05:40.100 --> 02:05:41.800 

ten kawałek chodnika, który jest, 

 

1735 

02:05:41.800 --> 02:05:45.400 

nie prowadzi donikąd, chyba że do nieba i 

niewidoczne schody, 

 

1736 

02:05:45.400 --> 02:05:48.800 

no wypadałoby go faktycznie połączyć z czymś 

co jest naprawdę. 

 

1737 

02:05:48.800 --> 02:05:52.100 

Dziękuję. 

 

1738 

02:05:52.100 --> 02:05:54.000 

Dziękuję, nie widzę więcej głosów w tym 

punkcie. 

 

1739 

02:05:54.000 --> 02:05:55.900 

Przechodzimy do punktu 12. 

 

1740 

02:05:55.900 --> 02:05:58.600 

Szanowni Państwo, Wysoka Rado, stwierdzam, 

 

1741 

02:05:58.600 --> 02:06:00.700 

że porządek obrad dzisiejszej sesji został 

zrealizowany. 

 

1742 

02:06:00.700 --> 02:06:03.800 

Zamykam LXV Sesję Rady Miejskiej w 

Sulechowie. 

 

1743 

02:06:03.800 --> 02:06:04.900 

Dziękuję bardzo. 

 

1744 

02:06:06.200 --> 02:06:07.400 

Poszło sprawnie. 

 


